

ကြီးမားသောအကျိုးကိုရနိုင်

အကြောင်းတစ်ခုခုကြောင့် ငယ်စဉ်က ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုရန် မေ့လျော့နေခဲ့သော်လည်း နောင်ကြီးပြင်းလာသောအခါ သူတော်ကောင်းပညာရှိတို့၏ အဆုံးအမကိုရ၍ မမေ့မလျော့ဘဲ ကောင်းမှုကုသိုလ်ပြုခြင်းဖြင့် ကြီးမားသော မဂ်ဖိုလ်အကျိုးကို ရနိုင်၏။ ထိုသို့ ပြုနိုင်ခြင်းကို မြတ်စွာဘုရားသည် ချီးမွမ်းတော်မူ၏။
လောကဝဂ်(ဓမ္မပဒ-၁၇၂)

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်

- ၁။ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေး ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်း၍ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိလာအောင် အလေးထားဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၂။ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့်အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးကို အခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများအား မြှင့်တင်၍ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးနှင့် ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံး၏ လူမှုစီးပွားဘဝမြှင့်တင်ရေး ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၃။ နိုင်ငံတော်၏ ပကတိအနှစ်သာရဖြစ်သော ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ရရှိထားသည့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးရလဒ်များ တည်ငြိမ်မှုရှိစေရေးအတွက် (NCA)ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထားလုပ်ဆောင်သွားမည်။
- ၄။ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၅။ ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူအားလုံး၏ အခွင့်အရေးများနစ်နာမှုမရှိစေရေးနှင့် နည်းလမ်းကျန် မှန်ကန်မှုရှိသည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ဖြစ်စေရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ပြီးစီးပါက လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကျင်းပ၍ ထွက်ပေါ်လာသည့်အစိုးရအား နိုင်ငံတော်တာဝန်လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။

နှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့တွင် နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ဘုရား၊ စေတီ၊ ကျောင်းကန်များ၌ ကောင်းမှုကုသိုလ်ပြုလုပ်သူများဖြင့် စည်ကား



နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇

ယနေ့သည် မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၈၅ ခုနှစ် ကုန်ဆုံး၍ ၁၃၈၆ ခုနှစ် နှစ်သစ်သို့ကူးပြောင်းသည့် နေ့ထူးနေ့မြတ် အချိန်အခါသမယ ဖြစ်သည့်အတွက် နှစ်ဟောင်းမှ အညစ်အကြေးများကို သင်္ကြန်ကာလအတွင်း အတာရေဖြင့် ဆေးကြောသန့်စင်ပြီး စိတ်၏ အညစ်အကြေးများကို ကုသိုလ်ဒါနပြုခြင်းဖြင့် ဆေးကြောသန့်စင်၍ နှစ်သစ်ကို မင်္ဂလာရှိစွာဖြင့် အစပြုလေ့ရှိရာ ယနေ့တွင် နေပြည်တော်၊ ရန်ကုန်၊ မန္တလေးနှင့် နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ဘုရား၊ စေတီ၊ ကျောင်းကန်များ၌ ဥပုသ်သီလဆောက်တည်ခြင်း၊ သင်္ကြန်ဘိုးဘွားများကို တစ်ကိုယ်ရေ သန့်ရှင်းမှုများ ပြုလုပ်ပေးခြင်း၊ ကန်တော့ခြင်း၊ ဇီဝိတဒါန ဘေးမဲ့လွှတ်ခြင်းနှင့် စတုဒိသာကျွေးမွေးလှူဒါန်းကြခြင်း စသည့် ကုသိုလ်ကောင်းမှုတို့ဖြင့် နှစ်သစ်ကိုအစပြုကြသည်။

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့

ရွှေတိဂုံ စေတီတော်မြတ်ကြီး၌ ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုသူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

မြေးမိုး

ကောင်းမှုဝေဆာ ကောင်းကျိုးဆောင်ကြဉ်း

မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအစဉ်အလာဖြစ်သည့် မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၈၅ ခုနှစ်မှ ၁၃၈၆ ခုနှစ်သို့ကူးပြောင်းသော နှစ်သစ်ကူးသင်္ကြန်ကာလတွင် နှစ်ဟောင်းမှ အညစ်အကြေးများကို သင်္ကြန်ရှေ့ဖြင့် ဆေးကြောသန့်စင်ပြီး နှစ်သစ်ကိုကြိုဆိုခဲ့ကြသည်။ နှစ်သစ်ကူးပြောင်းသည့် မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့တွင် အေးချမ်းတည်ငြိမ်ပြီး ကျက်သရေမင်္ဂလာအပေါင်းနှင့်ပြည့်စုံသည့် ရက်မြတ်အချိန်အခါအဖြစ် တစ်နိုင်ငံလုံး ကောင်းမှုများဝေဖြားပြီး ကောင်းကျိုးများဆောင်ကြဉ်းကြသည်မှာ မြန်မာတို့၏ မြတ်နိုးဖွယ်ယဉ်ကျေးမှုအစဉ်အလာတစ်ခုဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံသည် ထေရဝါဒဗုဒ္ဓဘာသာကို အဓိကကိုးကွယ်ဆည်းကပ်သော နိုင်ငံဖြစ်သည်နှင့်အညီ ဘာသာတရား၏အဆုံးအမများနှင့်အညီ လိုက်နာဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ မွန်မြတ်သန့်စင်သည့် မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့တွင် ဘာသာတရား၏ အနှစ်သာရများတွင်ပါရှိသည့်အတိုင်း နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့်တကွ သက်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းအသီးသီးနှင့် လူပုဂ္ဂိုလ်ပြည်သူအပေါင်းတို့က ကောင်းသောအမှုကိစ္စအဝဝတို့ကို တက်ညီလက်ညီ ဆောင်ရွက်နေကြသည့် မြင်ကွင်းများကို မြင်တွေ့ရသည်မှာ စိတ်ချမ်းမြေ့ဝမ်းမြောက်စရာဖြစ်သည်။

ထိုနေ့တွင် နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်အပေါင်းတို့သည် ဘုရား၊ ကျောင်း၊ ကန်၊ ဇရပ်များသို့ သွားရောက်၍ ၀၀ ပါးသီလ၊ ကိုးပါးသီလ၊ ရှစ်ပါးသီလ၊ ငါးပါးသီလ စသည်ဖြင့် နိုင်ငံသူ ဥပုသ်သီတင်းများကို ဆောက်တည်ကြသည်။ မိသားစုများအတွက် နှစ်ဖက်မိဘ၊ လူကြီးသူမများကို အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးဖြင့် သွားရောက်ကန်တော့ကြသည်။ လူငယ်အချို့ကလည်း သက်ကြီးရွယ်အို အဘိုးအဘွားများအား ရေချိုးပေးခြင်း၊ ခေါင်းလျှော်ပေးခြင်း၊ အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများဖြင့် ကန်တော့ခြင်းစသည့် ဂါရဝအမှုများကို ပြုလုပ်ကြသည်။ ညနေခင်းပိုင်းတွင် မြို့ရွာ၊ ရပ်ကွက်၊ လမ်းတိုင်း၌ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်များ နာယူကြခြင်းနှင့် ဇီဝိတဒါနအဖြစ် တိရစ္ဆာန်အမျိုးမျိုးတို့ကို ဘေးမဲ့ပေးကုသိုလ်ပြုကြသည်။

ထို့အပြင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌက မြန်မာနှစ်သစ်မင်္ဂလာအခါသမယ အထိမ်းအမှတ်အားဖြင့်လည်းကောင်း၊ ပြည်သူလူထုနှလုံးစိတ်ဝမ်းအေးချမ်းစေရေးနှင့် လူမှုရေးအရ ငွေညှာထောက်ထားသောအားဖြင့်လည်းကောင်း ဥပဒေအရသတ်မှတ်ထားသည့် ပြစ်မှုပြစ်ဒဏ်အမျိုးအစားများမှလွဲ၍ အကျဉ်းထောင်၊ အချုပ်ထောင်၊ စခန်းအသီးသီးတွင် ပြစ်ဒဏ်ကျခံလျက်ရှိသော အကျဉ်းသားအကျဉ်းသူများအား ပြဋ္ဌာန်းချမှတ်ထားသည့် စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ယင်းတို့ကျခံရန် ကျန်ရှိသော ပြစ်ဒဏ်များအပေါ် လျှော့ပေါ့ပေးပြီး ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်အမိန့်ကို ထုတ်ပြန်ခွင့်ပြုပေးခဲ့သည်။

ဤသို့ဖြင့် တစ်နိုင်ငံလုံးလွှမ်းခြုံပြီး ကောင်းကျိုးများကို ကိုယ်စီကိုယ်စီ ဆောင်ကြဉ်းကြခြင်းဖြင့် မြို့ရွာ၊ ရပ်ကွက်၊ ပြည်ပနိုင်ငံနှင့်တကွ တစ်လောကလုံး အေးချမ်းသာယာမှုအပေါင်းကို ဆောင်ကြဉ်းပေးနိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ထားကြသည်။ ကောင်းကျိုးများကို ဆောင်ကြဉ်းပေးမှုအလုံးစုံအတွက် သာဓုအနုမောဒနာခေါ်ယူစရာဖြစ်သည်။ မကောင်းမှုများကို ပြုလုပ်ခဲ့ကြသူများကိုလည်း မေတ္တာနှလုံးသားဖြင့် ခွင့်လွှတ်သည့်ခံကာ မေတ္တာထားကြသော ကောင်းကျိုးများကြောင့် ငြိမ်းအေးချမ်းသာမှုအပေါင်းတို့ဖြစ်ထွန်းလာလိမ့်မည်ဟုလည်း ပြည်သူအပေါင်းတို့က ယုံကြည်ထားကြသည်။

နှစ်ဟောင်းတွင် ပြုလုပ်ခဲ့ကြသည့် မကောင်းသောအတွေး၊ မကောင်းသော အကြံအစည်၊ မကောင်းသောပြုလုပ်မှုများကို ပြည်သူပြည်သားအပေါင်းတို့၏ ကောင်းသောအမှု၊ ကောင်းသောမေတ္တာတရားတို့ကိုခံယူပြီး နှစ်သစ်တွင် ကောင်းသော အမှုများကို ပြုလုပ်ကြရန်လိုအပ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် နှစ်ဟောင်းကာလက ကြုံတွေ့ခဲ့ရသည့် အခက်အခဲများ၊ စိန်ခေါ်မှုများကို မေတ္တာတရားများ လွှမ်းခြုံကာ ကျော်ဖြတ်ကြရမည်ဖြစ်သည်။ နှစ်သစ်တွင် နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့်အတူ ပြည်သူများ၏ ခိုင်မာသည့် ခွဲ၊ လုံ့လ၊ ဝီရိယ၊ သတ္တိ၊ သည်းခံမှုနှင့် မေတ္တာတရားများဖြင့် အေးချမ်းသာယာဝပြောသော နိုင်ငံတော်ဖြစ်ပေါ်လာအောင် ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံသား၊ မြန်မာလူမျိုးအပေါင်းတို့၏ နဂိုရှိရင်းစွဲ မွန်မြတ်သည့်စိတ်ထားများ မပျောက်မပျက်အောင် ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်ပြီး တိုင်းပြည်ကောင်းကျိုးအတွက် ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်သည်။

သို့ဖြစ်ရာ မြန်မာတို့၏ မွန်မြတ်သည့် ယဉ်ကျေးမှုအစဉ်အလာကို ထင်ဟပ်ဖော်ညွှန်းသည့် မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့တွင် ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ကောင်းမှုကိစ္စအဝဝတို့ကို မင်္ဂလာရှိသော နှစ်သစ်ကာလတစ်လျှောက်လုံးတွင် ဆက်လက်ထိန်းသိမ်း လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ကြခြင်းဖြင့် မိမိတို့ဘဝ၊ မိမိတို့ပတ်ဝန်းကျင်နှင့် မိမိတို့နိုင်ငံတော်ကြီး ထာဝရအေးချမ်းသာယာဝပြောအောင် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်သည်။ ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံတော်အတွင်း မှီတင်းနေထိုင်ကြသည့် တိုင်းရင်းသားပြည်သူအပေါင်းတို့၏ စိတ်ရင်းစေတနာကောင်းများနှင့် မွန်မြတ်သည့် မေတ္တာတရားများ လွှမ်းခြုံနိုင်မှုကြောင့် အေးချမ်းသာယာဝပြောသည့် ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံတော်ကြီး အခွန်ရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲမည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း။ ။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဗဟန်းမြို့နယ် ငါးထပ်ကြီး မြောက်ရပ်ကွက် လိပ်ပြာကန်ကျောင်းတိုက် နန္ဒာအောင်မြေကျောင်း လေးထပ်ကျောင်းဆောင် အသစ် ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် ဧပြီ ၁၇ ရက် (မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့)က ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးမျိုးဆွေ-ဒေါ်မြရှင် (ပုလဲရတနာရောင်းဝယ်ရေး) မိသားစုတို့က ငွေကျပ် သိန်းသုံးရာကို နန္ဒာအောင်မြေကျောင်းဆရာတော် မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေ အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက ဇေ အဂ္ဂမဟာ ကမ္မဋ္ဌာနာစရိယ ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တ နိမလထံ လှူဒါန်းစဉ်။



အာကာစိုး

ဗုဒ္ဓဘာသာကလျာဏယုဝအသင်း(YMBA)က နှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့တွင် နှစ်သစ်ကူးအထိမ်းအမှတ် စုပေါင်းသွေးလှူဒါန်း

ရန်ကုန် ဧပြီ ၁၇

ဗုဒ္ဓဘာသာကလျာဏယုဝအသင်း(YMBA)မှ အသင်းဝင်များက ယနေ့နှစ်ဆန်းတစ်ရက်နံနက်ပိုင်းနှင့် ညနေပိုင်းတို့တွင် နှစ်သစ်ကူးအထိမ်းအမှတ် စုပေါင်းသွေးလှူဒါန်းကြသည်။

ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် အမှတ်(၁)တပ်မတော်ဆေးရုံ (ခုတင်-၁၀၀၀)မင်္ဂလာဒုံသို့ သွေးမျိုးစုံ ၆၄ လုံး၊ ညနေပိုင်းတွင် ဒဂုံမြို့နယ်ရှိ အမှတ်(၂)တပ်မတော်ဆေးရုံ(ခုတင်-၅၀၀)သို့ သွေးမျိုးစုံ ၁၇ လုံး စုစုပေါင်း ၈၁ လုံးကို အသင်းဝင်များက နှစ်သစ်ကူးအထိမ်းအမှတ် ဇီဝိတဒါန သွေးလှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



ထိပါကလေး-တာလေလမ်း ၃၀ / ၀ မိုင်အနက် ၆ / ၀ မိုင် အမာခံလမ်းခင်းခြင်းနှင့် ငါးပေ Box Culvert ၁၀ စင်း တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း ရာနှုန်းပြည့်ဆောင်ရွက်ပြီးစီး

ဘားအံ ဧပြီ ၁၇

၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ် နယ်စပ် ရေးရာဝန်ကြီးဌာန နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသား လူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ကရင်ပြည်နယ်အတွင်း နယ်စပ်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး ပြည်ထောင်စု ရန်ပုံငွေကျပ် ၃၁၈၅ ဒသမ ၉၃၁ သန်းဖြင့် မြေလမ်း ၃/၀ မိုင်၊ အမာခံလမ်း ၆/၀ မိုင်၊ ကျောက်လမ်း ၅/၆ မိုင်၊ ကွန်ကရစ်လမ်း ၂/၀ မိုင်၊ ကတ္တရာထပ်ပိုးလွှာလမ်း ၃/၀ မိုင်၊ သံကူကွန်ကရစ်တံတား လေးစင်း၊ Box Culvert ၁၀ စင်း တို့ကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး မြဝတီ မြို့နယ် ထိပါကလေး - တာလေလမ်း ၃၀/၀ မိုင်အနက် ၆/၀ မိုင် ခင်းခြင်းနှင့် ငါးပေ Box Culvert ၁၀ စင်း တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းမှာ ရာနှုန်းပြည့် ဆောင်ရွက်ပြီးစီးခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

အဆိုပါ မြဝတီမြို့နယ် ထိပါကလေး-တာလေလမ်း ၃၀/၀ မိုင်အနက် ၆/၀ မိုင် အမာခံလမ်းခင်းခြင်းနှင့် ငါးပေ Box Culvert ၁၀ စင်းတည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ပေးမှုကြောင့် မြဝတီမြို့နယ် အတွင်းရှိ ကျေးရွာအုပ်စုများ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ပိုမိုကောင်းမွန်လာသည့်အပြင် အနီးပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာ ၁၀ ရွာ၊ အိမ်ခြေ ၁၄၇၀၊ အိမ်ထောင်စု ၁၅၆၃ စု၊ လူဦးရေ ၇၀၀၀ တို့မှာ ရာသီမရွေး သွားလာနိုင်ပြီး ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ စီးပွားရေးအပါအဝင် လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် များစွာ အထောက်အကူ ပြုစေမည်ဖြစ်ကာ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများလည်း ရရှိစေမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

သန်လျင်မြို့နယ် မြန်မာ့ရိုးရာမဟာသင်္ကြန် ပွဲတော် ဗဟိုမဏ္ဍပ်၌ သင်္ကြန်အတက်နေ့ညပိုင်းက ရပ်ကွက်ကျေးရွာပေါင်းစုံ ယိမ်းပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရ ရေနံရပ်ကွက်အား မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးတင်က ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် ဂုဏ်ပြုဆုငွေ ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



တင်ဝင်းတင်

မြေးမိုး

စာတည်းမှူးချုပ်	- ဦးစိုးစိုးနိုင်	အကြီးတန်း	- ဦးစိုးအောင်၊ ဒေါ်စန်းယဉ်ည၊
စာတည်းမှူး	- ဦးဝင်းနိုင်	သတင်းထောက်များ	- ဒေါ်နေဇာဇာထွန်း၊ ဒေါ်ခင်မိုးမိုးအောင်၊ ဒေါ်ခင်မျိုးနိုင်၊ ဒေါ်မာမာစိုး
စာတည်းများ	- ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအေဝမ်းစိုး၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊ ဒေါ်ယုဝါဝါ၊ ဒေါ်သီသီမင်း၊ ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးသက်ထွေး	အငယ်တန်း	- ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ဦးအောင်ကျော်ဝင်း၊ ဦးသန်းတင်အောင်
ဘာသာပြန်	- ဦးနိုင်လင်းကြည်၊	သုတေသန	- ဒေါ်ဇင်မာဝင့်
စာတည်းများ	- ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ ဦးစိုးသူရ	စာပြင်	- ဒေါ်ခိုင်သန္တာရွှေနှင့်အဖွဲ့
		စာမျက်နှာဖွဲ့စည်းမှုနှင့် ဒီဇိုင်း	- ဒေါ်နွယ်နွယ်ထွန်းနှင့်အဖွဲ့
		အီးမေးလ်နှင့် အွန်လိုင်း	- ဦးစိုးချစ်ဦးနှင့်အဖွဲ့

ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်ဝေဟင်၌ ရဟတ်ယာဉ်ဖြင့် ဆရာတော်ကြီးများက အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်များ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ခြင်းနှင့် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ မြန်မာ့နှစ်သစ်ကူး အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယုပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇
ပြည်သူများ ဘေးအန္တရာယ် အပေါင်းကင်းရှင်းပြီး ငြိမ်းချမ်း သာယာစေရေးအတွက် ယနေ့ နံနက် ၇ နာရီခွဲတွင် ဆရာတော်ကြီးများက ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်ဝေဟင်၌ ရဟတ်ယာဉ်ဖြင့် အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်များ ရွတ်ဖတ်တော်မူကြသည်။

လှည့်လည်ရွတ်ဖတ်တော်မူဦးစွာ နေပြည်တော် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် အောင်စည်သာကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေ ဘဒ္ဒန္တဝိစက္ခဏ အမှူးပြုသော ဆရာတော်ကြီး ခြောက်ပါးတို့က တပ်မတော် ရဟတ်ယာဉ်ဖြင့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်ဝေဟင်၌ အန္တရာယ်ကင်း ပရိတ်တရားတော်များ လှည့်လည်ရွတ်ဖတ်တော်မူ



ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်ဝေဟင်၌ ရဟတ်ယာဉ်ဖြင့် ဆရာတော်ကြီးများက အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်များ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်စဉ်။

တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြည့်ညှိကြသည်။

အခမ်းအနား မစတင်မီ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အတွင်းရေးမှူးသည် ငရွှေဝါခန်းမ အတွင်းရှိ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်အား မြသပိတ်ဆွမ်းတော်၊ သောက်တော်ချမ်းနှင့် သစ်သီးပန်းမန်များ ကပ်လှူပူဇော်သည်။ ထို့နောက် အင်းသာအရှေ့ကျောင်းတိုက် ဆရာတော်အဘိဓဇ အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက ဘဒ္ဒန္တပဏ္ဍိတထံမှ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အတွင်းရေးမှူးနှင့် ဧည့်ပရိသတ်များက ကိုးပါးသီလခံယူဆောက်တည်ကြသည်။

ဆက်ကပ်လှူဒါန်း ယင်းနောက် ဆရာတော်သံဃာတော် အရှင်သူမြတ်များ ရွတ်ပွားသရဇ္ဈာယ်တော်မူသော မေတ္တသုတ် ပရိတ်တရားတော်များနှင့် အန္တရာယ်ကင်း ကမ္မဝါစာများကို



ကြသည်။ ရဟတ်ယာဉ်ဖြင့်အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်များ လှည့်လည်ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ရာတွင် သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန သာသနာရေး ဦးစီးဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ တပ်မတော်မှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများက ဆရာတော်ကြီးများ၏ ကပ္ပိယကာရကအဖြစ် လိုက်ပါ၍ ပရိတ်ရေ၊ ပရိတ်သံများ ပတ်ဖျန်း ကုသိုလ်ယူပါဝင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်စီမံ



အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ မြန်မာ့နှစ်သစ်ကူး အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယုပွဲ အခမ်းအနားကို နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌရှုံးရှို ငရွှေဝါခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ တက်ရောက်ကြည့်ညှိ အခမ်းအနားသို့ ဥပြုတသန္တိစေတီတော် ဂေါပကအဖွဲ့၏ ဩဝါဒါစရိယ နေပြည်တော် တပ်ကုန်းမြို့နယ် မဟာသီဟနာဒကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တအာစိဏ္ဍနှင့် ဥပြုတသန္တိစေတီတော် ဂေါပကအဖွဲ့ ဩဝါဒါစရိယ၊ နေပြည်တော် လယ်ဝေးမြို့ အင်းသာအရှေ့ကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက ဆရာတော် အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာ သဒ္ဓမ္မဇောတိက ဘဒ္ဒန္တပဏ္ဍိတတို့ အမှူးပြုသော ဆရာတော် သံဃာတော်များကြွရောက်ချီးမြှင့်တော်မူကြပြီး နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး အောင်လင်းဒွေး၊ နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌရှုံး ဝန်ကြီးဌာန(၃) ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်ကျော်ဟိုး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ အမြဲတမ်း အတွင်းဝန်များ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ နှင့်

နာယုကြည့်ညှိကြပြီး နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအတွင်းရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက သံဃာတော် အရှင်သူမြတ်များအား လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။ ထို့နောက် ဥပြုတသန္တိစေတီတော် ဂေါပကအဖွဲ့၏ ဩဝါဒါစရိယ၊ နေပြည်တော် ပျဉ်းမနားမြို့ ပါဠိတက္ကသိုလ် မင်္ဂလာဇေယျကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ အဂ္ဂမဟာ သဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေ ဘဒ္ဒန္တဝိမလဗုဒ္ဓိထံမှ အနုမောဒနာတရားနာယုကြည့်ညှိပြီး လှူဒါန်းမှုအစုစုအတွက် ရေစက်သွန်းချ အမျှပေးဝေခဲ့ကြသည်။ အခမ်းအနား အပြီးတွင် နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အတွင်းရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက သံဃာတော် အရှင်သူမြတ်များအား နေ့ဆွမ်း ဆက်ကပ်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ မြန်မာ့နှစ်သစ်ကူး အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယုပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပစဉ်။

သတင်းစဉ်

ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့် အမိန့်အမှတ် ၂၉/၂၀၂၄ ထုတ်ပြန်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ
အမိန့်အမှတ် ၂၉/၂၀၂၄
၁၃၈၆ ခုနှစ်၊ တန်ခူးလဆန်း ၉ ရက်
(၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၁၇ ရက်)
ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်အမိန့်

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌသည် မြန်မာ့နစ်သစ်မင်္ဂလာအခါသမယအထိမ်းအမှတ် အားဖြင့်လည်းကောင်း၊ ပြည်သူ့လူထုနည်းစိတ်ဝမ်းအေးချမ်းစေရေးနှင့် လူမှုရေးအရင့်ညှာထောက်ထား သောအားဖြင့်လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတော်၏မေတ္တာနှင့်စေတနာကိုနားလည်စေရန် ရှေးရှုသောအားဖြင့် လည်းကောင်း ၂၀၂၄ ခုနှစ် ဧပြီလ ၁၇ ရက်နေ့မတိုင်မီ လူသတ်မှု၊ မုဒိမ်းမှု၊ ပေါက်ကွဲစေတတ်သော ဝတ္ထုပစ္စည်းများ အက်ဥပဒေအရပြစ်မှုများ၊ မတရားအသင်းများ အက်ဥပဒေအရပြစ်မှုများ၊ ၁၈၇၈ ခုနှစ် လက်နက်များအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၁၉(စ) အရ ပြစ်မှုများ၊ ၁၉၄၉ ခုနှစ် လက်နက်(အရေးပေါ်ပြစ်ဒဏ်စီရင်မှု) (ယာယီ)အက်ဥပဒေအရပြစ်မှုများ၊ ၁၉၅၁ ခုနှစ်လက်နက်(ယာယီပြင်ဆင်ချက်)အက်ဥပဒေအရပြစ်မှုများ

၁၉၂၄ ခုနှစ် ရှမ်းပြည်နယ်လက်နက်အမိန့်အရပြစ်မှုများ၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ် လက်နက်ဥပဒေအရပြစ်မှုများ၊ မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာဥပဒေအရပြစ်မှုများ၊ သဘာဝဘေး အန္တရာယ်ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေအရ ပြစ်မှုများ၊ အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေအရပြစ်မှုများနှင့် အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေအရ ပြစ်မှုများမှအပ တည်ဆဲဥပဒေ တစ်ရပ်ရပ်အရ ပြစ်မှုတစ်ခုခု နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြစ်ဒဏ်ချမှတ်ခြင်းခံရပြီး အကျဉ်းထောင်/အချုပ်ထောင်/ စခန်းအသီးသီးတွင် ပြစ်ဒဏ်ကျ ခံနေရသည့် အကျဉ်းသား/သူများကို ရာဇဝတ်ကျင့်ထုံးဥပဒေပုဒ်မ ၄၀၁၊ ပုဒ်မခွဲ(၁)အရ ယင်းတို့ကျခံရန် ကျန်ရှိသော ပြစ်ဒဏ်၏ ခြောက်ပုံတစ်ပုံကို လွတ်ငြိမ်းသက်သာခွင့်ပြုလိုက်သည်။

အမိန့်အရ
အောင်လင်းခွေး
ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး
အတွင်းရေးမှူး
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့် အမိန့်အမှတ် ၃၀/၂၀၂၄ ထုတ်ပြန်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ
အမိန့်အမှတ် ၃၀/၂၀၂၄
၁၃၈၆ ခုနှစ်၊ တန်ခူးလဆန်း ၉ ရက်
(၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၁၇ ရက်)
ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်အမိန့်

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌသည် မြန်မာ့နစ်သစ်မင်္ဂလာအခါသမယအထိမ်းအမှတ် အားဖြင့်လည်းကောင်း၊ ပြည်သူ့လူထုနည်းစိတ်ဝမ်းအေးချမ်းစေရေးနှင့် လူမှုရေးအရင့်ညှာထောက်ထား သောအားဖြင့်လည်းကောင်း၊ အကျဉ်းထောင်/အချုပ်ထောင်/စခန်းအသီးသီးတွင် ပြစ်ဒဏ်ကျခံလျက်ရှိသော အကျဉ်းသား/သူ ၃၃၀၃ ဦးတို့ကို ရာဇဝတ်ကျင့်ထုံးဥပဒေပုဒ်မ ၄၀၁၊ ပုဒ်မခွဲ(၁)အရ “နောက်တစ်ကြိမ် ပြစ်မှုထပ်မံကျူးလွန်ပါက ၎င်းပြစ်ဒဏ်အပြင် ယခုကျခံရန်ကျန်ရှိသော ပြစ်ဒဏ်များကိုပါ ဆက်လက်ကျခံ ပါမည်” ဟူသော စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်ဖြင့် ယင်းတို့ကျခံရန်ကျန်ရှိသော ပြစ်ဒဏ်များအပေါ် လျှော့ပေါ့ ပြီး ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြုလိုက်သည်။

အမိန့်အရ
အောင်လင်းခွေး
ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး
အတွင်းရေးမှူး
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့် အမိန့်အမှတ် ၃၁/၂၀၂၄ ထုတ်ပြန်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ
အမိန့်အမှတ် ၃၁/၂၀၂၄
၁၃၈၆ ခုနှစ်၊ တန်ခူးလဆန်း ၉ ရက်
(၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၁၇ ရက်)
ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်အမိန့်

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌသည် မြန်မာ့နစ်သစ်မင်္ဂလာအခါသမယအထိမ်းအမှတ် အားဖြင့်လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံအချင်းချင်းမိတ်ဝတ်မပျက်ဆက်ဆံရေးကို ရှေးရှုသောအားဖြင့်လည်းကောင်း၊ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုကို အလေးထားသောအားဖြင့်လည်းကောင်း၊ အကျဉ်းထောင်/ အချုပ်ထောင် အသီးသီးတွင် ပြစ်ဒဏ်ကျခံနေသည့် နိုင်ငံခြားသား အကျဉ်းသား/အကျဉ်းသူ(၈)ဦးကို ရာဇဝတ်ကျင့်ထုံး ဥပဒေပုဒ်မ ၄၀၁၊ ပုဒ်မခွဲ(၁)အရ “နောက်တစ်ကြိမ်ပြစ်မှုထပ်မံကျူးလွန်ပါက ၎င်းပြစ်ဒဏ်အပြင် ယခု ကျခံရန်ကျန်ရှိသော ပြစ်ဒဏ်များကိုပါ ဆက်လက်ကျခံပါမည်” ဟူသော စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်ဖြင့် ယင်းတို့ကျခံရန်ကျန်ရှိသော ပြစ်ဒဏ်များအပေါ် လျှော့ပေါ့ပြီး ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြု၍ ပြည်နှင့်ဒဏ် ပေးလိုက်သည်။

အမိန့်အရ
အောင်လင်းခွေး
ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး
အတွင်းရေးမှူး
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့် အမိန့်အမှတ် ၃၂/၂၀၂၄ ထုတ်ပြန်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ
အမိန့်အမှတ် ၃၂/၂၀၂၄
၁၃၈၆ ခုနှစ်၊ တန်ခူးလဆန်း ၉ ရက်
(၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၁၇ ရက်)
ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်အမိန့်

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌသည် မြန်မာ့နစ်သစ်မင်္ဂလာအခါသမယအထိမ်းအမှတ် အားဖြင့်လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံအချင်းချင်းမိတ်ဝတ်မပျက်ဆက်ဆံရေးကို ရှေးရှုသောအားဖြင့်လည်းကောင်း၊ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုကို အလေးထားသောအားဖြင့်လည်းကောင်း၊ အကျဉ်းထောင်/အချုပ် ထောင်အသီးသီးတွင် ပြစ်ဒဏ်ကျခံနေသည့် အောက်ပါအင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသား ၁၃ ဦးနှင့် သီရိလင်္ကာ နိုင်ငံသား ၁၅ ဦးကို ရာဇဝတ်ကျင့်ထုံးဥပဒေပုဒ်မ ၄၀၁၊ ပုဒ်မခွဲ(၁)အရ “နောက်တစ်ကြိမ်ပြစ်မှု ထပ်မံ ကျူးလွန်ပါက ၎င်းပြစ်ဒဏ်အပြင် ယခုကျခံရန်ကျန်ရှိသော ပြစ်ဒဏ်များကိုပါ ဆက်လက်ကျခံပါမည်” ဟူသော စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်ဖြင့် ယင်းတို့ကျခံရန်ကျန်ရှိသော ပြစ်ဒဏ်များအပေါ် လျှော့ပေါ့ပြီး ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြု၍ ပြည်နှင့်ဒဏ်ပေးလိုက်သည်-

- (၁) ကသမ/၂၃/၀၀၁၅၆/က Mr.SUADI အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသား၊
- (၂) ကသမ/၂၃/၀၀၁၅၇/က Mr.PAND အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသား၊
- (၃) ကသမ/၂၃/၀၀၁၅၈/က Mr.BURHANANDREAS အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသား၊
- (၄) ကသမ/၂၃/၀၀၁၅၉/က Mr.JARYUN အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသား၊
- (၅) ကသမ/၂၃/၀၀၁၆၀/က Mr.PONIMAN အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသား၊
- (၆) ကသမ/၂၃/၀၀၁၆၁/က Mr.MAXIMARTHENABAS အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသား၊
- (၇) ကသမ/၂၃/၀၀၁၆၂/က Mr.SLAMETURIPNO အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသား၊
- (၈) ကသမ/၂၃/၀၀၁၆၃/က Mr.SOLAJI အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသား၊
- (၉) ကသမ/၂၃/၀၀၁၆၄/က Mr.MOCHAMMADALIRIDWAN အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသား၊

- (၁၀) ကသမ/၂၃/၀၀၁၆၅/က Mr.EDITRIYONO အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသား၊
- (၁၁) ကသမ/၂၃/၀၀၁၆၆/က Mr.HANNYANDRIAN အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသား၊
- (၁၂) ကသမ/၂၃/၀၀၁၆၇/က Mr.SUPRAPTO အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသား၊
- (၁၃) ကသမ/၂၃/၀၀၁၆၈/က Mr.KARDI အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသား၊
- (၁၄) အစ/၂၄/၀၁၄၀၁/က W.S.S.KAUSHAN သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသား၊
- (၁၅) အစ/၂၄/၀၁၄၀၂/က H.M.R.H.KAVISHKA သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသား၊
- (၁၆) အစ/၂၄/၀၁၄၀၃/က S.P.N.D.FRENANDO သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသား၊
- (၁၇) အစ/၂၄/၀၁၄၀၄/က W.P.S.T.FERNANDO သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသား၊
- (၁၈) အစ/၂၄/၀၁၄၀၅/က M.U.M.ASARDEEN သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသား၊
- (၁၉) အစ/၂၄/၀၁၄၀၆/က B.N.S.JAYASUNDARA သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသား၊
- (၂၀) အစ/၂၄/၀၁၄၀၇/က P.A.S.KUMARA သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသား၊
- (၂၁) အစ/၂၄/၀၁၄၀၈/က R.A.A.DHARMARATHNA သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသား၊
- (၂၂) အစ/၂၄/၀၁၄၀၉/က P.M FERNANDO သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသား၊
- (၂၃) အစ/၂၄/၀၁၄၁၀/က M.S.K.SILVA သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသား၊
- (၂၄) အစ/၂၄/၀၁၄၁၁/က G.S.P.PERERA သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသား၊
- (၂၅) အစ/၂၄/၀၁၄၁၂/က KKP.K.FERNANDO သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသား၊
- (၂၆) အစ/၂၄/၀၁၄၁၃/က R.D.N.RANTHUNGA သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသား၊
- (၂၇) အစ/၂၄/၀၁၄၁၄/က K.A.S.KUMARA သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသား၊
- (၂၈) အစ/၂၄/၀၁၄၁၅/က J.A.D.S.MANJULA သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသား။

အမိန့်အရ
အောင်လင်းခွေး
ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး
အတွင်းရေးမှူး
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနမှ သမားစု၏ ဇီဝိတဒါန ငါးလွတ်ပွဲနှင့် သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား ကန်တော့ပွဲအခမ်းအနားများကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇
ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနမှ သမားစု၏ ဇီဝိတဒါန ငါးလွတ်ပွဲအခမ်းအနားကို မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၈၆ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့ ယနေ့ နံနက် ၇ နာရီခွဲက နေပြည်တော် ဧည့်သည်တော်များနှင့် ဧည့်သည်များ ပူးပေါင်းကျင်းပခဲ့ပြီး နေပြည်တော် ဧည့်သည်တော်များနှင့် ဧည့်သည်များ ကျက်သရေလမ်းထောင့်ရှိ မင်္ဂလာကန်တော်၌ ကျင်းပသည်။



ဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးနှင့် ဇနီးတို့ဦးဆောင်ကာ ငါးခုံးမနှင့် ငါးကြင်းကောင်ရေ ၃၀၀၀ ကို မင်္ဂလာကန်တော်အတွင်းသို့ ဇီဝိတဒါနအဖြစ် ကုသိုလ်ပြုလွှတ်ပေးခဲ့သည်။

စုစည်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ထမ်းများ၏ အတူနေမိသားစုဝင် အသက် ၈၀ နှင့်အထက် အဘိုး အဘွား ၁၀၀ ဦး တို့အနက် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်နိုင်သူ အဘိုး ကိုးဦး၊ အဘွား ၁၆ ဦး စုစုပေါင်း အဘိုး အဘွား ၂၅ ဦးတို့ကို နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရာပြည့်နှင့် ဇနီးတို့ ဦးဆောင်ကာ မြန်မာ့လေ့ထုံးတမ်းအစဉ်အလာနှင့် အညီ နှစ်သစ်ကူးကန်တော့ပွဲစဉ်များဖြင့် လှူဒါန်းပူဇော်ကန်တော့ခဲ့ကြပြီး ကန်တော့ခံ အဘိုး အဘွားများကိုယ်စား အဘွားဒေါ်သန်းသန်းနွဲ့က ဆုတောင်းမေတ္တာစကား ပြန်လည်ပြောကြားသည်။

ယနေ့အခမ်းအနားတွင် အသက် ၈၀ နှင့်အထက် အဘိုး အဘွား ၁၀၀ ဦးတို့ကို ငွေသားအပါအဝင် အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများကို ဂါရဝပြုလှူဒါန်းခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၏ မြန်မာ့နှစ်သစ်ကူး အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယူပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနက ဇီဝိတဒါန စုပေါင်းငါးလွတ်ပွဲနှင့် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားများ ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇
နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၏ ဇီဝိတဒါနစုပေါင်း ငါးလွတ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ (မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့) နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ မင်္ဂလာကန်တော်၌ ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးထွန်းထွန်းနှင့် ဇနီး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးဗိုလ်ချုပ်ကြီးသန်းနှင့် ဇနီး၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်နှင့် ဇနီး၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် ဇနီး၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များနှင့် ဇနီးများ၊ လက်ထောက်အတွင်းဝန်/ညွှန်ကြားရေးမှူးများနှင့် ဇနီးများ၊ ဝန်ထမ်းမိသားစုများ တက်ရောက်ကြပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ဇနီးတို့ ဦးဆောင်ကာ ဘေးမဲ့ငါးကောင်ရေ ၁၅၀၀

အား ဇီဝိတဒါနအဖြစ် မင်္ဂလာကန်တော်အတွင်းသို့ ကုသိုလ်ပြုလွှတ်ပေးခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားကို နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန စုပေါင်းခန်းမ၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ဝန်ထမ်းမိသားစုများရှိ အသက် ၇၅ နှစ်နှင့်အထက် အဘိုး ၁၁ ဦး၊ အဘွား ၂၆ ဦး စုစုပေါင်း ၃၇ ဦးအနက် တက်ရောက်နိုင်သူ အဘိုး အဘွား ၁၈ ဦးကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ဇနီးတို့ ဦးဆောင်၍ မြန်မာ့လေ့ထုံးတမ်းအစဉ်အလာနှင့်အညီ နှစ်သစ်ကူးကန်တော့ပွဲစဉ်များဖြင့် လှူဒါန်းပူဇော် ကန်တော့ခဲ့ကြပြီး ကန်တော့ခံဘိုးဘွားများကိုယ်စား အဘွားတစ်ဦးက ဆုတောင်း



မေတ္တာစကား ပြန်လည်ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည်

ဘိုးဘွားများကို ရင်းနှီးစွာ ဂါရဝပြုတွေ့ဆုံခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ နှစ်သစ်မင်္ဂလာ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော် ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇
ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ နှစ်သစ်မင်္ဂလာ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော် ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့ညနေပိုင်းတွင် ဝန်ကြီးဌာနကျောက်စိမ်းခန်းမ၌ ကျင်းပရာ နံတော်စဉ်ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တကုသလ အမှူးပြုသော သံဃာတော် ကိုးပါးကြွရောက် ချီးမြှင့်တော်မူကြပြီး ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး

ဒေါက်တာသက်သက်ခိုင်နှင့် ခင်ပွန်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီးဦးမြိုးဇော်စိုး၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်အခမ်းအနားတွင် သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်များနှင့် ကြွရောက်လာသည့် ဧည့်ပရိသတ် အပေါင်းတို့က နမောတဿ သုံးကြိမ်ရွတ်ဆို ဘုရားကန်တော့ ဖွင့်လှစ်ပြီး နံတော်စဉ်ပရိယတ္တိ စာသင်တိုက်



ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြကာ လှူဒါန်းမှုအစုစုတို့အတွက် အနုမောဒနာတရား

နာကြား၍ ရေစက်သွန်းချ အမျှပေးဝေခဲ့ကြပြီး ဆရာတော်၊ သံဃာတော် အရှင်သူမြတ်များ ဆုတောင်းပေးခဲ့ကြပြီး ဆရာတော်၊ သံဃာတော် အရှင်သူမြတ်များ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းထွန်းဦး ဥပုတသန္တိစေတီတော်မြတ်ကြီး (၁၆)ကြိမ်မြောက် နှစ်သစ်မင်္ဂလာအန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယုပွဲ မင်္ဂလာအခမ်းအနား၊ ဇေယျသီရိမြို့နယ် မင်္ဂလာကန်တော်၌ ဇီဝိတဒါနစုပေါင်းငါးလွတ်ပွဲနှင့် သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား ကန်တော့ပွဲအခမ်းအနား တက်ရောက်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇

(၁၆)ကြိမ်မြောက် နှစ်သစ်မင်္ဂလာအန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယုပွဲ မင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၆ နာရီတွင် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော် ဥပုတသန္တိစေတီတော်မြတ်ကြီး လိုဏ်ဂူတော်အတွင်း၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ ဥပုတသန္တိစေတီတော်မြတ်ကြီး ဂေါပကအဖွဲ့၏ ဩဝါဒါစရိယ နေပြည်တော်လယ်ဝေးမြို့ ပေါက်မြိုင်ကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယကအဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု ဘဒ္ဒန္တဇနိန္ဒ မဟာထေရ်မြတ်ကြီး အမှူးပြုသော ဆရာတော်ကြီးများ ကြွရောက်တော်မူကြပြီး နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းထွန်းဦး၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင်များ၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဒုတိယမြို့တော်ဝန်၊ ဂေါပကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြည့်ပါကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် ဥပုတသန္တိစေတီတော်မြတ်ကြီး ဂေါပကအဖွဲ့၏ ဩဝါဒါစရိယ နေပြည်တော်လယ်ဝေးမြို့ ပေါက်မြိုင်ကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယကအဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရုဘဒ္ဒန္တဇနိန္ဒ မဟာထေရ်မြတ်ကြီးထံမှ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ အမှူးပြုသော ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ ဧည့်သည်တော်များက ကိုးပါးသီလခံယူဆောက်တည်ကြပြီး ဆရာတော်ကြီးများ ရွတ်ပွားသရဇ္ဈာယ်တော်မူသည့် ရတနသုတ်၊ မေတ္တာသုတ် ပရိတ်တရားတော်များနှင့် အနန္တရာယိကကမ္မဝါစာများကို နာယူကြည့်ပါကြသည်။

ယင်းနောက် နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ



နေပြည်တော်ကောင်စီဝင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆရာတော်ကြီးများအား လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ထို့နောက် ဥပုတသန္တိစေတီတော်မြတ်ကြီး ဂေါပကအဖွဲ့၏ ဩဝါဒါစရိယ နေပြည်တော် လယ်ဝေးမြို့ အင်းသာအရှေ့ကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယကအဘိဓဇ အဂ္ဂမဟာ သဒ္ဓမ္မဇောတိက ဘဒ္ဒန္တပဏ္ဍိတ မဟာထေရ်မြတ်ကြီးထံမှ အနုမောဒနာတရား နာကြားကြပြီး လှူဒါန်းမှုအစုစုအတွက် ရေစက်သွန်းလောင်းအမျှပေးဝေကြသည်။

ယင်းနောက် နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဇနီး၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင်များနှင့် ၎င်းတို့၏ဇနီး

များ၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဒုတိယမြို့တော်ဝန်နှင့်တာဝန်ရှိသူများ၊ နေပြည်တော်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများသည် ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် ကျင်းပသည့် ဇေယျသီရိမြို့နယ် မင်္ဂလာကန်တော်၌ ဇီဝိတဒါန စုပေါင်းငါးလွတ်ပွဲသို့ သွားရောက်၍ မင်္ဂလာကန်တော်ရေပြင်အတွင်း ရွှေဝါငါးကြင်းအကောင်ရေ ၂၅၀၀၀၊ ထိုင်းငါးခုံးမကောင်ရေ ၂၅၀၀၀ စုစုပေါင်း ငါးကောင်ရေ ၅၀၀၀၀ ကို ဇီဝိတဒါနအဖြစ် ကုသိုလ်ပြုလွှတ်ပေးခဲ့ကြသည်။

ထို့နောက် သက်ကြီးဘိုးဘွားများ ကန်တော့ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်

ကောင်စီရုံး ဇေယျသီရိခန်းမ၌ ကျင်းပရာ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌနှင့်ဇနီး၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင်များနှင့် ၎င်းတို့၏ဇနီးများ၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဒုတိယမြို့တော်ဝန်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ နေပြည်တော်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြပြီး အသက် ၈၅ နှစ်နှင့်အထက်အဘိုး ၅၀ နှင့် အဘွား ၅၀ စုစုပေါင်း အဘိုးအဘွား ၁၀၀ တို့ကို နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းထွန်းဦးနှင့်ဇနီး ဦးဆောင်ကာ ကန်တော့ချိုးဖြင့် ကန်တော့ကြပြီး မြန်မာလေထုထုံးတမ်းအစဉ်အလာနှင့်အညီ နှစ်သစ်ကူးကန်တော့ပစ္စည်းများဖြင့် လှူဒါန်းပူဇော်ကန်တော့ကြရာ ကန်တော့ခံ အဘိုးအဘွားများကိုယ်စား အဘိုး ဦးကျော်မောင်က ဆုတောင်းမေတ္တာစကား ပြန်လည်ပြောကြားသည်။

ယနေ့အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်အတွင်းရှိ မြို့နယ်များမှ အသက် ၈၅ နှစ်နှင့်အထက် အဘိုးအဘွား ၁၀၀ တို့ကို တစ်ဦးလျှင် ပန်းပေါင်းစုံ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်တစ်ဆူ၊ ငွေကျပ် ၅၀၀၀၊ အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများနှင့် ဆေးဝါးပစ္စည်းများကို ဂါရဝပြုလှူဒါန်းကြသည်။

အခမ်းအနားအပြီးတွင် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် အဘိုးအဘွားများအား နေပြည်တော်တိုင်း ကုသရေးနှင့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ အခမဲ့ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးခြင်းနှင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးနေမှုများကို နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းထွန်းဦးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများရေးရာဝန်ကြီးဌာန အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယုခြင်းအခမ်းအနား ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇

၁၃၆၆ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်ဆန်း တစ်ရက်နေ့ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယုခြင်းအခမ်းအနားကို ယနေ့ညနေ ၄ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများရေးရာဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစော်အေးမောင်၊ ဇနီးနှင့်မိသားစု၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများ တက်ရောက်ကြသည်။

နာယုကြည့်ပါ

အခမ်းအနားသို့ အေးမြရွှေပြည်ကျောင်းတိုက်မှ ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များ ကြွရောက်ချီးမြှင့်တော်မူကြပြီး ဦးစွာ နမောတဿ သုံးကြိမ်ရွတ်ဆို၍ အခမ်းအနားကို ဖွင့်လှစ်ကာ အေးမြရွှေပြည်ကျောင်းတိုက်

ဆရာတော် ဦးမဉ္ဇူသကထံမှ ငါးပါးသီလခံယူပြီး ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များက အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်များနှင့် အနန္တရာယိက ကမ္မဝါစာများကို ရွတ်ပွားသရဇ္ဈာယ်တော်မူကြရာ ဒုတိယဝန်ကြီး၊ ဇနီးနှင့်မိသားစု၊ ဧည့်ပရိသတ်များက နာယူကြည့်ပါကြသည်။

ဆက်ကပ်လှူဒါန်း

ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီး၊ ဇနီးနှင့်မိသားစု၊ တာဝန်ရှိသူများက ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား နဝကမ္မအလှူငွေနှင့် လှူဖွယ်ဝတ္ထုအစုစုတို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြပြီး ကောင်းမှုကုသိုလ်များအတွက် ရေစက်သွန်းချအမျှပေးဝေ၍ သာဓုအနုမောဒနာ ခေါ်ဆိုကာ အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

နေပြည်တော်ကောင်စီ မြန်မာနှစ်သစ်ကူး အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယုပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇

နေပြည်တော်ကောင်စီ မြန်မာနှစ်သစ်ကူးအန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယုပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့ညနေ ၄ နာရီတွင် နေပြည်တော်ကောင်စီရုံး ဇေယျသီရိခန်းမ၌ ကျင်းပရာ နေပြည်တော်တိုင်းသံဃာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ပျဉ်းမနားမြို့ သုခဝိဟာရပရိယတ္တိစာသင်တိုက် ပဓာနနာယကဆရာတော် ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တမုနိကုမာရ မထေရ်မြတ်အမှူးပြုသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များ ကြွရောက်ချီးမြှင့်တော်မူကြပြီး နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ဦးမြင့်စိုး၊ ဦးမင်းဦးနှင့် ဦးဟန်သူ၊ နေပြည်တော်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြည့်ပါကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် နေပြည်တော်ကောင်စီဝင်များ အမှူးပြုသော ဧည့်ပရိသတ်များက နမောတဿ သုံးကြိမ်ရွတ်ဆိုဘုရားကန်တော့၍ အခမ်းအနားကို ဖွင့်လှစ်ပြီး နေပြည်တော်တိုင်း သံဃာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ပျဉ်းမနားမြို့ သုခဝိဟာရပရိယတ္တိစာသင်တိုက် ပဓာနနာယကဆရာတော် ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တမုနိကုမာရ မထေရ်မြတ်ထံမှ အနုမောဒနာတရားနာကြားကာ ရေစက်သွန်းချအမျှပေးဝေပြီး ဗုဒ္ဓသာသနံ စိရိတိဋ္ဌတု သုံးကြိမ်ရွတ်ဆိုဆုတောင်း၍ အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ထမ်းမိသားစုများ၏ အန္တရာယ်ကင်း ပရိတ်တရားတော် နာယူ



နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇
ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ထမ်းမိသားစုများ၏ မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၈၆ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်ဆန်း တစ်ရက်နေ့ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာ အခမ်းအနားကို ယနေ့မွန်းလွဲ ၃ နာရီက ရုံးအမှတ် (၄)ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်သံဃာ့နာယက အဖွဲ့ဝင် မဟာဓမ္မိကာရာမ အနန်းတောပရိယတ္တိ စာသင်တိုက် တိုက်အုပ်ဆရာတော် မဟာဂန္ထဝါစက ပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တအာသဘ အမျိုးပြုသော ဆရာတော် အရှင်သူမြတ်များ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ပါမောက္ခ ဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်းနှင့် ဇနီး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ပါမောက္ခဒေါက်တာအေးထွန်း၊ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီး ဌာနရှိ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံးနှင့် ဦးစီးဌာနများမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များနှင့် ဇနီး/ခင်ပွန်းများ၊ ဒုတိယအမြဲတမ်းအတွင်းဝန်၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေး

မှူးချုပ်များနှင့် အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ နမောတဿ သုံးကြိမ်ရွတ်ဆို၍ အခမ်းအနားဖွင့်လှစ်ပြီး အနန်းတောပရိယတ္တိစာသင်တိုက် တိုက်အုပ်ဆရာတော် မဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တအာသဘထံမှ ငါးပါးသီလ ခံယူဆောက်တည်ကြကာ သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်တို့ရွတ်ပွားသရဏာယ်တော် မူသော ပရိတ်တရားတော်များကို နာယူကြသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်ဇနီး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များက ဆရာတော်၊ သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်တို့ထံ ဆွမ်းဆန်တော်၊ ဆီ၊ သင်္ကန်းနှင့်တကွ ဒါတဗ္ဗဝတ္ထုအစုစုတို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြပြီး ဆရာတော် မဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တအာသဘထံမှ အနုမောဒနာ တရားနာကြား၍ ရေစက်သွန်းချ အမျှပေးဝေခဲ့ ကြကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

၁၃၈၆ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်ဆန်း တစ်ရက်နေ့ အန္တရာယ်ကင်း ပရိတ်တရားတော် ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားနှင့် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားများသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာစိုးဝင်း တက်ရောက်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇
၁၃၈၆ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်ဆန်း တစ်ရက်နေ့ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော် ရွတ်ဖတ် ပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီး ဌာန စုပေါင်းအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာစိုးဝင်းနှင့် ဇနီး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်၊ ညွှန်ကြားရေး မှူးချုပ်များ၊ ဒုတိယ အမြဲတမ်း အတွင်းဝန်၊ ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ အရာထမ်း/ အမှုထမ်းများ နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ငါးပါးသီလခံယူဆောက်တည် အခမ်းအနားတွင် နေပြည်တော် ပျဉ်းမနားမြို့ ကိုးခန်းကြီးကျောင်းတိုက် ဦးစီးပဓာန နာယက သဒ္ဓမ္မဇောတိကဓဇ သာသနဓဇဓမ္မာစရိယ ဝိနယ ဝိဒူ ဘဒ္ဒန္တအာစိတ္တ မထေရ်မြတ်ထံမှ ငါးပါးသီလခံယူ ဆောက်တည်ခြင်း၊ အနုမောဒနာတရားနာယူခြင်း၊ ဆရာဒါယကာ ကျောင်းများဖြစ်သော ပျဉ်းမနားမြို့ မဟာဝိသုတရာမတီခွန်တိုင် ကျောင်းတိုက်၊ ကိုးခန်းကြီးကျောင်းတိုက်တို့မှ ဆရာတော်/သံဃာ တော်များထံမှ ပရိတ်တရားနာယူခြင်း၊ ကမ္မဝါစာ



တရားနာယူခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ကြသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ဇနီး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက နဝကမ္မအလှူ ငွေနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်း ကြပြီး ရေစက်သွန်းချအမျှပေးဝေကာ အခမ်းအနား ကို “ပုဗ္ဗသာသနံ စိရံ တိဋ္ဌတု” သုံးကြိမ်ရွတ်ဆို၍ ရုပ်သိမ်းခဲ့သည်။

ထို့နောက် ၁၃၈၆ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်သစ်ကူး

သက်ကြီးပူဇော်ပွဲကို ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော် ကရုဏာကမ္ဘာ့ဘိုးဘွားရိပ်သာ၌ ကျင်းပရာ မြန်မာနိုင်ငံသက်ကြီးရွယ်အိုများဆိုင်ရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ စိုးဝင်းနှင့် ဇနီး၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းထွန်းဦးနှင့်ဇနီး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစိုးကြည်၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ အဖွဲ့ဝင်များ၊ နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဝင်များနှင့် တာဝန်ရှိ သူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ယခုအခမ်းအနားကို ဘိုးဘွားများ နှစ်သစ်ကူး အခါသမယတွင် စိတ်ပျော်ရွှင်ကြည်နူးချမ်းမြေ့စေရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ကရုဏာကမ္ဘာ့ဘိုးဘွားရိပ်သာရှိ အဘိုး ၂၅၅ ဦးနှင့် အဘွား ၅၅၉ ဦး စုစုပေါင်း ၁၀၅၄ ဦးတို့အတွက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်ဇနီး၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌနှင့်ဇနီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက အလှူငွေများ နှင့် ကန်တော့ပစ္စည်းများ ပေးအပ်လှူဒါန်းကြရာ ကန်တော့ခံဘိုးဘွားများကိုယ်စား အဘိုးတစ်ဦးက နှစ်သစ်ဆုတောင်း မေတ္တာစကားပြန်လည်ပြောကြား ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ပဟန်းမြို့နယ်၌ ဇီဝိတဒါနငါးနှင့် ငှက်လွှတ်ပွဲ၊ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဧပြီ ၁၇
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပဟန်း မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့က ကြီး မှူး ကျင်းပသည့် ဇီဝိတဒါနငါးနှင့် ငှက်လွှတ်ပွဲအခမ်းအနားနှင့် သက် ကြီးဘိုးဘွားများအား ပူဇော်ကန် တော့ပွဲ အခမ်းအနားကို ဧပြီ ၁၇ ရက် နံနက်ပိုင်းက ပဟန်းမြို့နယ် မဟာဇေယျအတုလမာရဇိန်ကြေး သွန်းဘုရားကြီးနှင့်မြို့နယ်အထွေ ထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနအစည်း အဝေးခန်းမတို့၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ ဇီဝိတဒါနငါးလွှတ်ပွဲ အခမ်းအနားကို မဟာဇေယျ အတုလမာရဇိန် ကြေးသွန်း ဘုရားကြီး၌ ကျင်းပရာ ခရိုင် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်ဝေနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကိုလတ်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာတာဝန် ရှိသူများလှူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့ဝင်



များက ငှက်များကိုလည်းကောင်း၊ ငါးသားပေါက်ငါးထောင်ကျော်ကို ငါးသားပေါက်ငါးထောင်ကျော်ကို ဇီဝိတဒါနအဖြစ် မဟာဇေယျ အတုလမာရဇိန်ကြေးသွန်းဘုရား ကြီးကန်တော်အတွင်းသို့ လည်း ကောင်း လွှတ်ပေးကြသည်။

ထို့နောက်အန္တရာယ်ကင်းပရိတ် တရားတော်များရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ နှင့်သက်ကြီးပူဇော်ပွဲအခမ်းအနား ကို မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်

ရေးဦးစီးဌာနအစည်းအဝေးခန်းမ ၌ ကျင်းပရာ မြို့နယ်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများက အန္တရာယ်ကင်း ပရိတ်တရားတော်များကို နာယူ ပြီး သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား ဂါရဝပြုလှူဒါန်းပူဇော်ကန်တော့ ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အောင်မြင်(ပြန်/ဆက်)

နေဖြူမြို့နယ်၌ မြန်မာနှစ်ဆန်း တစ်ရက်နေ့တွင် ဇီဝိတဒါန ငါးလွှတ်ပွဲ ကျင်းပ

နေဖြူ ဧပြီ ၁၇
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး နေဖြူ မြို့နယ်တွင် ၁၃၈၆ ခုနှစ် (ဧပြီ ၁၇ ရက်) မြန်မာနှစ်ဆန်း တစ်ရက် နံနက် ၈ နာရီက နေဖြူမြို့ အမှတ်(၁၀)ရပ်ကွက် ဥဗ္ဗဒန္တိ ကမ်းခြေ၌ ဇီဝိတဒါနအဖြစ် စုပေါင်း ငါးလွှတ်ပွဲ ကျင်းပသည်။

အဆိုပါ ဇီဝိတဒါန စုပေါင်း ငါးလွှတ်ပွဲတွင် မြို့နယ်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၏ ဦးဆောင်မှု ဖြင့် မြို့နယ်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်အဆင့်ဌာန ဆိုင်ရာများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ အမျိုးသမီးရေးရာအသင်းအဖွဲ့ ဝင်များက ဧရာဝတီ မြစ်အတွင်း



သို့ ရွှေဝါငါးကြင်းသား ပေါက် ကောင်ရေ ၅၀၀၀၀ နှင့် ငါးမြစ်ချင်း သားပေါက် ကောင်ရေ ၅၀၀၀၀ စုစုပေါင်းငါးကောင်ရေ ၁၀၀၀၀၀ ကို ဇီဝိတဒါနအဖြစ် ကုသိုလ်ပြု စုပေါင်းလွှတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

အောင်မြင်(ပြန်/ဆက်)

မိုးတိမ်တောင်ပြစ်ပေါ်မှုအခြေအနေ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသ ကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသ ကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် ချင်းပြည် နယ်တို့တွင် မိုးတိမ်တောင်များ ဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိပြီး

အဆိုပါ မိုးတိမ်တောင်များ ရွှေ့လျားရာ နေရာ တစ်လျှောက်တွင် မိုးရွာသွန်းခြင်းနှင့်အတူ လေ ပြင်းတိုက်ခတ်ခြင်း၊ မိုးထစ်ချန်းခြင်း၊ မိုးကြိုး ပစ်ခြင်း၊ လျှပ်စီးလက်ခြင်းနှင့် မိုးသီးကြွေခြင်း စသည့် မိုးလေဝသ ဖြစ်စဉ်များ ဖြစ်ပေါ်နိုင်ပါသဖြင့် ကြိုတင် သတိပြုနိုင်ပါရန် အကြံပြုအပ်ပါသည်။

မိုး/ဇလ

☉ ရှေးဦးမှ နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေတွင် မာရဝိယေဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော် မြတ်ကြီး၊ ဥပ္ပိတသန္တိစေတီတော် မြတ်ကြီး၊ ဓာတုဇယဓာတ်ပေါင်းစုစေတီတော်၊ မဟာသကျရံသီရိရံရှင်တော်မြတ်ကြီး၊ လှေခွင်းတောင်တန်ခိုးကြီးဘုရား၊ ဘုရားကိုးဆူစေတီ၊ လောကမာရဇိန်စေတီ၊ ရန်အောင်မြင်ရွှေလက်လှဘုရား၊ သတ္တသတ္တာဟ သံဝေဇနိယလေးဌာန၊ ဖောင်တော်ချက်မစေတီ စသည့် ဘုရားစေတီများတွင် ဥပုသ်သီလ ခံယူဆောက်တည်ကြသူများ၊ စတုဒိသာ ကျွေးမွေးလှူဒါန်းကြသူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိပြီး ဇီဝိတဒါနအဖြစ် ငါးနှင့်ငှက်များကို ဘေးမဲ့လွတ်ကြခြင်းဖြင့် နှစ်သစ်ကုသိုလ်အလှူများကို တစ်ဦးတစ်ယောက်ချင်းအလိုက်၊ မိသားစုအလိုက်၊ အစုအဖွဲ့အလိုက် အစဉ်အလာမပျက် ပြုလုပ်ကြသည်။



မာရဝိယေဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး၌ ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုသူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

အလားတူ နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေအတွင်းရှိဝန်ကြီးဌာနများ၊ ရုပ်ကွက်များ၊ ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများ၊ ဓမ္မာရုံများတွင်လည်း ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များ ပင့်ဖိတ်၍ ပရိတ်တရားတော်များနှင့် အနန္တရာယိကကမ္မဝါစာများ နာကြားကြကာ ကုသိုလ်ကောင်းမှုအစုစုတို့အတွက် အမျှပေးဝေခဲ့ကြပြီး နှစ်သစ်ကို ကုသိုလ်ကောင်းမှုများဖြင့် စတင်ခဲ့ကြသည်။

ထို့အတူ ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေတိဂုံစေတီတော် ဘဏ္ဍာတော်ထိန်းဂေါပကအဖွဲ့က ကြီးမှူးကျင်းပသည့် ရွှေတိဂုံစေတီတော် နှစ်သစ်မင်္ဂလာအခါတော်နေ့ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယူခြင်းနှင့် ရေစက်ချပွဲအခမ်းအနားကို နှစ်နက်ပိုင်းမှစတင်၍ စေတီတော်ရင်ပြင်သတ်မှတ်နေရာများ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ ရွှေတိဂုံဘဏ္ဍာတော်ထိန်းဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဘာသာရေး ဝတ်အသင်းအဖွဲ့ဝင်များ၊ ဂေါပကရုံးဝန်ထမ်းများက ဧည့်ခံတန်ဆောင်း၌ ရွှေတိဂုံစေတီတော်မြတ်ကြီးအား ဆွမ်းတော်ကြီးနှင့် ဆွမ်း၊ ပန်း၊ ရေချမ်း၊ သစ်သီး၊ ဆီမီးများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။ ယင်းနောက် ရွှေတိဂုံစေတီတော် နှစ်သစ်မင်္ဂလာအခါတော်နေ့ အန္တရာယ်ကင်း ပရိတ်တရားတော်နာယူခြင်းနှင့် ရေစက်ချပွဲအခမ်းအနားကို စေတီတော်ရင်ပြင် ရှေးဟောင်းဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်များ တန်ဆောင်း၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ ရွှေတိဂုံစေတီတော် ဘဏ္ဍာတော်ထိန်းဂေါပကအဖွဲ့၏ ဩဝါဒါစရိယ နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဝင် သာသနာဓဇ ဓမ္မာစရိယ ဘဒ္ဒန္တကဉ္စနထံမှဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဘာသာရေး ဝတ်အသင်းအဖွဲ့များက နဝင်္ဂသီလခံယူဆောက်တည်ကြသည်။ စာမျက်နှာ ၉ သို့ ☉

ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဘာသာရေး ဝတ်အသင်းအဖွဲ့ဝင်များ၊ ဂေါပကရုံးဝန်ထမ်းများက ဧည့်ခံတန်ဆောင်း၌ ရွှေတိဂုံစေတီတော်မြတ်ကြီးအား ဆွမ်းတော်ကြီးနှင့် ဆွမ်း၊ ပန်း၊ ရေချမ်း၊ သစ်သီး၊ ဆီမီးများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။ ယင်းနောက် ရွှေတိဂုံစေတီတော် နှစ်သစ်မင်္ဂလာအခါတော်နေ့ အန္တရာယ်ကင်း ပရိတ်တရားတော်နာယူခြင်းနှင့် ရေစက်ချပွဲအခမ်းအနားကို စေတီတော်ရင်ပြင် ရှေးဟောင်းဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်များ တန်ဆောင်း၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ ရွှေတိဂုံစေတီတော် ဘဏ္ဍာတော်ထိန်းဂေါပကအဖွဲ့၏ ဩဝါဒါစရိယ နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဝင် သာသနာဓဇ ဓမ္မာစရိယ ဘဒ္ဒန္တကဉ္စနထံမှဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဘာသာရေး ဝတ်အသင်းအဖွဲ့များက နဝင်္ဂသီလခံယူဆောက်တည်ကြသည်။ စာမျက်နှာ ၉ သို့ ☉



ဥပ္ပိတသန္တိစေတီတော်မြတ်ကြီး၌ ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုသူများကို တွေ့ရစဉ်။



မာရဝိယေဗုဒ္ဓဥပ္ပာင်တော်အတွင်း၌ ဘုရားဖူးလာပြည်သူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရစဉ်။



မန္တလေးမြို့၊ မဟာမုနိရုပ်ပွားတော်မြတ်အား ဘုရားဖူးလာပြည်သူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

မန္တလေးမြို့၊ လောကမာရဇိန်စေတီ ကုသိုလ်တော်မြတ်စွာဘုရား၌ ဘုရားဖူးလာပြည်သူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

စာမျက်နှာ ၈ မှ ထို့နောက် သြဝါဒစရိယ ဆရာတော်ကြီးများထံမှ နှစ်သစ် မင်္ဂလာအန္တရာယ်ကင်း ပရိတ် တရားတော်များ နာယူကြပြီး လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ် လှူဒါန်းကြသည်။

ဇီဝိတဒါန ကုသိုလ်ပြု ထို့နောက် ဇီဝိတဒါန ဘေးမဲ့ သက်လွတ်ပွဲ အခမ်းအနားကို ရွှေတိဂုံစေတီတော် မြောက်ဘက် အောက်ပစ္စယာ သိဂုံတူရဉ္စယျာဉ် တော်အတွင်းရှိ ရှင်ဥပဂုတ္တမင်္ဂလာ ကန်တော်တွင် ကျင်းပရာ အခမ်း အနားသို့ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်းနှင့်ဇနီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်ဇော်ဟိန်းနှင့် ဇနီး၊ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးများ၊ ဘဏ္ဍာတော်ထိန်းဂေါပက အဖွဲ့ဝင်များ၊ ဗုဒ္ဓဝေယျာဝစ္စအသင်းအဖွဲ့ များ၊ ဝန်ထမ်းများက တက်ရောက် ကြပြီး ကန်တော်အတွင်းသို့ ရောင်စုံငါးမြစ်ချင်း ငါးကောင် ရေ ၁၀၀၀ ဘေးမဲ့သက်လွတ်၍ နှစ်သစ်အခါသမယ ဇီဝိတဒါန ကုသိုလ်ပြု ဆောင်ရွက်ကြ သည်။

ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်ဇနီး၊ တိုင်းမှူးနှင့် ဇနီး၊ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးများ သည် ဗဟန်းမြို့နယ် ကမ္ဘာအေး ဘုရားလမ်းရှိ ကန်တော်ကြီး ဥယျာဉ်တွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသ ကြီးအစိုးရအဖွဲ့က ကြီးမှူးကျင်းပ သည့် ဇီဝိတဒါန ငါး၊ ငှက်လွတ်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ပြီး ရွှေတိဂုံရောင်ငါးမြစ်ချင်း အကောင် ရေ နှစ်သိန်း၊ စာကလေး ငှက်ကောင်ရေ ၁၀၀၀၊ ချိုးငှက် ကောင်ရေ ၃၆ ကောင်တို့အား ဘေးမဲ့သက်လွတ်၍ နှစ်သစ် အခါသမယ ဇီဝိတဒါနကုသိုလ်ပြု ဆောင်ရွက်ကြသည်။

စတုဒိသာများ ကျွေးမွေး ထို့အတူ မဟာဝိဇယစေတီ တော်မြတ်ကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ် ကမ္ဘာအေးကုန်းမြေရှိ သီရိမင်္ဂလာ ကမ္ဘာအေးစေတီတော်မြတ်ကြီး၊ ဗိုလ်တထောင် ကျိုက်ဒေးအပ် ဆံတော်ဦးစေတီတော်၊ ဆုလေး စေတီတော်၊ ဝရဒါဋ္ဌာ ဓာတုစေတီယ စွယ်တော် စေတီတော်(ရန်ကုန်)၊ ရွှေဘုန်းပွင့် စေတီတော်၊ ငါးထပ်ကြီးဘုရား၊ ခြောက်ထပ်ကြီးဘုရားတို့၌ မြန်မာ နှစ်ဆန်းတစ်ရက်၌ နှစ်သစ်မင်္ဂလာ အခမ်းအနားများကို ယနေ့နံနက်



ရန်ကုန်မြို့၊ သီရိမင်္ဂလာကမ္ဘာအေးစေတီတော်၌ ဘုရားဖူးလာပြည်သူများအား အလှူရှင်များက စတုဒိသာ ကျွေးမွေးစဉ်။

ပိုင်းတွင် ကျင်းပကြပြီး ဘုရားဖူး လာပြည်သူများအား အလှူရှင် များက စတုဒိသာများ ကျွေးမွေး လှူဒါန်းကြသည်။ အလားတူ ယနေ့ကျရောက် သော နှစ်သစ်ကူးပြောင်းသည့် မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့တွင် မန္တလေးမြို့ပေါ်ရှိ ဘုရား၊ စေတီ၊ ပုထိုးများတွင် ဘုရားဖူးလာ

ပြည်သူများ၊ မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက် များ၌ သံဃာတော်များအား ဆွမ်းဆက်ကပ် လှူဒါန်းကြသူ များ၊ သီတင်းသီလဆောက်တည် ကြသူများနှင့် ဇီဝိတဒါနဘေးမဲ့ လွတ်ကြသူများဖြင့် စည်ကား လျက်ရှိသည်။ စည်ကားလျက်ရှိ ယနေ့နံနက် အရုဏ်တက်မှစ၍

မဟာမုနိရုပ်ပွားတော်မြတ်အား မျက်နှာသစ်တော် ဝတ်အဖွဲ့က မျက်နှာသစ်တော်မူပြီး မန္တလေး ဒေသခံပြည်သူများနှင့် အနယ် နယ်အရပ်ရပ်မှ ဘုရားဖူးလာ ပြည်သူများက ရွှေသင်္ကန်းကပ်လှူ ခြင်း၊ ပန်း၊ ဆီမီးပူဇော်ခြင်း၊ ရေသပ္ပာယ်ခြင်း၊ ရုပ်ပွားတော် မြတ်ကြီး ပရိသတ်အတွင်းရှိ ငါးကန်တွင် ဇီဝိတဒါနငါးလွတ် ခြင်း၊ အစာကျွေးခြင်းစသည့် ကောင်းမှုအစုစုတို့ကို ယဉ်ကျေးမှု ဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိသည်။ ထို့ပြင် အောင်တော်မူမြတ်စွာ ဘုရား၊ ရွှေကျီးမြိုင်ဘုရား၊ ဘုရားနီ ဘုရား၊ စွယ်တော်မြတ်စေတီ၊ မန္တလေးတောင်၊ ကုသိုလ်တော်၊ စန္ဒာမုနိဘုရား၊ ကျောက်တော်ကြီး ဘုရား၊ ကျောက်စိမ်းစေတီတော် စသည့် ဘုရားတို့တွင်လည်း ဘုရားဖူးလာ ပြည်သူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိရာ စေတနာရှင် အလှူရှင်များကလည်း စတုဒိသာ

အကျွေးအမွေးများဖြင့် ဧည့်ခံခဲ့ ကြသည်။ ညနေပိုင်းတွင် မန္တလေးမြို့ အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်များ၊ လမ်းများ၊ မဇ္ဈရုံများ၌ ဆရာတော်၊ သံဃာ တော်များပင့်ဖိတ်၍ အန္တရာယ် ကင်း ပရိတ်တရားတော်များ၊ ကမ္မဝါစာများ နာကြားကြကာ နှစ်သစ်တွင်မကောင်းမှုကင်းစင်၍ ကောင်းမှုမင်္ဂလာများ တိုးပွားစေ ရန် ကုသိုလ်ပွားများကြကာ မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက် နှစ်သစ် မင်္ဂလာ အခါသမယနေ့တွင် မန္တလေးမြို့တော် တစ်ခွင်လုံး၌ ကုသိုလ်ကောင်းမှု ပြုကြသူများ ဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိသည်။ ယနေ့သည် နှစ်ဟောင်းကုန်ဆုံး ၍ နှစ်သစ်သို့ ကူးပြောင်းသည့် မြန်မာတို့၏ နှစ်သစ်ကူးအချိန် အခါသမယဖြစ်သည်နှင့် အညီ နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ဘုရား၊ စေတီ၊ ကျောင်းကန်များ၌ ကုသိုလ်ကောင်း မှုပြုသူများ၊ အလှူအတန်းပြုလုပ် ကြသူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



နေပြည်တော် ဥပ္ပါတသန္တီစေတီတော်မြတ်ကြီးရှိ ဆင်ဖြူတော်များအား ဆင်စာကျွေးကြသူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

နှစ်သစ်မှာ စိတ်သစ်ဖြင့် အကျိုးကောင်းစေရန် အကြောင်းကောင်းများဖြစ်ပါစေ...

ဒေါက်တာမြတ်မိုး

နှစ်သစ်အကူးအပြောင်းရောက်တိုင်း သတိတရနဲ့ သံဝေဂစကားလေးတွေ ပြောဖြစ်ကြတယ်။ ဆုတောင်းဖြစ်ကြတယ်။ တစ်နှစ်တာအတွင်း ရတောင့်ရခဲ သင်္ကြန်ရက်ရှည်ကို အခွင့်ကောင်းယူ၊ မိမိအတွက်ကောင်းတာတွေ ကျန်အောင်လုပ်၊ အဆိုးတွေချန်ရစ်ခဲ့မယ်။ နှစ်သစ်မှာ စိတ်သစ်လူသစ်နဲ့ ကောင်းသောအကျိုးကျေးဇူးတွေ ဖြစ်စေချင်တဲ့အတွက် အကြောင်းကောင်းတွေဖြစ်အောင် ကြိုးစားကြရမှာပေါ့။ ကျွန်တော်တို့အားလုံး နှစ်ဟောင်းမှာ ဘာတွေလုပ်ခဲ့ကြသလဲ၊ ဘယ်လမ်းလျှောက်ခဲ့ပြီး ကျန်နေတဲ့အချိန် ဘယ်လမ်းကိုရွေးလျှောက်ကြမလဲ၊ ကိလေသာလား၊ ပါရမီလား၊ အကောင်းအဆိုးမှာ အကောင်းဆိုတာဘာလဲ၊ အဆိုးဆိုတာ ဘာကိုဆိုတာလဲ၊ စိတ်ဓာတ်အသစ်ဆိုတာကော၊ နောက်ပြီး အကြောင်းကောင်းရင် အကျိုးလည်းကောင်းမယ်ဆိုတဲ့ သဘောတရားကရော ဘာကိုဆိုလိုပါသလဲ...။

စိတ်ထားအသစ်အသစ်တွေနှင့်အတူ
အသက်အရွယ်အရ တရားသဘောလေးတွေ သိလာရတဲ့အခါ လူ့ဘဝဟာရခဲပါလား၊ သက်တမ်း တိုတိုနဲ့ ဒီဘဝမှာ လူ့ဘဝရနေခြင်းကပင် အတိတ် ဘဝ ဘဝတွေမှာ ကောင်းသောကုသိုလ်ကံတွေ ထူထောင်ခဲ့လို့ဆိုတာ အလေးအနက်ထားမိတဲ့အခါ နောင်ဘဝတွေမှာ အနည်းဆုံးတော့ လူပြန်ဖြစ်ဖို့၊ လူချမ်းသာ နတ်ချမ်းသာဘဝရဖို့ ဆုတောင်းမိပြန် တယ်။ ပိုပြီးမြင့်မြတ်တဲ့လုပ်ငန်းစဉ်တွေဖြစ်တဲ့ ပါရမီ ၁၀ ပါး အပြား ၃၀ ကို ဉာဏ်နဲ့ယှဉ်ပြီး ထူထောင် နိုင်ရင်တော့ နိဗ္ဗာန်ကို အထောက်အကူပြုနိုင်တာပေါ့။ လက်တွေ့မှာတော့ လူ့ဘဝရရင်တောင်မှ ဘုရား သာသနာနဲ့ ကြိုကြိုကိရိရာ ခဲယဉ်းနေသေးတယ်။ သာသနာနဲ့ ကြိုရင်သော်မှ ဘုရားရဲ့တရားတော်တွေ နာရဖို့က အခြေအနေပေးမှရနိုင်တာ။ နာတိုင်းလည်း သိဦးမှ၊ သိတိုင်းလည်းကျင့်ဦးမှ...ဤလိုအကြောင်း တရားတွေက ရခဲလှပါတယ်။ ရခဲရင်လည်း ထိုအကြောင်းတရားတွေက အကျိုးကောင်းတွေ ဖြစ်ဖို့ ဘဝရဲ့အာမခံချက် အကောင်းစားတွေဖြစ်ဖို့ လိုပါတယ်။ နှစ်သစ်မှာ စိတ်သစ်လူသစ်နဲ့ဆိုတာ တကယ်တော့ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် လူဖြစ်ကျိုးနပ်ချင် တာပါ။ ပစ္စည်းဥစ္စာမနေ ရာထူးဆိုတာတွေထက် အကျင့်အကြံကောင်းတွေနဲ့ ကိလေသာအညစ် အကြေးလျော့ပါးလာတဲ့စိတ်ထားအသစ်အသစ်တွေ နဲ့အတူ ပတ်ဝန်းကျင်ကို ငြိမ်းချမ်းစေမယ့် လူသစ် စိတ်သစ်ကိုဆိုလိုခြင်းဖြစ်တယ်။

ကိလေသာဆိုတာ...
ကျွန်တော်တို့လည်းမကင်းခဲ့ပါ
ကိလေသာဆိုလို့ ကိလေသာဆိုတာ အကျဉ်း အားဖြင့် ၁၀ ပါး အကျယ်အားဖြင့် ၁၅၀၀ သော အကုသိုလ်အညစ်အကြေးတွေကို ဆိုလိုခြင်းဖြစ်ပါ တယ်။ နှစ်သစ်မှာ စိတ်တွေကို မပူပန်၊ မဆင်းရဲ၊ မညစ်နွမ်းစေချင်တဲ့အတွက် အညစ်အကြေးဟူသမျှ စင်ကြယ်အောင်လုပ်ရမယ့် သဘောရှိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့တစ်တွေ နှစ်ဟောင်းမှာ လိုချင်တပ်မက် မှုတွေနဲ့ မပြီးနိုင်မစီးနိုင် ရမ္မက်တွေများခဲ့ကြတယ်။ ထောင်လွှားမာန်တက် အမျက်ထွက်၊ အငြင်းပွား ရန်ငြိုးဖို့၊ ခိုက်ရန်ဖြစ်နဲ့ လောဘဒေါသ အတ္တအမှန်း အခြေခံ သတ်ကြဲဖြတ်ကြနဲ့ အချိန်တွေကုန်ခဲ့ကြ တယ်။ ပူပန်မှုတွေ စိတ်နှလုံးမချမ်းမြေ့ ငိုကြွေးမှုတွေ နဲ့ ကင်းတဲ့အချိန်ရှိခဲ့ကြရဲ့လား။ ကိုယ့်အလိုမလိုက် ကိုယ်သဘောမကျတိုင်း ကုန်းတိုက်စကားတွေ အမနာပသိမ်ဖျင်းစကားတွေ ပြောခဲ့ကြမှာပဲ။ မနာလို ဝန်တို နှမြောတွန့်တိုစိတ်နဲ့ ကိုယ့်ထက်နိမ့်ကျသူ ကိုတောင် မပေးရက်မကမ်းရက် ရှိခဲ့ကြမှာပါ။ ထိုင်းမိုင်းလေးလံပျင်းတဲ့ စိတ်တွေနဲ့ တွေဝေခဲ့ကြ



မယ်။ ကိုယ့်ထက်ကြီးသူ ပညာကြီးသူအပေါ် ရိုသေ လေးစားဂရုတရားမရှိ အဂါရဝနဲ့ မာန်တက် ဖက်ပြိုင် မိမိကိုယ်မိမိ ဟုတ်လှပြီထင် ပြုဖူးတဲ့ ကျေးဇူး ကိုဖျက် စော်ကားမိတာတွေလည်း ရှိနိုင်တယ်။ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် ဘာဖြစ်မှန်းမသိ လောဘဖြစ်မှန်း မသိ၊ ဒေါသဖြစ်မှန်းမသိ ကုသိုလ် အကုသိုလ်မှန်း မခွဲခြားနိုင် မသိမိုက်မှားမှုတွေရှိခဲ့မှာပါ။
ကုသိုလ် အကုသိုလ် ခွဲခြားမသိတော့ မကောင်း တာ လုပ်မိလည်း မရှက်မကြောက်တော့၊ ကောင်းတာ လုပ်ရမှာတော့ ရှက်ကြောက်နေပြန်... စတဲ့ စတဲ့ တကယ့်အကုသိုလ်တရားဆိုးတွေနဲ့ ကိလေသာတွေ ပါပဲ။ ပါးစပ်နဲ့ ပြောတာလည်းကံမြောက်၊ ကိုယ်နဲ့ လုပ်တာလည်းကံမြောက်၊ စိတ်နဲ့တွေးတာလည်း ကံမြောက်၊ သူတစ်ပါးကို တိုက်တွန်းမိလည်း ကံက မြောက်တဲ့အတွက် မိမိရဲ့ ကိုယ် နှုတ် စိတ် သုံးပါးမှာ ထို ထိုဒုစရိုက်တွေကနေ အကုသိုလ်ကံမြောက် အောင် ကြိုးစားကြရအောင်လား။ ဒါဟာ အရေးကြီး ပါတယ်။ အကုသိုလ်ကြောင့် ယုတ်နိမ့်တဲ့ဘဝမှာ အပါယ်ကျမှာစိုးလို့ပါ။ ယခုလို အချိန်ရခိုက်လေး အကုသိုလ်အညစ်အကြေးဟူသမျှ သီလနဲ့လည်း ခဏတာလေးပဲဖြစ်ဖြစ် တားမြစ်ကြရအောင်၊ သမာဓိနဲ့လည်း အတော်အတန် ထိန်းချုပ်ကြည့်ရ

အောင်၊ ဖြစ်နိုင်ရင် ပညာနဲ့ဝီရိယစိုက်ပြီး အပြီး ပယ်သတ်နိုင်အောင် ကြိုးစားကြည့်ဖို့လား။
ကိလေသာလျော့စေသည့် ဘာဝနာအကျိုးများ
အားလုံးသိကြတဲ့အတိုင်း မျက်မှောက်ကမ္ဘာကြီး က ဘယ်မှာငြိမ်းချမ်းနေလို့လဲ။ ကျွန်တော်တို့အားလုံး ကိလေသာစေတနာရော နောက် တကောက်ကောက် လိုက် သတိလက်လွတ်ဖြစ်မှန်းမသိ ဖြစ်နေကြရ တယ်။ မေတ္တာတရား၊ ကရုဏာတရား၊ မုဒိတာ၊ ဥပေက္ခာတရားတွေ အနိမ့်ဆုံးရောက်နေတဲ့ အခြေ အနေမှာ လောဘကြောင့် အငတ်ဘေး၊ ဒေါသ ကြောင့် စစ်မက်ဘေး၊ မောဟကြောင့် ရောဂါဘေးတို့ ဆိုက်နေရပြီး လူသားတွေရဲ့ အကျိုးစီးပွားတွေ လည်း ပျက်စီးကြရတယ်။ ကိုယ်ကျိုးအလွန်များပြီး သူ့အကျိုးပျက်စီးပါစေ စိတ်ထားတွေများနေကြပြီ။ ဒါကြောင့်လည်း ဘယ်သူမပြုမိမိမို့ဆိုသလို ဘေးရန် အမျိုးမျိုး အနှောင့်အယှက် အဖျက်တွေကတစ်ဆင့် ကိုယ်မကျန်းမာခြင်း၊ စိတ်မချမ်းသာခြင်းတွေဖြစ်ပြီး ဆင်းရဲပူပန်ခြင်းတွေ ဖြစ်နေကြတာပေါ့။ ဒါကြောင့် ဒီအချိန်လေးတစ်ခုဟာ အချိန်ကောင်းတစ်ခုလို့ ဆိုရခြင်းဖြစ်ပါတယ်။
ဒါန၊ သီလ၊ ဘာဝနာ ကုသိုလ်အရာသုံးမျိုးမှာ ဒါနနဲ့

သီလက အချိန်တော်တော်များများမှာ အနည်းနဲ့ အများပြုဖြစ်ကြပေမယ့် ဘာဝနာအလုပ်ကတော့ ကျင့်နိုင်ခဲ့လှတယ်။ နည်းစနစ်မှန်မှန်နဲ့ စနစ်တကျ သင်ယူပြီး လက်တွေ့ကျင့်ကြံဖို့ မိမိတို့ပိုင်ဆိုင်တဲ့ အချိန်ကောင်းတစ်ခုကို မလွတ်တမ်းအသုံးချပြီး သာသနာပြုကြရအောင်ပါ။ သင့်တော်ရာနေရာဒေသ တစ်ခုမှာ သူလိုကိုယ်လို သာသနာ့နွယ်ဝင် သူတော်စင်များနဲ့ တွေ့ဆုံရခြင်းဟာ တကယ့်အခွင့် အလမ်းကောင်းတစ်ခု ဖြစ်လာပါလိမ့်မယ်။ ဒါကြောင့် ကိလေသာထူပြောရာ ဝန်းကျင်ကို ခဏတာဖယ်ခွာ၊ ထိုအရပ်မှာ တရားသိတဲ့ ဓမ္မမိတ်ဆွေအချင်းချင်း အပြန်အလှန်အထောက်အပံ့ပြုခြင်းဖြင့် ညီညွတ် သော၊ အားကောင်းသော အကြောင်းတရားတို့ ဆုံသလိုဖြစ်သွားတယ်။ တချို့ကလျာဏမိတ္တတွေ များဆို မမြဲခြင်း အားလုံးဆင်းရဲခြင်းဆိုတဲ့ အစိုးမရ သဘောတွေကို သိလိုက်ရလို့ စက္ကန့်မလပ် အိုခြင်း၊ နာခြင်း၊ သေခြင်းတရားတွေကို ကောင်းစွာနားလည် လိုက်တဲ့ အကျိုးကျေးဇူး ရသွားကြတယ်လို့တောင် ခံစားမိတယ်။ ဘုရား၊ တရား၊ သံဃာ ရတနာသုံးပါး တန်ဖိုးကိုလည်း ယခင်ကထက် ပိုကြည်ညိုလာပြီး သဒ္ဓါတရားတိုးပွားလာတယ်ဆိုတာလည်း အမှန်ပါ ပဲ။ ကံ ကံရဲ့အကျိုးကိုလည်း ပိုနားလည်လာရ တယ်။ အရေးကြီးဆုံးဖြစ်တဲ့ “သတိ” ဆိုတဲ့ အကျိုး တရားကို ရလိုက်ခြင်းဟာ တန်ဖိုးအရှိဆုံးပါပဲ။ မျက်စိနဲ့မြင်မြင်ချင်း၊ နားနဲ့ကြားကြားချင်း အနံ့ တစ်ခုရတဲ့အခိုက် လျှာမှာအရသာဖြစ်ခိုက် ကိုယ်မှာ ထိမိခိုက်လေး လောဘဖြစ်ဖြစ်ချင်း ဒေါသ ထွက်ထွက်ချင်း စိတ်ထဲတွေ တွေးမိချင်း ခဏလေး တစ်ချက်မှာပဲ သိလိုက်ခြင်းဟာ သတိဆိုတဲ့တရား ကြောင့်ပါ။ အားကောင်းတဲ့ သဒ္ဓါတရား ဝီရိယတို့က တော့ ဘေးကခြံရံပေးဖို့လိုတာပေါ့။ သတိ ဝီရိယအား နဲ့ သမာဓိလည်းခိုင်ရင် ပညာလည်းနိုင်လာပါလိမ့် မယ်။ ထိုရလဒ်တွေဟာ ဘာဝနာတရားရဲ့ အကျိုး ကျေးဇူးတွေပါပဲ။
စာမျက်နှာ ၁၁ သို့

ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် ပြန်ဆန်းစစ်ရင် ကျွန်တော်တို့ဟာ ပုထုဇဉ်ဆိုတဲ့ အကုသိုလ်အတုံးအခဲကြီးဘဝမှာသာ ရှိပါသေးတယ်။ ဒုက္ခသည်အကြီးစားအဆင့်မှာ ပညာဉာဏ်ရရှိရာက အခွင့်အခါသင့်မှသာဖြစ်နိုင်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကျွန်တော်တို့ဟာ တရားကို သင်သင့်တယ်၊ နာသင့်ပါတယ်၊ ခန္ဓာအကြောင်း နားလည်အောင်သင်ပြီး ကျင့်လည်းကျင့် အသုံးလည်းချသင့်တယ်၊ ခန္ဓာ အကြောင်း တရားအကြောင်းမသိတဲ့အခါ ဒီခန္ဓာကြီးကို အဟုတ်ထင်ပြီး စွဲမိနေကြတာ ကျွန်တော်တို့အားလုံးပဲ။ တကယ်တော့ မိမိရဲ့အတ္တကြောင့်သာ စွဲနေတာဖြစ်ကြောင်း ဉာဏ်နဲ့ယှဉ်ပြီး သိလာအောင် ကြိုးစားနိုင်ကြရင် အကောင်းဆုံးပါပဲ။ ဉာဏ်မမီသေးတဲ့ အတွက် ခပ်ခွင့်ရတုန်းခပ်ထားမယ်၊ မပြည့်သေးရင် ပြည့်အောင်ပြည့်ကြမယ်၊ သုံးလည်းသုံးပြီး အသုံးချကြမယ်ဆိုရင် တစ်ဆင့်ပြီး တစ်ဆင့် အသုံးကျပြီး ဉာဏ်မိတဲ့ ကလျာဏမိတ္တတွေဖြစ်လာကြမှာပါ။

တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီး၌ မြန်မာ့ရိုးရာအတာသင်္ကြန်ပွဲတော် ရေကစားမဏ္ဍပ်ပိတ်ပွဲများ ပြုလုပ်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇

မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၈၅ ခုနှစ် မြန်မာ့ရိုးရာ မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်ရေကစားမဏ္ဍပ်ပိတ်ပွဲများကို မဟာသင်္ကြန်အတတ်နေ့ဖြစ်သည့် ဧပြီ ၁၆ ရက် ညနေပိုင်းတွင် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ မြို့နယ်များ၊ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်အသီးသီးရှိ ရေကစား မဏ္ဍပ်များ၌ ပြုလုပ်ကြရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်များ၊ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များ အလိုက် တိုင်းမှူးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများ၊ ယိမ်းအကအဖွဲ့များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရေကစားမဏ္ဍပ်ပိတ်ပွဲများကို တိုင်းဒေသကြီး နှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးရှိ မြို့နယ်များမှ ရေကစား မဏ္ဍပ်များ အသီးသီးကျင်းပရာ သင်္ကြန်ယိမ်းပြိုင်ပွဲ များတွင် ဆုရရှိကြသည့် ပြိုင်ပွဲဝင်ယိမ်းအဖွဲ့များအား တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့် ကြသည်။

အလားတူ ရေကစားမဏ္ဍပ်ပိတ်ပွဲများကို နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်ရှိ မိသားစု မြန်မာ့ ရိုးရာအတာသင်္ကြန်မဏ္ဍပ်၊ မြောက်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာန



နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်ရှိ မိသားစုမြန်မာ့ရိုးရာအတာသင်္ကြန်မဏ္ဍပ်၌ ရေကစားမဏ္ဍပ်ပိတ်ပွဲ အခမ်းအနား ကျင်းပစဉ်။

ချုပ် ရေကစားမဏ္ဍပ်၊ အရှေ့ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်ရှိ ရွှေနေကြာရေကစားမဏ္ဍပ်၊ အရှေ့အလယ်ပိုင်းတိုင်း စစ်ဌာနချုပ် ရေကစားမဏ္ဍပ်နှင့် တပ်ရင်း/ တပ်ဖွဲ့

အသီးသီးရှိ ရေကစားမဏ္ဍပ်များ၊ ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့ပိုင်း) ကျိုင်းတုံမြို့ရှိ မြန်မာ့ရိုးရာမဟာသင်္ကြန် ဗဟိုမဏ္ဍပ်နှင့် ကြိုဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်ရှိ ခေမရ၌

မဟာသင်္ကြန်မဏ္ဍပ်၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် ရေကစားမဏ္ဍပ်နှင့် မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်မြို့ ကမ်းနားလမ်းရှိ မွန်ပြည်နယ်အစိုးရ မဟာသင်္ကြန် ဗဟိုမဏ္ဍပ်၊ ကမ်းရိုးတန်းဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်ရှိ ပုလဲရွှေပြည်ရေကစားမဏ္ဍပ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာန ချုပ် မိသားစုမဟာသင်္ကြန်ရေသဘင်ပွဲတော်ရေကစား မဏ္ဍပ်၊ ပုသိမ်မြို့ ရှုခင်းသာဗဟိုမဏ္ဍပ်နှင့် အနောက် တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် ရေကစားမဏ္ဍပ်၊ မုံရွာမြို့ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ မြန်မာ့ရိုးရာ မဟာသင်္ကြန်မဏ္ဍပ်နှင့် အနောက်မြောက်တိုင်း စစ်ဌာနချုပ်ဗဟိုမဏ္ဍပ်၊ အလယ်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာန ချုပ်ရှိ နန်းမြို့သုမဟာသင်္ကြန်မဏ္ဍပ်၊ တောင်ပိုင်းတိုင်း စစ်ဌာနချုပ် ဗဟိုမဏ္ဍပ်နှင့် တပ်နယ်အသီးသီးရှိ ရေကစားမဏ္ဍပ်များ၌ အသီးသီးပြုလုပ်ကြရာ သင်္ကြန် ယိမ်းပြိုင်ပွဲများတွင် ဆုရရှိကြသည့် ပြိုင်ပွဲဝင်ယိမ်း အဖွဲ့များအား တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်အလိုက် တိုင်းမှူးများ နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

ထို့နောက် သင်္ကြန်ယိမ်းအဖွဲ့များနှင့် တေးသံရှင် များ၏ သီဆိုကပြပျော်ဖြေမှုများကို ကြည့်ရှုအားပေး ကြပြီး အတာရေသဘင်ပွဲတော်ကို ပျော်ရွှင်စွာ ပိတ်သိမ်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



ညောင်လေးပင်မြို့၌ မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော် ဗဟိုမဏ္ဍပ်ပိတ်ပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲ ကျင်းပ

ညောင်လေးပင် ဧပြီ ၁၇

ညောင်လေးပင်မြို့၌ မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုမဟာသင်္ကြန်ပွဲတော် ဗဟိုမဏ္ဍပ်ပိတ်ပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယမန်နေ့ ညနေ ၄ နာရီက မြို့မ(၃) ရပ်ကွက် ရန်ကုန်၊ မန္တလေးလမ်းမပေါ်ရှိ မြန်မာ့ရိုးရာ မဟာသင်္ကြန်ဗဟိုမဏ္ဍပ်တွင် ကျင်းပရာ ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၊ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကျော်စိုးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဝင်များ၊ NGO အဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများနှင့် သင်္ကြန်ချစ်သူများ ပျော်ရွှင်စွာ တက်ရောက်ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။

ဦးစွာ ဗဟိုမဏ္ဍပ်တွင် အဆိုအကများဖြင့် ကပြပျော်ဖြေရေကစား ကြရာ သင်္ကြန်ချစ်သူများက ပျော်ရွှင်စွာ အတူရေကစားကြသည်။ ထို့နောက် မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်ကာလအတွင်း ဌာနဆိုင်ရာများနှင့် မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များမှ ယိမ်းအဖွဲ့ ၁၂ ဖွဲ့၊ တပင်တိုင်အက၊ Dancer အဖွဲ့များက သင်္ကြန်တေးသီချင်းများဖြင့် ကပြပျော်ဖြေကြရာ တာဝန် ရှိသူများက ယိမ်းအဖွဲ့များအား ငွေသားဆုများ ချီးမြှင့်ပေးအပ်ကြသည်။

ယင်းနောက် ယိမ်းအဖွဲ့များက မန်းတောင်ရိပ်ခိုသီချင်းနှင့် နှုတ်ခွန်း ဆက်သီချင်းတို့ဖြင့် ကပြပျော်ဖြေပြီး အခမ်းအနားကို အေးချမ်းပျော်ရွှင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နီနီဝင်း(ပြန်/ဆက်)

မြန်မာ့ဆန်းတစ်ရက်နေ့တွင် ဟိုပုံးမြို့နယ် ရေကစားမဏ္ဍပ်၌ ပြည်သူများ ပျော်ရွှင်စွာရေကစား

ဟိုပုံး ဧပြီ ၁၇

ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)ပအိုဝ်း ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဟိုပုံး မြို့နယ်တွင် မဟာသင်္ကြန်မဏ္ဍပ် နှင့် ဟိုပုံး-ဆီဆိုင် ပြည်ထောင်စု လမ်းမကြီး၊ ဟိုပုံးမြို့မရေလွှဲဆည် တို့တွင် ပြည်သူများ အေးချမ်း ပျော်ရွှင်စွာ ရေကစားသူများနှင့် သင်္ကြန်ချစ်သူများဖြင့် စည်ကား လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

စည်ကားလျက်ရှိ

ဟိုပုံးမြို့နယ်တွင် နှစ်စဉ်ဆန်း တစ်ရက်နေ့အထိ ရေကစားလျက် ရှိပြီး ဗဟိုမဏ္ဍပ်၌ ခေတ်ပေါ် တေးသီချင်း သီဆိုမှုများဖြင့် ပျော်ဖြေတင်ဆက်လျက်ရှိရာ မဟာ သင်္ကြန်ချစ်သူများ လာရောက်



လည်ပတ်ကြပြီး ပျော်ရွှင်စွာ ကခုန် ရေကစားသူများဖြင့် စည်ကား လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ဗဟိုမဏ္ဍပ်တွင် ယိမ်းအကအဖွဲ့များနှင့် အဆို

ဝါသနာရှင်များ၏ တေးသီချင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်ထွန်းနှင့် အဖွဲ့ဝင် များက ကြည့်ရှုအားပေးပြီး ပအိုဝ်း ကြည့်ရှုအားပေးပြီး ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ စီမံ ဆုငွေများ ချီးမြှင့်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆို မြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ပအိုဝ်းဒေသ(ပြန်/ဆက်)

ပြည်မြို့ မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော် ပိတ်သိမ်း



ပြည် ဧပြီ ၁၇

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်မြို့တွင် မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော် ပိတ်သိမ်းပွဲအခမ်းအနားကို ဧပြီ ၁၆ ရက် ညနေပိုင်း က ပြည်မြို့ဗဟိုရေကစားမဏ္ဍပ်၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ ပိတ်သိမ်းပွဲအခမ်းအနားတွင် ပြည်ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းအောင်က နှစ်သစ်ကူးတွင် ပြည်သူများအားလုံး ကိုယ်စိတ်နှလုံးကျန်းမာရွှင်ပြုံးကြစေပြီး ကောင်းကျိုးလိုရာဆန္ဒပြည့်ဝ ကြပါစေကြောင်း ဆုမွန်တောင်းစကားပြောကြားသည်။

ထို့နောက် မဟာသင်္ကြန်ရေကစားမဏ္ဍပ်၌ ကပြပျော်ဖြေ ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြသော ယိမ်းအဖွဲ့များအနက် ဆုရရှိသောယိမ်းအဖွဲ့များ အား တာဝန်ရှိသူများက ဂုဏ်ပြုဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြပြီး တေးဂီတ ပျော်ဖြေမှုအစီအစဉ်များဖြင့် နှစ်သစ်ကူးမဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်ကို အောင်မြင်စွာ ပိတ်သိမ်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ကိုရိုး(ပြန်/ဆက်)



ပန်းတောင်းမြို့နယ်၌ မြန်မာ့ရိုးရာမဟာသင်္ကြန် ဗဟိုမဏ္ဍပ်ပိတ်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

ပန်းတောင်း ဧပြီ ၁၇

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပန်းတောင်းမြို့နယ်တွင် မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၈၅ ခုနှစ် မြန်မာ့ရိုးရာမဟာသင်္ကြန် ဗဟိုမဏ္ဍပ်ပိတ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယမန်နေ့ညနေ ၆ နာရီက ဥသုစံပင်မြို့ ရတနာပုံရပ်ကွက်၌ ကျင်းပ သည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားတွင် ပန်းတောင်းမြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေး အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်သူ၊ အဖွဲ့ဝင်(၁)ဗိုလ်မှူးကျော်ညို၊ အဖွဲ့ဝင်(၂) ဦးအေးကြိုင်၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးသန်းလွင်၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲ များ၊ မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ယိမ်းအဖွဲ့များ စုစုပေါင်း

၁၀၀ ခန့်တက်ရောက်ကြပြီး ယိမ်းအဖွဲ့ ရှစ်ဖွဲ့တို့က ခေတ်ပေါ် တေးသီချင်းများ၊ သင်္ကြန်သီချင်းများဖြင့် ကပြပျော်ဖြေကြရာ ဌာန ဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များက ဆုငွေများ ချီးမြှင့် ကြသည်။

ထို့နောက် ယိမ်းအဖွဲ့များက သင်္ကြန်တေးသီချင်းများဖြင့် ဆက်လက်ကပြပျော်ဖြေခဲ့ပြီး “မန်းတောင်ရိပ်ခို” သီချင်းဖြင့် သင်္ကြန် မဏ္ဍပ်ပိတ်ပွဲကို ပြုလုပ်ခဲ့ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ ယိမ်းအဖွဲ့များနှင့် အခမ်း အနားတက်ရောက်လာသူများ၊ ပြည်သူများက ပျော်ရွှင်စွာ ရေကစား ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ လပြည့်လင်း(ပြန်/ဆက်)

တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များ၊ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များ၌ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်များရွတ်ဖတ်ပူဇော် ဇီဝိတဒါန ငါး၊ ငှက်လွှတ်ပွဲနှင့် သက်ကြီးဘိုးဘွားပူဇော်ပွဲများပြုလုပ်



နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၌ ကျင်းပသည့် သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား ဂါရဝပြုကန်တော့ခြင်း အခမ်းအနားတွင် အလှူရှင်များက အလှူငွေများပေးအပ်လှူဒါန်းစဉ်။



မြောက်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် မြစ်ကြီးနားတပ်နယ်၌ ဇီဝိတဒါန ငါးလွှတ်ပွဲကျင်းပစဉ်။

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇
မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၈၆ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်ဆန်း တစ်ရက်နေ့ဖြစ်သော ယနေ့တွင် နှစ်ဦးပရိတ်တရား တော်များ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ခြင်း၊ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ် တော်များ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ခြင်း၊ ဇီဝိတဒါနငါး၊ ငှက်လွှတ်ခြင်းနှင့် သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား ပူဇော် ကန်တော့ခြင်းတို့ကို တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် အသီးသီးရှိ မြို့နယ်များ၊ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များ နှင့် တပ်ရင်း/တပ်ဖွဲ့ အသီးသီး၌ ပြုလုပ်ကြ သည်။

အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်များ ရွတ်ဖတ် ပူဇော်ခြင်းကို တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီး တို့၌ မြို့နယ်များရှိ ဓမ္မာရုံများနှင့် သတ်မှတ်နေရာများ ၌ သံဃာတော်များက ရွတ်ပွားပူဇော်ချီးမြှင့်တော်မူ ကြရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်များ နှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက သီလခံယူဆောက် တည်၍ ပရိတ်တရားတော်များကို နာယူကြပြီး သံဃာတော်များအား လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ၊ အရက် ဆွမ်း၊ နေ့ဆွမ်းနှင့် ဆွမ်းဆန်စိမ်းများ ဆက်ကပ် လောင်းလှူကြသည်။

အလားတူ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များနှင့် တပ်ရင်း/ တပ်ဖွဲ့အသီးသီးရှိ ဓမ္မာရုံများနှင့် သတ်မှတ်နေရာ များ၌ သံဃာတော်များက ရွတ်ပွားပူဇော်ချီးမြှင့် တော်မူကြရာ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် အသီးသီးမှ တိုင်းမှူး များနှင့် အရာရှိ စစ်သည်၊ မိသားစုများ၊ ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများက သီလခံယူဆောက်တည်၍ ပရိတ်တရားတော်များကို နာယူကြပြီး သံဃာတော် များအား လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ၊ အရက်ဆွမ်း၊ နေ့ဆွမ်း နှင့် ဆွမ်းဆန်စိမ်းများ ဆက်ကပ်လောင်းလှူကြ သည်။

ထို့ပြင် မြန်မာနှစ်ဆန်း တစ်ရက်နေ့တွင် တိုင်း ဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်များ၊ တိုင်းစစ် ဌာနချုပ်များအလိုက် တိုင်းမှူးများနှင့် အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများက ဇီဝိတဒါနပေါင်း ငါး၊ ငှက်လွှတ်ခြင်း၊ သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား ပူဇော် ကန်တော့ခြင်း၊ အလှူငွေများ၊ စားသောက်ဖွယ်ရာ များ ပေးအပ်လှူဒါန်းခြင်းနှင့် ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြ ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

သာစည်မြို့၌ ဇီဝိတဒါနငါးလွှတ်ခြင်း၊ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်များနာယူခြင်းနှင့် သက်ကြီးဘိုးဘွားများအားပူဇော်ကန်တော့ခြင်းများပြုလုပ်

သာစည် ဧပြီ ၁၇
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး သာစည်မြို့၌ ဇီဝိတဒါနငါးလွှတ်ပွဲ၊ အန္တရာယ်ကင်း ပရိတ်တရားတော်များနာယူခြင်းနှင့် မြို့ပေါ် ခုနစ် ရပ်ကွက်ရှိ အသက် ၉၀ နှင့်အထက် သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား အိမ်အရောက် လိုက်လံပူဇော်ကန်တော့ခြင်းများကို ဧပြီ ၁၇ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ပြုလုပ်သည်။
မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးသက်ကျော်နှင့် အဖွဲ့ဝင် များ၊ မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ဝေဝေခိုင်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့နယ်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းဝင် များနှင့် ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး များက သာစည်မြို့မင်းလှကန် အတွင်းသို့ ငါးသားပေါက်မျိုးစုံ ကောင်ရေ တစ်သောင်းတစ်ထောင်ကို ဇီဝိတဒါန လွှတ်ပေးခဲ့သည်။ ထို့ပြင် မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာနဧည့်ခန်းမ၌ သာစည်မြို့ အမှတ်(၆)ရပ်ကွက် သာယာကုန်း ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် အမျိုးပြုသော ဆရာတော် သံဃာတော် ငါးပါးတို့အား ဆွမ်း၊ ဘောဇဉ်နှင့်လှူဖွယ်ပစ္စည်းအစုစုတို့ကို ဆက်ကပ် လှူဒါန်းပြီး အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်များ နာယူကြသည်။
ထို့နောက် မြို့ပေါ် ခုနစ်ရပ်ကွက်ရှိ အသက် ၉၀ နှင့်အထက် သက်ကြီးဘိုးဘွား ၃၅ ဦးတို့အား မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့က



တစ်ဦးလျှင်ငွေကျပ် ၃၀၀၀ နှုန်းထောက်ပံ့လှူဒါန်းသော ငွေများကို မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်အမျိုးသမီး ရေးရာအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာနဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း ဝင်များက အိမ်အရောက် လိုက်လံပူဇော်ကန်တော့ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

ပြင်ဦးလွင်မြို့၌ ဇီဝိတဒါနငါးဘေးမဲ့လွှတ်ပွဲ ကျင်းပ

မန္တလေး ဧပြီ ၁၇
၁၃၈၆ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်ဆန်း တစ်ရက်နေ့ မန္တလေးတိုင်းဒေသက ပြီးစီးပြင်ဦးလွင်ခရိုင် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ ဇီဝိတဒါနငါးဘေးမဲ့လွှတ်ပွဲ အခမ်းအနားကို ပြင်ဦးလွင်မြို့ ကန်တော်လေးတွင် နံနက် ၈ နာရီ က ကျင်းပသည်။
အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ခရိုင်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့နယ် အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ပြင်ဦးလွင်ခရိုင် အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြင်ဦးလွင်ခရိုင် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းဝင်များက ကန်တော်လေးကန်အတွင်းသို့ ငါးခုံးမကြီးကောင်ရေ ၃၀၀၀၀၊ ရွှေဝါငါးကြင်း ကောင်ရေ ၃၀၀၀၀ စုစုပေါင်းငါးကောင်ရေ ၆၀၀၀၀ အား ဇီဝိတဒါန ငါးလွှတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



ပြည်မြို့၌ ဇီဝိတဒါနငါးဘေးမဲ့လွှတ်ပွဲ ကျင်းပ

ပြည် ဧပြီ ၁၇
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ခရိုင် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန ဇီဝိတဒါန ငါးလွှတ်ပွဲအခမ်းအနားကို မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ပြည်မြို့ ဆိပ်ခံဘေးတံတား၌ နံနက် ၈ နာရီက ကျင်းပသည်။
ဇီဝိတဒါနငါးဘေးမဲ့လွှတ်ပေး
အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ဒေသကွပ်ကဲမှုစစ်ဌာနချုပ်(ပြည်)မှ ဗိုလ်မှူးချုပ် ဦးဟန်နှင့် ပြည်ခရိုင် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းအောင်၊ ခရိုင်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့နယ်အဆင့်

ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ခရိုင်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးမှူးဦးမြင့်နိုင်နှင့်ဝန်ထမ်းများ၊ အုတ်ဖိုငါးလုပ်ငန်း စခန်းမှ စခန်းတာဝန်ခံဒေါ်မိုးသီတာနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ဒေသခံပြည်သူများ စုပေါင်း၍ နှစ်လက်မအရွယ် ငါးမြစ်ချင်းကောင်ရေ ၁၀၀၀၀၊ ငါးခုံးမကြီးကောင်ရေ ၅၀၀၀၀ နှင့် ရွှေဝါငါးကြင်းကောင်ရေ ၄၀၀၀၀ စုစုပေါင်း ငါးသားပေါက်ကောင်ရေ တစ်သိန်းအား ဧရာဝတီမြစ်အတွင်းသို့ ဇီဝိတဒါနငါးဘေးမဲ့လွှတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲနှင့် မြန်မာနှစ်သစ်ကူးသက်ကြီးပူဇော်ပွဲအခမ်းအနား တက်ရောက်

ပုသိမ် ဧပြီ ၁၇
မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့ ဇီဝိတဒါန (အဘယဒါန)ဘေးမဲ့ငါးလွတ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ပုသိမ်မြို့ ကမ်းနားလမ်း မြို့တော် ခန်းမရှေ့၌ ပြုလုပ်ရာ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင်မောင်ဝင်းနှင့် ဇနီး၊ အနောက်တောင်တိုင်း စစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးနှင့် ဇနီး၊ ပုသိမ်လေတပ်စခန်း ဌာနချုပ်မှူးနှင့် ဇနီး၊ အစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးများနှင့် ၎င်းတို့၏ ဇနီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ အခမ်းအနားမှူးက ဇီဝိတဒါန (အဘယဒါန)ဘေးမဲ့ငါးလွတ်ပွဲ ပြုလုပ်ရသည့် ရည်ရွယ်ချက်များကို ဖတ်ကြားခဲ့ပြီး ဇီဝိတဒါနဘေးမဲ့လွတ်မည့် ငါးများထည့်ထားသည့် ဖလားများအား တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့ထံသို့ တာဝန်ရှိသူများက လက်ဆင့်ကမ်းပေးအပ်ကာ ငါးများကို

ငါးဝန်မြစ်အတွင်းသို့ တစ်ပြိုင်တည်း ဘေးမဲ့လွတ်၍ ကုသိုလ်ပြုကြသည်။

ဆက်လက်၍ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် ပုသိမ်မြို့ သာသနာ့ဗိမာန်တော်ကြီး၌ ပြုလုပ်သည့် မြန်မာနှစ်သစ်ကူးသက်ကြီးပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားသို့တက်ရောက်ပြီး ဆုတောင်းဂုဏ်ပြုစကား ပြောကြားကာ ပူဇော်ကန်တော့ခံ အဘိုးအဘွားများအား ကန်တော့ချိုးဖြင့် ပူဇော်ကန်တော့ခွဲပြီး ကန်တော့ခံ အဘိုး အဘွားတစ်ဦးချင်းစီအား တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီး၊ အစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးများနှင့် ဇနီးများက ကန်တော့ငွေနှင့် ကန်တော့ပစ္စည်းများ လှူဒါန်းပေးအပ်သည်။

ဆက်လက်၍ အခမ်းအနားသို့တက်ရောက်လာသော အဘိုး အဘွားများကိုယ်စား အဘိုးတစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားခဲ့ကာသက်ကြီးပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားအား “သာဓု”သုံးကြိမ် ခေါ်ဆိုရပ်သိမ်း



ခွဲသည်။ ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိများသည် အဘိုး အဘွားများကို ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ကုသိုလ်ဖြစ်ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးနေမှုများအား ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှဦးဆောင်၍ မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့ ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲနှင့် သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား ပူဇော်ကန်တော့ပွဲ ကျင်းပ

ပဲခူး ဧပြီ ၁၇
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှဦးဆောင်၍ ဧပြီ ၁၇ ရက် နှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့ နံနက်ပိုင်းက ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲနှင့် သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား ပူဇော်ကန်တော့ခြင်း အခမ်းအနား ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ ပဲခူးမြို့ ဟံသာဝတီရေးဟောင်းကျုံး ရေပြင်၌ ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပရာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးဆွေဝင်းနှင့် ဇနီး၊ တရားလွတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်၊ အစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးများနှင့် ဇနီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက ငါးမြစ်ချင်း၊ ငါးကြင်းရွှေဝါ၊ ငါးခုံးမကြီး စုစုပေါင်း ကောင်ရေ ၁၅၀၀၀၀ အား ကျုံးရေပြင်အတွင်းသို့ လွှတ်ပေးကြသည်။

ထို့နောက် ဗုဒ္ဓအသံဓမ္မဗိမာန်တော်ကြီးတွင် ပဲခူးမြို့ပေါ်ရပ်ကွက် ၃၁ ရပ်ကွက်နှင့် သပြေကုန်း



ဘိုးဘွားရိပ်သာတို့မှ သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား ပူဇော်ကန်တော့ခြင်းအခမ်းအနား ကျင်းပရာ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးဆွေဝင်းက နှစ်သစ်နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားကာ အဘိုး အဘွား

များအား ကန်တော့ချိုးဖြင့် ရှိခိုးကန်တော့ကြပြီး အလှူငွေနှင့် ကန်တော့ခံပစ္စည်းများအား ပေးအပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ယနေ့အခမ်းအနားတွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှဦးဆောင်၍ ပဲခူးမြို့ပေါ်ရပ်ကွက်နှင့် သပြေကုန်းဘိုးဘွားရိပ်သာမှ အဘိုး အဘွား ၇၀ အား ပူဇော်ကန်တော့ကြခြင်းဖြစ်ပြီး ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးပေးခြင်းများလည်း ဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှဦးဆောင်၍ မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့တွင် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ် ၂၈ မြို့နယ်တွင် အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်အား သံဃာတော်များဖြင့် မြို့တွင်း/မြို့ပြင် ယာဉ်များဖြင့် လှည့်လည်ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)

ညောင်လေးပင်မြို့၌ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယူခြင်း၊ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲနှင့် ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲများ ကျင်းပ

ညောင်လေးပင် ဧပြီ ၁၇
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးညောင်လေးပင်မြို့နယ် သင်္ကြန်ဗဟိုမဏ္ဍပ်၌ ယနေ့နံနက် ၇ နာရီက အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယူကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် ညောင်လေးပင်မြို့နယ် တောရကြီးကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယကဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တစန္ဒဝံသ အဂ္ဂမဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ အရှင်မြတ်ထံမှ ဧည့်ပရိသတ်များက ငါးပါးသီလခံယူဆောင်တည်ကြပြီး ကြွရောက်လာသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်ကြီးများက အန္တရာယ်ကင်း ပရိတ်တရားတော်များအား ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ကြသည်။ ယင်းနောက် ဆရာတော်၊



သံဃာတော် အရှင်သူမြတ် ဘိဝံသ အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတအရှင် များအား လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကာ ညောင်လေးပင်မြို့နယ် ကမ္မဋ္ဌာန်းကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တ ဣန္ဒောဘာသာ

ထို့နောက် ညောင်လေးပင်မြို့နယ်နှင့် ပြန်တန်ဆာမြို့ရှိ သက်ကြီး ဘိုးဘွားရိပ်သာများမှ သက်ကြီးဘိုးဘွား ၄၄ ဦးတို့အား အလှူငွေကျပ် ၈၈၀၀၀၀ အား ခရိုင် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကျော်စိုးနှင့်အဖွဲ့၊ မြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များက လှူဒါန်းပေးခဲ့ပြီး ခရိုင်အမျိုးသမီးရေးရာနှင့် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး အသင်းဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့ဝင်များက အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများနှင့် အလှူငွေများ လှူဒါန်းခဲ့ကြသည်။

ဆက်လက်၍ ညောင်လေးပင်မြို့နယ်ဝါးရုံကုန်းကျေးရွာတံတား၌ ငါးမြစ်ချင်း၊ ရွှေငါးကြင်း၊ ငါးခုံးမကြီး စုစုပေါင်း ကောင်ရေ ၅၀၀၀ တို့အား နှစ်သစ်ကူးကုသိုလ်ပြု ဇီဝိတဒါနအဖြစ် လွှတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
မြို့နယ် (ပြန်/ဆက်)

တာချီလိတ်မြို့၌ ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲ ကျင်းပ

တာချီလိတ် ဧပြီ ၁၇
ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်မြို့၌ ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲကို ယနေ့နံနက် ၇ နာရီက Velar Varee စားသောက်ဆိုင်ဝင်းအတွင်းရှိ မယ်ဟုတ်ချောင်း၌ ကျင်းပသည်။

ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲတွင် စစ်ဗျူဟာအဖွဲ့ (အခြေချ)တာချီလိတ်မှ ဗျူဟာမှူး ဗိုလ်မှူးကြီး သူရဇော်လွင်စိုး၊ ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမင်းကိုနှင့် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်ဦးကျော်ဦးဆောင်သော ခရိုင်နှင့်မြို့နယ်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့မိမြို့ဖများနှင့် လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့ဝင်များက ငါးကြင်းအပါအဝင် ငါးမျိုးစုံ ကောင်ရေ ၂၀၀၀ ကို မယ်ဟုတ်ချောင်းအတွင်းသို့ လွှတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
သန်းဇော်(ပြန်/ဆက်)



နောက်နှစ်ရက်အတွက် ခန့်မှန်းချက်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအထက်ပိုင်း၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်နှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကျဲကျဲမှ နေရာစိပ်စိပ် မိုးထစ်ချန်းရွာမည်။
မိုး/လေ

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ခြင်းနှင့် သက်ကြီးဘိုးဘွားပူဇော်ကန်တော့ပွဲ အခမ်းအနားများ တက်ရောက်

စစ်ကိုင်း ဧပြီ ၁၇
 စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကျော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ နိုင်ငံကျော်ရပ်ရှင် သရုပ်ဆောင် အနုပညာရှင်များ၊ အဆိုတော်များသည် မုံရွာမြို့ ကန်သာယာကန်၌ ကျင်းပသည့် မြန်မာ နှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့ ဇီဝိတဒါန ငါးလွတ်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် နှင့် နိုင်ငံကျော်ရပ်ရှင်သရုပ်ဆောင် အနုပညာရှင်များ၊ အဆိုတော်များက ကန်သာယာကန်အတွင်း စုစုပေါင်းငါးသားပေါက်ကောင်ရေ သုံးသိန်းအား ဇီဝိတဒါနအဖြစ် ကန်အတွင်းသို့ တပျော်တပါး လွှတ်ပေးကြသည်။

တက်ရောက်
 ဆက်လက်ပြီး တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံး ဝင်းအတွင်းရှိ ချင်းတွင်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည့်

မြန်မာနှစ်ဆန်း တစ်ရက်နေ့ မုံရွာမြို့ပေါ်ရှိ အသက် ၈၀ နှင့်အထက် သက်ကြီးဘိုးဘွားများ ပူဇော်ကန်တော့ပွဲ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က နှစ်သစ် အခါသမယ မြန်မာတို့၏ရိုးရာအစဉ်အလာဖြစ်သော သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား ပူဇော်ကန်တော့ ရခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဧည့်ပရိသတ်များက သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား ဂါရဝတရားဖြင့် ရိုခိုး ကန်တော့ကြသည်။

ပေးအပ်လှူဒါန်း
 ယင်းနောက်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်ဇနီး၊ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ဝင်များနှင့်ဇနီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီးအဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ နိုင်ငံကျော်ရပ်ရှင်သရုပ်ဆောင် အနုပညာရှင်များနှင့် အဆိုတော်များက သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား အာမိသပူဇော်ပစ္စည်းများဖြင့်



ပေးအပ်လှူဒါန်းကြသည်။ ဆက်လက်ပြီး အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာ ကြသည့် သက်ကြီးဘိုးဘွားကိုယ်စား အဘိုး တစ်ဦးက ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သခြင်းနှင့် ဝမ်းမြောက် စကား ပြန်လည်ပြောကြားသည်။

အဆိုပါ သက်ကြီးဘိုးဘွားများ ပူဇော်ကန်တော့ ပွဲအခမ်းအနားတွင် အသက် ၈၀ နှင့်အထက် သက်ကြီးဘိုးဘွား ၁၆၄ ဦးအား စုစုပေါင်း လှူဒါန်းငွေကျပ် ၁၄၂၄၀၀၀၀ လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း တိုင်းဒေသကြီး (ပြန်/ဆက်)



တိုက်ကြီးမြို့နယ်၌ သက်ကြီးဘိုးဘွားပူဇော်ပွဲနှင့် ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲ ကျင်းပ

တိုက်ကြီး ဧပြီ ၁၇
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တိုက်ကြီးမြို့နယ်တွင် သက်ကြီးဘိုးဘွား ပူဇော်ပွဲနှင့် ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲကို ယနေ့ နံနက် ၇ နာရီခွဲတွင် မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ပေးအပ်လှူဒါန်း
 အခမ်းအနားကို နမောတဿ သုံးကြိမ်ရွတ်ဆိုဖွင့်လှစ်၍ ဘိုးဘွား များအား ကန်တော့ချိုးဖြင့် ရှိခိုးကန်တော့ကြရာ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကျော်စိုးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူ များ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များက သက်ကြီးဘိုးဘွား ၅၀ တို့အား အလှူငွေနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်လှူဒါန်းကြပြီး အဘိုးအဘွား များကိုယ်စား အဘိုးတစ်ဦးက ဆုပေးစကား ပြန်လည်ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် နံနက် ၉ နာရီတွင် တိုက်ကြီးမြို့နယ် မလေးရှားပိုင် ကျေးရွာအုပ်စု မေတ္တာအေးကျေးရွာအနီးရှိ ဖူးကြီးရေလှောင်ကန်၌ ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲ အခမ်းအနားကို ကျင်းပရာ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့် လူမှုရေး အသင်း အဖွဲ့များက နှစ်လက်မအရွယ် ရွှေဝါငါးကြင်းပေါက်ကောင်ရေ ၁၀၀၀၀ နှင့် ငါးခုံးမကြီး ကောင်ရေ ၅၀၀၀ တို့အား ဖူးကြီးရေလှောင်ကန် အတွင်းသို့ ဇီဝိတဒါနဘေးမဲ့လွတ် ကုသိုလ်ပြုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြင့်ဦး

မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၌ နှစ်ဦးသက်ကြီးပူဇော်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဧပြီ ၁၇
 မြန်မာလူမျိုးတို့၏ နှစ်ဆန်းတစ် ရက် နေ့ထူးနေ့မြတ်ကာလတွင် ဒုတိယအကြိမ် ကျင်းပသည့် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် မင်္ဂလာ တောင်ညွန့်မြို့နယ် အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံး အစည်း အဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ခရိုင်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်လွင်က အဖွဲ့အမှတ်စကား ပြောကြားသည်။ ထို့နောက်



ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်လွင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့နှင့် မိခင် နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး အသင်းတို့မှ တာဝန်ရှိသူများက ဗိုလ်တထောင်ခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့ နယ်ငါးမြို့နယ်မှ အသက် ၉၀ နှင့်

နှင့်အထက် သက်ကြီးဘိုးဘွား များအား ကန်တော့ခံပစ္စည်းများ ဖြင့် ကန်တော့ကြသည်။

ပြန်လည်ပြောကြားခဲ့
 ဆက်လက်၍ အဘိုးများ ကိုယ်စား အဘိုးဦးသန်းလွင်က လည်းကောင်း၊ အဘွားများ ကိုယ်စား အဘွားဒေါ်သင်းကြည် ကလည်းကောင်း နှစ်သစ်ဆုပေး စကား ပြန်လည်ပြောကြားခဲ့ပြီး အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

ကျော်စိုးစိုး(မင်္ဂလာတောင်ညွန့်)

သထုံမြို့၌ မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့တွင် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ ကျင်းပ

သထုံ ဧပြီ ၁၇
 မွန်ပြည်နယ် သထုံမြို့တွင် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၏ စီစဉ်မှု ဖြင့် သက်ကြီးဘိုးဘွားများ ပူဇော်ကန်တော့ခြင်းကို ယနေ့ (မြန်မာ



နှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့) နံနက်ပိုင်းက ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့မိမြို့ဖများ ပူးပေါင်းကာ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံး စုပေါင်းခန်းမ ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ သထုံခရိုင် ဒုတိယခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမင်းစိုး၊ မြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ဆွေဝင်းနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာန ဆိုင်ရာများ၊ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင်များ၊ မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက် မှုကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များနှင့် တက်ရောက်လာသူများက ဘိုးဘွားများ အား ကန်တော့ချိုးဖြင့် ပူဇော်ကန်တော့ကြရာ ဘိုးဘွားများကိုယ်စား အဘိုးတစ်ဦးက ဆုံးမဩဝါဒစကားပြောကြား၍ ဆုမွန်ကောင်းများ ပေးခဲ့သည်။

ထို့နောက် ဒုတိယခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမင်းစိုး၊ မြို့နယ်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ အလှူရှင်များနှင့် တက်ရောက်လာသူများက သထုံမြို့နယ်အတွင်းရှိ အသက် ၉၀ နှင့် အထက် သက်ကြီးဘိုးဘွား ၁၀၆ ဦးတို့အား စုစုပေါင်းငွေကျပ် ၄၂ သိန်း ကျော်ခန့်ရှိ အလှူငွေနှင့် လှူဖွယ်များဖြင့် လှူဒါန်းပူဇော်ကန်တော့ကြ ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

ကော့သောင်းမြို့၌ ငါးလွတ်ပွဲနှင့်သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ ကျင်းပ



ကော့သောင်း ဧပြီ ၁၇
 ကော့သောင်းမြို့တွင် ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲနှင့် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲကို ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲကို နံနက် ၇ နာရီတွင် အမှတ်(၂) ဘုရင့်နောင်ဗေတံတား၌ ကျင်းပရာ ခရိုင်နှင့်မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ် ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌများနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ခရိုင်နှင့်မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာ များ တက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး ငါးများနှင့် ကဏန်းများအား အသက်လွတ် ပေးခြင်းဖြင့် ဇီဝိတဒါနကုသိုလ်ယူခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက်ပြည်တော်အေးသာသနာ့စိမ္မာန်တော်တွင် ကော့သောင်း မြို့အတွင်းရှိ ၈၅ နှစ်နှင့်အထက် သက်ကြီးဘိုးဘွား ၉၇ဦးအား အလှူငွေ များနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ လှူဒါန်း၍ နှစ်သစ်ဦးအလှူဒါန်းများပြုခဲ့ကြ ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

- ရေချွေတာရေး နည်းလမ်းများ**
- ❖ သွားတိုက်နေစဉ် ဘုံဘိုင်ခေါင်း ဖွင့်ထားပါနှင့်။
 - ❖ သွားတိုက်လျှင် ရေဖန်ခွက် အမြဲသုံးပါ။
 - ❖ ယာဉ်များဆေးကြောလျှင် ရေပိုက်မသုံးပါနှင့်။
 - ❖ ရေဖြည့်ထားသောပုံးဖြင့် ယာဉ်များကို ဆေးကြောပါ။

မန်းရွှေစက်တော်ဘုရား ဗုဒ္ဓပူဇော်ယဉ်တော် ပိတ်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

မင်းဘူး ဧပြီ ၁၇
မင်းဘူးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူး (၈၇)မြို့နယ်ရှိ မန်းရွှေစက်တော် ဘုရား ဗုဒ္ဓပူဇော်ယဉ်တော် ပိတ်ပွဲ အခမ်းအနားကို မြန်မာ့နှစ်ဆန်း တစ်ရက်နေ့ (ဧပြီ ၁၇ ရက်) နံနက် ၈ နာရီက ကျင်းပခဲ့ပြီး ယခုနှစ် ဘုရားပွဲတော်ကာလတွင် ဘုရားဖူး ခရီးသွားပြည်သူပေါင်း လေးသိန်း ကျော် လာရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

အခမ်းအနားတွင် မန်းရွှေစက် တော်ဘုရားဂေါပကအဖွဲ့ ဩဝါဒါ စရိယ ဆရာတော်ကြီးများက အောက်စက်တော်ရာနှင့် အထက်

စက်တော်ရာ ပါဒစေတီတော် နှစ်ဆူအား ဗုဒ္ဓါဘိသေက အနေကဇာတင်လှူ ပူဇော်ခဲ့ပြီး ဩဝါဒါစရိယ ဆရာတော်ကြီးများ နှင့် တာဝန်ရှိသူများက မန်းရွှေ စက်တော်ဘုရား ပါဒစေတီတော် နှစ်ဆူအား နမူဒါရေစင်သွန်းဖျန်း၍ ရွှေသင်္ကန်းများ ကပ်လှူပူဇော်ကာ အောက်ခြေတော်ရာပါဒစေတီတော် အလင်းပေါက်ဖန်အုပ်ဆောင်းတော် အား စက်ခလုတ်နှိပ်ပိတ်သိမ်း ခြင်းနှင့် အထက်စက်တော်ရာ ပါဒစေတီတော် ခြေတော်ရာ သံတံခါးအား ပိတ်သိမ်းခြင်းများ ဆောင်ရွက်ကြသည်။

ဆက်လက်ပြီး မန်းရွှေစက် တော်ဘုရား သုံးထပ်ဆောင် သာသနာ့ဗိမာန်တော်၌ မန်းရွှေ စက်တော်ဘုရား ဗုဒ္ဓပူဇော်ယဉ် တော် အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင် ခဲ့ခြင်းနှင့် ပါဒစေတီတော်နှစ်ဆူ ခြေတော်ရာပိတ်သိမ်းပွဲအောင်မြင် ခြင်းအထိမ်းအမှတ် မဟာအလှူ တော် မင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ကျင်းပရာ တက်ရောက်လာကြ သူများက ဩဝါဒါစရိယ ဆရာ တော်ကြီးများထံမှ ငါးပါးသီးလ ခံယူဆောက်တည်ကာ ပရိတ် တရားတော်များ နာယူကြည်ညို၍ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများနှင့် နေ့ဆွမ်း



များ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပြီး တော်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူ နှစ်လက်မအရွယ် ရွှေဝါငါးကြင်း များက မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၈၆ ကောင်ရေ ၁၀၀၀၀ နှင့် ငါးမြစ် ခုနှစ် မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့ ချင်းကောင်ရေ ၅၀၀၀ ကို ဇီဝိတ နှစ်ဦးကုသိုလ်အဖြစ် မန်းရွှေစက် ဒါနအဖြစ် ငါးလွှတ်ကုသိုလ်ပြုခဲ့ တော်ဘုရား မန်းချောင်းအတွင်း ကြသည်။ မောင်မောင်(မင်းဘူး)



ဘီးလင်းမြို့နယ်၌ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်များ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်

ဘီးလင်း ဧပြီ ၁၇
မွန်ပြည်နယ် ဘီးလင်းမြို့နယ်တွင် မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့၌ မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များတွင် အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်များ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ခြင်း၊ သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား အိမ်တိုင်ရာရောက် လိုက်လံကန်တော့ခြင်းများကို ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျင်းပ
အဆိုပါ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်များ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ခြင်း ကို ရပ်ကွက်အသီးသီးရှိ လမ်းများ၊ ဓမ္မာရုံများတွင် ကျင်းပပြီး စေတနာ

ရင် အလှူရှင်များက အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ကြသော သံဃာတော်များနှင့် ပရိတ်တရားတော်နာယူသူများအား အချိုရည် များဖြင့် ဧည့်ခံကျွေးမွေးကြပြီး မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၏ စီစဉ်မှုဖြင့် မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်အတွင်းရှိ အသက် ၈၀ နှင့်အထက် သက်ကြီးအဘိုး၊ အဘွားများကို တစ်ဦးလျှင် သုံးသောင်းကျပ်နှုန်းဖြင့် အဘိုး၊ အဘွား ၂၉၀ တို့အား သက်ဆိုင်ရာရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် စာရေးဝန်ထမ်း များက အိမ်တိုင်ရာရောက် လိုက်လံပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

လှည်းကူးမြို့နယ်၌ ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲ ကျင်းပ

လှည်းကူး ဧပြီ ၁၇
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှည်းကူးမြို့နယ်ခရိုင်/မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ် ရေးအဖွဲ့၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် ငမိုးရိပ်ဆည်အတွင်းသို့ ဇီဝိတဒါန ငါးလွတ်ပွဲ ကို ယနေ့ (မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့) နံနက် ၉ နာရီက ဖောင်ကြီး အရှေ့ကျေးရွာအုပ်စု ငမိုးရိပ်ဆည်၌ ကျင်းပသည်။

ဇီဝိတဒါနငါးများလွတ်
အဆိုပါ ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲသို့ ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင် (၁) ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး နန်းထက်ဝင်း၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးရဲထွန်းနောင်၊ စီမံအဖွဲ့ဝင် (၁) ဗိုလ်မှူး စိုးစိုးနိုင်၊ မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင်များ၊ မိခင်နှင့်ကလေး စောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် လူမှုရေး အသင်းအဖွဲ့များက ငမိုးရိပ်ဆည်အတွင်းသို့ ငါးသားပေါက်ကောင်ရေ ၂၀၀၀ ကို ကုသိုလ်ပြုဇီဝိတဒါနအဖြစ် ငါးများလွတ်ပေးကြောင်း သိရ သည်။

ညဏ်ဟိန်း



တောင်ငူမြို့၌ ဆုပန်ကလျာမင်းသမီးအား ထိုင်းရိုးရာများဖြင့် ပူဇော်ပွဲကျင်းပ

တောင်ငူ ဧပြီ ၁၇
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူ မြို့ လေးကျွန်းကန်တော်ရှိ စပယ် ကျွန်းနန်းတော်တွင် ထိုင်းနိုင်ငံ ပိစနိုးလော့ (Phitsanulok)မြို့မှ ဒေါက်တာ ဆွန်ထိုင်း (Dr.Somthai) ဦးဆောင်၍ ချင်းမိုင်မြို့ (Arunyik) ဘုရားကျောင်း ဆရာတော်ကြီး Dr. Thamasak နှင့် ထိုင်းဘုရင့် တပ်မတော်ဒုတိယစစ်သေနာပတိ (Wichit Yathip) (ငြိမ်း) နှင့် ဆုပန် ကလျာ၏ ဆွေတော်မျိုးတော်များ စုစုပေါင်း ၅၀ က တောင်ငူဘုရင်

ပူဇော်ပွဲကျင်းပခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ ဧပြီ ၁၇ ရက် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ဆုပန် ကလျာ၏ ဆွေတော်မျိုးတော်များ သည် တောင်ငူမြို့ရှိ ရှေးဟောင်း သမိုင်းဝင် ရွှေဆံတော်စေတီတော် မြတ်ကြီး၊ မြစည်းခုံစေတီတော်နှင့် ကောင်းမှုတော်စေတီတော်တို့ကို ဖူးမြော်ကြည်ညိုခဲ့ကြပြီး မြစည်းခုံ စာသင်တိုက်ရှိ သံဃာတော်အရှင် မြတ်များအား နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ် လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဇော်ကိုကို(တောင်ငူ)



ဘုရင့်နောင်မင်း တရားကြီးထံ ထိုင်းနိုင်ငံ ပိစနိုးလော့ (Phitsanulok) မှ ဘုရင် ဗြဟ္မဟာဓမ္မရာဇာ မင်း (Mhathammar Chathirat 1950- 1590)က ဆက်သလိုက် သော သမီးတော် ဆုပန်ကလျာ မင်းသမီးအား ယမန်နေ့မွန်းလွဲ ၃ နာရီက ထိုင်းရိုးရာများဖြင့်

ကျေးသောင်းမြို့၌ မြန်မာ့ရိုးရာသင်္ကြန်ပွဲတော် အကပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်ပွဲ ပြုလုပ်



ကျေးသောင်း ဧပြီ ၁၇
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ကျေးသောင်းမြို့ မြန်မာ့ရိုးရာသင်္ကြန် ပွဲတော်ဗဟိုမဏ္ဍပ်တွင် သင်္ကြန်အကြိုနေ့ညမှ အကြတ်နေ့ညထိ ကျေးသောင်းမြို့ရှိ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအသီးသီးမှ ယိမ်းအကအဖွဲ့များ က တစ်ရက်လျှင် အကအဖွဲ့လေးဖွဲ့ဖြင့် စုစုပေါင်းအကအဖွဲ့ ၁၂ ဖွဲ့က သုံးရက်တာ ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြရာ ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယမန်နေ့ သင်္ကြန်အတက်နေ့ည ၇ နာရီခန့်က ကျေးသောင်းမြို့ ဗဟိုမဏ္ဍပ်၌ ကျင်းပသည်။

အဆိုပါဆုပေးပွဲတွင် အကပြိုင်ပွဲ၌ အကဖြတ်အမှတ်ပေးခဲ့ကြ သော ဒိုင်လူကြီးများအား အမှတ်တရလက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ် ကြပြီး ဆုရရှိသည့် ယိမ်းအဖွဲ့များအား မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များက ဆုများချီးမြှင့်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

ကြို့ပင်ကောက်မြို့၌ မဟာသင်္ကြန်အတက်နေ့ ပိတ်ပွဲအခမ်းအနားနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲ ကျင်းပ

ကြို့ပင်ကောက် ဧပြီ ၁၇
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကြို့ပင်ကောက်မြို့၌ ယမန်နေ့ညနေပိုင်း က မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်ပိတ်ပွဲနှင့် သင်္ကြန်ယိမ်းအက ဆုချီးမြှင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ရန်ကုန်ပြည်ကားလမ်း ဗဟိုမဏ္ဍပ်တွင် ကျင်းပ သည်။

ဦးစွာ ကြို့ပင်ကောက်မြို့နယ် မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်ကျင်းပရေး

ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဇင်မင်းဌေးက မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်ပိတ်ပွဲ နှစ်သစ်ကူးနှုတ်ခွန်းဆက် အမှာစကားပြောကြားကာ သင်္ကြန်ယိမ်းအကဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ခဲ့ ကြသော ယိမ်းအဖွဲ့များအား တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ဆုများချီးမြှင့် ပေးအပ်ခဲ့ကြသည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



အင်းစိန်မြို့နယ် မင်းဓမ္မကုန်းမြေရှိ လောကချမ်းသာ အဘယလာဘမုနိ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား (၂၃)ကြိမ်မြောက် မျက်နှာသစ်တော်ရောက်လှူပူဇော်ခြင်းမင်္ဂလာပြုလုပ်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အင်းစိန်မြို့နယ် မင်းဓမ္မကုန်းမြေရှိ လောကချမ်းသာ အဘယလာဘမုနိ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား (၂၃)ကြိမ်မြောက် မျက်နှာသစ်တော်ရောက်လှူပူဇော်ခြင်း မင်္ဂလာကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် အဆိုပါဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး၌ ပြုလုပ်ရာ အင်းစိန်မြို့နယ် အောင်ဆန်းတပ်ဦး တောရကျောင်းတိုက် ပြည်တွင်းပြည်ပ ကမ္ဘာ့ဗုဒ္ဓသာသနာပြု အောင်ဆန်းဆရာတော် ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တ သဒ္ဓမ္မကိတ္တိသာရ အမျိုးပြုသော သံဃာတော်များကြွရောက်တော်မူကြပြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်ဇော်ဟိန်း၊ ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဆက်ကပ်လှူဒါန်း ဦးစွာ အခမ်းအနားကို နမောတဿ သုံးကြိမ် ရွတ်ဆို ဘုရားကန်တော့၍ ဖွင့်လှစ်ပြီး ကြွရောက်တော်မူကြသည့် သံဃာတော်များ၊ ဝန်ကြီးချုပ်၊ တိုင်းမှူးနှင့် ဧည့်ပရိသတ်များက ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား သဗ္ဗဇေယျအောင်ဂါထာဖြင့် ပူဇော်ကာ မျက်နှာသစ်တော်ရောက်လှူပူဇော်ခြင်း၊ သွားတော် ဒန်ပူတိုက်ခြင်းနှင့် အနောကဇာတင်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ကြသည်။ ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်၊ တိုင်းမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက သံဃာတော်များအား လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ



ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။ ထို့နောက် ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး ၂၄ နာရီ လှုပ်စစ်မီးရရှိရေးအတွက် လှူဒါန်းခဲ့သော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့အား ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များက ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများပေးအပ်ပြီး အင်းစိန်မြို့နယ် အောင်ဆန်းတပ်ဦးတောရ ကျောင်းတိုက် ပြည်တွင်းပြည်ပ ကမ္ဘာ့ဗုဒ္ဓသာသနာပြု အောင်ဆန်းဆရာတော်ထံမှ ရေစက်ချတရားတော်များနာယူခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



ပန်းတနော်မြို့နယ်၌ မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့တွင် ဇီဝိတဒါန စုပေါင်းငါးလွတ်ပွဲကျင်းပ

ပန်းတနော် ဧပြီ ၁၇ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပန်းတနော်မြို့နယ်တွင် မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၈၆ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက် ယနေ့ နံနက် ၇ နာရီခွဲက ပန်းတနော်မြို့ အလယ်ပိုင်းရပ်ကွက် ပန်းတနော်မြစ်ထဲသို့ ဇီဝိတဒါနအဖြစ် စုပေါင်းငါးလွတ်ပွဲကျင်းပခဲ့သည်။ အဆိုပါ ဇီဝိတဒါန စုပေါင်းငါးလွတ်ပွဲတွင် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်(၁)ဗိုလ်မှူး အောင်မျိုးနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်ငါးလှုပ်ငန်းဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးတင်ဝင်းထွဋ်နှင့်ဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များက ပန်းတနော်မြစ်အတွင်းသို့ ငါးခုံးမသားပေါက်ကောင်ရေ ၅၀၀၀၀ နှင့် ငါးမြစ်ချင်း သားပေါက်ကောင်ရေ ၅၀၀၀၀ စုပေါင်းငါးကောင်ရေ ၁၀၀၀၀၀ အား ဇီဝိတဒါနအဖြစ် ကုသိုလ်ပြုလွှတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

ဖျာပုံမြို့တွင် အဘိုး အဘွားများအား ကန်တော့ခြင်းနှင့် ဘိုးဘွားကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုအဆောင်သစ်ဖွင့်

ဖျာပုံ ဧပြီ ၁၇ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဖျာပုံမြို့နယ် အမှတ် (၁၇)ရပ်ကွက် ကန်တော်မင်္ဂလာ ဘိုးဘွားရိပ်သာ ရှိ အဘိုးအဘွားများအား ခရိုင်နှင့် မြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့နှင့် ခရိုင် လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ ဦးဆောင်၍ သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား ပူဇော်ကန်တော့ခြင်းနှင့် အလျား ၈၅ ပေ၊ အနံ ၄၃ ပေရှိ ဘိုးဘွားကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု အဆောင်သစ်ဖွင့်ပွဲကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီက ကန်တော်မင်္ဂလာ ဘိုးဘွားရိပ်သာခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ဦးစွာ ဖျာပုံခရိုင် အထွေထွေ



အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယခရိုင် ဦးဌေးမောင်က အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဌေးမောင်က အဖွင့်စကား ပြောကြားပြီး တက်ရောက်လာသူများက အဘိုးအဘွားများအား ရှိရှိကန်တော့ကြသည်။ ထို့နောက် ဖျာပုံခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး

ဖျာပုံမြို့နယ် ကန်တော်မင်္ဂလာ ဘိုးဘွားရိပ်သာ ကြီးကြပ်ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဘဟိန်းက ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ကန်တော်မင်္ဂလာ ဘိုးဘွားရိပ်သာဝင်းအတွင်း ဖျာပုံမြို့ ဘိုးဘွားရိပ်သာ ရန်ပုံငွေများနှင့် မြို့နယ်အတွင်းရှိ အလှူရှင်များက ထည့်ဝင် မတည်လှူဒါန်းငွေတို့ဖြင့် စုစုပေါင်းကုန်ကျ ငွေကျပ် ၁၁၃၅၀၀၀၀ ဖြင့် အလျား ၈၅ ပေ၊ အနံ ၄၃ ပေရှိ RC ကွန်ကရစ် တစ်ထပ် အဆောက်အအုံသစ်အား ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ၂၀၇

တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးရှိ ဘုရားပုထိုး၊ စေတီများ၊ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများနှင့် အပန်းဖြေနေရာများ၌ ကောင်းမှုကုသိုလ်ပြုကြသူများ၊ အပန်းဖြေကြသူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇ မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၈၆ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက် နှစ်ဟောင်းကုန်ဆုံး၍ နှစ်သစ်သို့ ကူးပြောင်းရောက်ရှိသည့် အချိန်အခါကာလတွင် နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ပြည်သူအားလုံးအနေဖြင့် ပျော်ရွှင်ဖွယ်၊ မင်္ဂလာရှိဖွယ် ရက်မြတ်ကာလအဖြစ် သတ်မှတ်ထားကြကာ ကောင်းသောအမှုများ ဆောင်ရွက်ကြ၍ နှစ်သစ်ကို ကြိုဆိုဖြတ်သန်းလျက်ရှိသည်။ ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုသူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိ ထိုသို့ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးရှိ ဘုရားပုထိုး၊ စေတီများ၊ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများ၌ သီလယူကြသူများ၊ ကုသိုလ်ကောင်းမှု ပြုလုပ်သူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိပြီး ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်ရှိ မာရဝိဇယ



ဗုဒ္ဓ ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးနှင့် ဥပ္ပါတသန္တီစေတီတော်မြတ်ကြီးတို့အပါအဝင် ဘုရား၊ စေတီများ၊ ရန်ကုန်မြို့ရှိ ရွှေတိဂုံစေတီတော်၊ ဆူးလေစေတီတော်၊ ဗိုလ်တထောင်ကျိုက်ဒေးအပ် ဆံတော်ဦးစေတီတော်တို့အပါအဝင် တန်ခိုးကြီး ဘုရားစေတီများ၊ မန္တလေးမြို့ရှိ မဟာမြတ်မုနိ ရုပ်ရှင်တော်မြတ်ကြီးနှင့် တန်ခိုးကြီးဘုရား၊ စေတီများအပါအဝင် နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ဘုရားစေတီများ၌ ကောင်းမှုပြုလုပ်ကြသူ များဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိသည်။ ထို့ပြင် နေပြည်တော်ရှိ ရေပန်းဥယျာဉ်၊ လှေခင်းတောင်အပန်းဖြေစခန်း၊ မန္တလေးမြို့ရှိ ဦးပိန်တံတား၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့ရှိ အမျိုးသားကန်တော်ကြီးဥယျာဉ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့နယ် ချောင်းသာကမ်းခြေ၊ ငွေဆောင်ကမ်းခြေနှင့် အပန်းဖြေနေရာများ၌လည်း အပန်းဖြေအနားယူသည့် ပြည်သူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ပုသိမ်မြို့၌ ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲပြုလုပ်

ပုသိမ် ဧပြီ ၁၇ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့တွင် (၇၈) နှစ်မြောက် မြန်မာနိုင်ငံမီးသတ်တပ်ဖွဲ့နေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ဇီဝိတဒါန ငါးဘေးမဲ့လွတ်ပွဲကို ဧပြီ ၁၇ ရက် မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်တွင် ကျင်းပသည်။ ဇီဝိတဒါန (အဘယဒါန) ငါးလွတ်ပွဲတွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မီးသတ်ဦးစီးမှူး ဦးဆောင်၍ သန္ဓေ/အရန် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် မိသားစုဝင်များက ငါးကောင်ရေ ၃၀၀၀ ကို ငဝန်မြစ်အတွင်းသို့ ဘေးမဲ့လွတ်ပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)



သက်ရှည်ကျန်းမာဖို့ စားသုံးဆီကို တတ်နိုင်သမျှ လျော့စားစို့

မန္တလေးပဟိုအကျဉ်းထောင်မှ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၂၃၆ ဦး ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ရရှိ

မန္တလေး ဧပြီ ၁၇

မန္တလေးမြို့ရှိ ပဟိုအကျဉ်းထောင်မှ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၂၃၆ ဦး လွတ်ငြိမ်းခွင့်ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ မန္တလေးပဟိုအကျဉ်းထောင်မှ လွတ်ငြိမ်းခွင့်ရရှိခဲ့သည့် အကျဉ်းသား ၂၀၅ ဦး၊ အကျဉ်းသူ ၃၁ ဦး စုစုပေါင်း ၂၃၆ ဦးတို့အား မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီး လုံခြုံရေးနှင့်နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးကြီးနေလင်းစိုးနှင့် တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့ မှူး ရဲမှူးချုပ် စိန်လွင်တို့က ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် မန္တလေးပဟိုအကျဉ်းထောင်၌ တွေ့ဆုံဆွဲဆုံးမဩဝါဒ စကားများ ပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ရ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူများအား ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးပေးခြင်း၊ နေ့တွက်စရိတ်နှင့်ခရီးစရိတ်ပေးအပ်ခြင်းတို့ကို စနစ် တကျဆောင်ရွက်ပေး၍ အကျဉ်းထောင်မှ လွတ်ပေးခဲ့ သည်။

တိုင်းဒေသကြီး အကျဉ်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေး မှူး ဦးချိုဝင်းထွန်းက “ကျွန်တော်တို့ အကျဉ်းဦးစီး ဌာနဆိုတာ ပြစ်ဒဏ်ကျခံနေရတဲ့သူတွေကို



ထိန်းသိမ်းရတဲ့ဌာနဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုထိန်းသိမ်းထား ရတဲ့ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူဆိုတာ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ညီအစ်ကို မောင်နှမတွေပဲဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် သူတို့အခုလို လွတ်မြောက်မှုအပေါ်မှာ ကျွန်တော် တို့က အမြဲတမ်း အပျော်ရွှင်ဆုံးဖြစ်ပါတယ်။

ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူတွေ အခုလိုလွတ်မြောက်တဲ့အခါမှာ လူတော်လူကောင်း တွေ၊ တိုင်းပြည်အတွက် တစ်ထောင့်တစ်နေရာကနေ အားထားရသူတွေဖြစ်အောင် လေ့ကျင့်ပျိုးထောင်ပေး ရပါတယ်။ ဒီနေ့လွတ်မြောက်တဲ့သူတွေကလည်း

စည်းကမ်းကောင်းမွန်တဲ့သူတွေ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် သူတို့ရဲ့ မိသားစုတွေအပေါ်သာမက နိုင်ငံအပေါ်မှာပါ တာဝန်ကျေပွန်အောင် ဆောင်ရွက် သွားကြနိုင်လိမ့်မယ်လို့ မျှော်လင့်မိပါတယ်”ဟု ပြောသည်။

ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ရရှိသူ တစ်ဦးကလည်း “နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေနဲ့ အခုလိုလွတ်ငြိမ်းခွင့်ပေး တဲ့အပေါ်မှာ ဝမ်းသာမိပါတယ်။ ကျန်ခဲ့တဲ့ သူငယ်ချင်း တွေကိုလည်း အမြန်ဆုံးလွတ်မြောက်စေချင်ပါတယ်။ နေရပ်ပြန်ဖို့အတွက်လည်း ခရီးစရိတ်တွေလည်း ပေးပါတယ်။ မိသားစုနဲ့ အလွန်ကို တွေ့ဆုံနေပါပြီ။ မိသားစုနဲ့ အခုလို ပြန်လည်ဆုံစည်းခွင့်ပေးတဲ့ နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲတွေကို ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိပါ တယ်”ဟု ပြောသည်။

ယနေ့တွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ အကျဉ်းထောင်ငါးခုမှ အကျဉ်းသား ၃၃၅ ဦး အကျဉ်းသူ ၇၁ ဦး စုစုပေါင်း ၄၀၆ ဦး၊ ကုန်ထုတ်စခန်း များမှ အကျဉ်းသား ၆၈ ဦး၊ အကျဉ်းသူ ခြောက်ဦး စုစုပေါင်း ၇၄ ဦးဖြင့် ယနေ့တွင် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ စုစုပေါင်း ၄၈၀ ပြစ်ဒဏ် လွတ်ငြိမ်းခွင့်ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မောင်အေးချမ်း

မုံရွာအကျဉ်းထောင်မှ အကျဉ်းသား ၁၈ ဦး ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ရရှိ

မုံရွာ ဧပြီ ၁၇

မုံရွာအကျဉ်းထောင်မှ အကျဉ်း သား ၁၈ ဦး ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်း ခွင့်ရရှိခဲ့ပြီး ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့် ရရှိကြသူများအား လွတ်ပေးသည့် အခမ်းအနားကို ယနေ့မွန်းတည့် ၁၂ နာရီက မုံရွာမြို့ အကျဉ်း ထောင်ရှိ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ပြုလုပ်သည်။



ဦးစွာ မုံရွာခရိုင် စီမံအုပ်ချုပ်ရေး အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်တင်မိုးက ဆုံးမဩဝါဒစကားများ ပြောကြား ပြီး အကျဉ်းဦးစီးဌာန စစ်ကိုင်း

တိုင်းဒေသကြီးရုံးမှ ညွှန်ကြားရေး မှူး ဦးမင်းထွန်းစိုးနှင့် မုံရွာခရိုင် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီး ကျော်မိုးတို့က ဆုံးမဩဝါဒစကား များပြောကြားကာ လွတ်လက်မှတ် နှင့်အတူ ခရီးစရိတ်၊ စားစရိတ်၊

အပ်ငွေ လက်ကျန်များနှင့် ကိုဗစ်-၁၉ ဆေးလက်မှတ်များကို လွတ်ငြိမ်းခွင့်ရရှိသူ တစ်ဦးချင်းစီ လက်ဝယ်အရောက် ပေးအပ်ခဲ့ကြ သည်။

မုံရွာ အကျဉ်းထောင်တွင် အကြောင်း အမျိုးမျိုးကြောင့် ပြစ်ဒဏ်ကျခံနေရသူများ အနက်မှ ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့် ရရှိသူ ၁၈ ဦးရှိပြီး စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အတွင်း ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့် ရရှိသူ စုစုပေါင်း ၉၈ ဦးရှိကြောင်း သိရသည်။ ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)



သထုံအကျဉ်းထောင်မှ အကျဉ်းသား လေးဦး ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ရရှိ

သထုံ ဧပြီ ၁၇

မွန်ပြည်နယ် သထုံအကျဉ်းထောင်မှ အကျဉ်းသားလေးဦးတို့အား ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲက ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြုခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

ဆုံးမစကား ပြောကြား

လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြုခဲ့သည့် အကျဉ်းသားများကို ဈေးမသွယ်ကျေးရွာ ရှိသထုံအကျဉ်းထောင်ခန်းမ၌ သထုံခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးဦးစိုးလင်း၊ သထုံအကျဉ်းထောင်တာဝန်ခံ အရာရှိဦးအောင်ခိုင်လတ်နှင့် တာဝန်ရှိသူတို့က လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြုပေးသည့် ရည်ရွယ်ချက်နှင့် မိမိတို့ရပ်ရွာအကျိုးကို အများနည်းတူ ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်ပြီး အေးချမ်းစွာဆက်လက်နေထိုင်ကြရေး ဆုံးမစကားများ ပြောကြားခဲ့ပြီး ခံဝန်လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း၊ လွတ်ငြိမ်းခွင့်လက်မှတ်၊ ခရီးစရိတ်နှင့် စားစရိတ်တို့ကိုထုတ်ပေးကာ မိမိဒေသသို့ အဆင်ပြေ ချောမွေ့စွာသွားလာနိုင်ရေး ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။ ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

မြိတ်အကျဉ်းထောင်နှင့် ကျောက်ဖြူတောင်ကုန်ထုတ်စခန်းတို့မှ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၂၂ ဦး ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ရရှိ

မြိတ် ဧပြီ ၁၇



မြိတ်အကျဉ်းထောင်နှင့် ကျောက်ဖြူတောင် ကုန်ထုတ်စခန်းတို့မှ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၂၂ ဦးကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ပြစ်ဒဏ် လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြုခဲ့သည်။

ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ဖြင့် လွတ်ပေးရာ၌ ပြစ်ဒဏ်ကျခံလျက်ရှိ သည့် အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူများအနက် မြိတ်အကျဉ်းထောင်မှ အကျဉ်းသား ၁၀ ဦး၊ အကျဉ်းသူသုံးဦး၊ ကျောက်ဖြူတောင်ကုန်ထုတ်စခန်း မှ အကျဉ်းသား ကိုးဦး၊ စုစုပေါင်း အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၂၂ ဦးတို့ကို အဆိုပါနေရာများတွင် အကျဉ်းထောင် တာဝန်ခံအရာရှိနှင့် တာဝန်ရှိသူ များက ဆုံးမစကားများ ပြောကြား၍ ထောင်လွတ်လက်မှတ်နှင့်အတူ စားစရိတ်၊ ခရီးစရိတ်နှင့် လုပ်အားရင် ခံစားခွင့်များပေး၍ လွတ်ပေးခဲ့ကြ ကြောင်း သိရသည်။ ခိုင်ထူး(ပြန်/ဆက်)

ကရင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၄၀ ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ရရှိ

ဘားအံ ဧပြီ ၁၇

အကျဉ်းဦးစီးဌာန ကရင်ပြည်နယ်ဦးစီးမှူးရုံးကွပ်ကဲမှု အောက်ရှိ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၄၀ အား ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်း ခွင့်ရရှိခဲ့သည်။

အဆိုပါ လွတ်မြောက်အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူများအား အကျဉ်းဦးစီးဌာန ကရင်ပြည်နယ်ဦးစီးမှူးရုံးမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးချစ်လွင်၊ ဘားအံအကျဉ်းထောင်တာဝန်ခံအရာရှိနှင့် တာဝန် ရှိသူများက ဆုံးမဩဝါဒစကားများ ပြောကြားပြီး လွတ်လက်မှတ် နှင့် ခရီးစရိတ်၊ လုပ်အားရင်ခံစားခွင့်စရိတ်များ ပေးအပ်၍ ကတိခံဝန်ချက်လက်မှတ်ရေးထိုးစေကာ ယနေ့တွင် လွတ်ပေး ခဲ့ရာ ၎င်းတို့၏ ဆွေမျိုး၊ မိဘ၊ ညီအစ်ကိုမောင်နှမများက ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာ လာရောက်ကြိုဆိုခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။

စောမျိုးမင်းသိန်း(ပြန်/ဆက်)



ရေချွေတာရေး နည်းလမ်းများ

- ❖ သွားတိုက်နေစဉ် ဘုံဘိုင်ခေါင်း ဖွင့်ထားပါနှင့်။
- ❖ သွားတိုက်လျှင် ရေဖန်ခွက် အမြဲသုံးပါ။
- ❖ ယာဉ်များဆေးကြောလျှင် ရေပိုက်မသုံးပါနှင့်။
- ❖ ရေဖြည့်ထားသောပုံးဖြင့် ယာဉ်များကို ဆေးကြောပါ။

မွန်ပြည်နယ်ရှိ အကျဉ်းထောင်၊ အချုပ်ထောင်၊ စခန်းများမှ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၂၀၄ ဦး ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြု



မော်လမြိုင် ဧပြီ ၁၇
အကျဉ်းဦးစီးဌာန မွန်ပြည်နယ် ဦးစီးမှူး ရုံး ကွပ်ကဲမှုအောက်ရှိ အကျဉ်းထောင်၊ အချုပ်ထောင်၊ စခန်းများမှ အကျဉ်းသား ၁၆၃ ဦး၊ အကျဉ်းသူ ၄၁ ဦး စုစုပေါင်း ၂၀၄ ဦးကို ယနေ့ ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြုခဲ့သည်။

ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြုသည့် အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၂၀၄ ဦးကို ဆုံးမစကား ပြောကြားပြီး အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူများ၏ ထောင်လွတ်လက်မှတ်များ ထုတ်ပေးခြင်း၊ ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးထိုးပြီးကြောင်း လက်မှတ်နှင့် အသိပညာပေးလက်ကမ်းစာစောင်များ ပေးဝေခြင်းနှင့် စားစရိတ်၊ ခရီးစရိတ်များထုတ်ပေး၍ လွှတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ခင်စန်းမြင့်(ပြန်/ဆက်)**



ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ အကျဉ်းထောင်စခန်းများမှ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၁၆၁ ဦးကို ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြု

တောင်ကြီး ဧပြီ ၁၇
ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ အကျဉ်းထောင်စခန်းများမှ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၁၆၁ ဦးကို ယနေ့ ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ရရှိခဲ့သည်။

ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ အကျဉ်းထောင်၊ အချုပ်ထောင်၊ စခန်းများမှ ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ဖြင့် လွတ်မြောက်သွားသူ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူများအား သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်အလိုက် တာဝန်ရှိသူများက ဆုံးမဩဝါဒစကားများပြောကြားပြီး အကျဉ်းထောင်၊ အချုပ်ထောင်၊ စခန်းများရှိ တာဝန်ရှိသူများက ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးနည်းလမ်းများနှင့်အညီ ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးပေးခြင်း၊ ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပြီးစီးကြောင်းလက်မှတ်နှင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးပညာပေးလက်ကမ်းစာစောင်များ ထုတ်ပေးကာ စားစရိတ်နှင့် ခရီးစရိတ်တို့အား ပေးအပ်၍ အကျဉ်းထောင်မှ လွတ်ပေးခဲ့သည်။

ရင်းနှီးပျော်ရွှင်စွာကြိုဆို

ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ရရှိခဲ့သည့် အကျဉ်းသားများမှာ ညောင်ရွှေ အကျဉ်းထောင်မှ ၆၅ ဦး၊ ကျိုင်းတုံအကျဉ်းထောင်မှ ၄၉ ဦး၊ လားရှိုးအကျဉ်းထောင်မှ ၁၅ ဦး၊ သီပေါအကျဉ်းထောင်မှ လေးဦး၊ မိုင်းဆတ်အကျဉ်းထောင်မှ သုံးဦး၊ တောင်ကြီးအချုပ်ထောင်မှ တစ်ဦး၊ စခန်းများမှ ၂၄ ဦး အပါအဝင် ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ အကျဉ်းထောင်၊ အချုပ်ထောင်၊ စခန်းများမှ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ စုစုပေါင်း ၁၆၁ ဦးဖြစ်ပြီး လွတ်မြောက်လာသူများအား မိသားစုဝင်များ၊ သူငယ်ချင်းနှင့် မိတ်ဆွေများက ရင်းနှီးပျော်ရွှင်စွာ ကြိုဆိုကြကြောင်း သိရသည်။

မကွေးအကျဉ်းထောင်မှ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၁၀၀ ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြု

မကွေး ဧပြီ ၁၇
မကွေး အကျဉ်းထောင်မှ အကျဉ်းသား ၇၈ ဦးနှင့် အကျဉ်းသူ ၂၂ ဦး စုစုပေါင်း ၁၀၀ အား ယနေ့မွန်လွှဲပိုင်းက ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့် ပြုပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဆုံးမစကားပြောကြား

ထိုသို့ ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့် ပြုရာတွင် မကွေးခရိုင် အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသောင်းထွန်း၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့



ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းထွန်းနှင့် အကျဉ်းထောင်မှ တာဝန်ရှိသူများက

လွတ်ငြိမ်းခွင့် ပြုပေးသည့် ရည်ရွယ်ချက်နှင့် မိမိတို့ရပ်ရွာအကျိုးကို အများနည်းတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပြီး အေးချမ်းစွာ ဆက်လက်နေထိုင်ကြရေး ဆုံးမစကားများ ပြောကြားခဲ့ပြီး ခံဝန် လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း၊ လွတ်ငြိမ်းခွင့်လက်မှတ်၊ ခရီးစရိတ်နှင့် စားစရိတ်တို့ကို ထုတ်ပေးကာ မိမိဒေသသို့ အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ သွားလာနိုင်ရေး ကူညီ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **အောင်ကို(ဖန်ခါးမြေ)**

တောင်ငူအကျဉ်းထောင်နှင့် လေးမိုင်ကုန်ထုတ်စခန်းမှ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၅၄ ဦး ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြု

တောင်ငူ ဧပြီ ၁၇
တောင်ငူအကျဉ်းထောင်နှင့် လေးမိုင်ကုန်ထုတ်စခန်းမှ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၅၄ ဦးအား ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြုကြောင်း သိရသည်။

ဆုံးမဩဝါဒစကားပြောကြား

ထိုသို့ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြုရာတွင် တောင်ငူအကျဉ်းထောင် ဧည့်ရိပ်သာ၌ တောင်ငူအကျဉ်းထောင်တာဝန်ခံအရာရှိ လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအောင်မြင့်စိုး၊ တောင်ငူမြို့မရဲစခန်းမှူး ဒုတိယရဲမှူး မျိုးသက်ထွန်း၊ သတင်းရဲတပ်ဖွဲ့မှ ဒုတိယရဲမှူး စိုးဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ရရှိသူ အကျဉ်းသား ၄၉ ဦး၊ အကျဉ်းသူ ငါးဦး စုစုပေါင်း ၅၄ တို့အား နောင်တွင် ပြစ်မှုများ ထပ်မံကျူးလွန်ခြင်း



မရှိဘဲ အေးချမ်းစွာနေထိုင်ရန် ဆုံးမဩဝါဒစကားပြောကြားပြီး ပြန်လည်စေလွှတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ဇော်ကိုကို(တောင်ငူ)**

ကျိုက်ထိုမြို့နယ်ရှိ အကျဉ်းစခန်းသုံးခုမှ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၁၆ ဦး ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြု

စိုင်းသန်းကျော်(တောင်ကြီး)

ကျိုက်ထို ဧပြီ ၁၇
မွန်ပြည်နယ် ကျိုက်ထိုမြို့နယ်ရှိ အကျဉ်းစခန်းသုံးခုမှ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၁၆ ဦးတို့အား ယနေ့ မွန်လွှဲ ၁၂ နာရီခွဲခန့်က ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြုသည်။

ဆုံးမစကားပြောကြား

ထိုသို့လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြုရာ၌ ကျိုက်ထိုမြို့နယ် မုပ္ပလင် (အမျိုးသား) ကုန်ထုတ်စခန်းတွင် တောင်စွန်းကုန်ထုတ်စခန်းမှ အကျဉ်းသား သုံးဦး၊ မုပ္ပလင် (အမျိုးသမီး) ကုန်ထုတ်စခန်းမှ အကျဉ်းသူ ငါးဦး၊ အင်္ဂံတို ရော်ဘာစိုက်ပျိုးရေးစခန်းမှ အကျဉ်းသားရှစ်ဦး စုစုပေါင်း အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၁၆ ဦးတို့အား တာဝန်ရှိသူများက ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့် ပြုပေးသည့် ရည်ရွယ်ချက်နှင့် မိမိတို့ရပ်ရွာအကျိုးကို အများနည်းတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပြီး အေးချမ်းစွာဆက်လက်နေထိုင်ကြရေး ဆုံးမစကားများ ပြောကြားပြီး ခံဝန်လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း၊ လွတ်ငြိမ်းခွင့်လက်မှတ်၊ ခရီးစရိတ်နှင့် စားစရိတ်တို့ကိုထုတ်ပေးကာ မိမိဒေသသို့ အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ သွားလာနိုင်ရေး ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြ

ကျိုက်ထို(ပြန်/ဆက်)

ဟင်္သာတအကျဉ်းထောင်မှ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူများ ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြု



ဟင်္သာတ ဧပြီ ၁၇
ဟင်္သာတမြို့ အကျဉ်းထောင်မှ ယနေ့တွင် အကျဉ်းသား ၄၅ ဦး၊ အကျဉ်းသူ ၁၁ ဦး စုစုပေါင်း ၅၆ ဦးတို့ကို ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဆုံးမဩဝါဒစကားများ ပြောကြား

ထိုသို့ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြုရာတွင် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး အဖွဲ့ဝင် (၁) ဗိုလ်မှူး ကျော်စွာထွန်း၊ ဒုတိယမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမျိုးမင်းစိုး၊ ဟင်္သာတ မြို့မရဲစခန်းမှူး ဒုရဲမှူးမြင့်သိန်း၊ ဟင်္သာတ အကျဉ်းထောင်တာဝန်ခံအရာရှိ ဦးသန်းဇော်ဝင်း၊ မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယဦးစီးမှူး ဦးသွင်ကိုကိုအောင်တို့က ဆုံးမဩဝါဒစကားများ ပြောကြားကြသည်။ ထို့နောက် လွတ်ငြိမ်းခွင့်ရသူများအား ၎င်းတို့၏ နေရပ်ထံသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိရေးအတွက် လိုအပ်သည်များဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)**



သက်ရှိကမ္ဘာရှင်သန်ဖို့ အိုဇုန်းလွှာကို ထိန်းသိမ်းစို့

အပူရှိန်မြင့်မားမှုကြောင့် ညဘက်၌ အသက်ရှူကျပ်ပြီး အောက်ဆီဂျင်ကျသည့် လူနာများကို ဆေးရုံသို့ ပို့ပေးရသောဖြစ်စဉ်များ ရှိနေ

ရန်ကုန် ဧပြီ ၁၇
ယခုနှစ် နွေရာသီကာလတွင် အပူရှိန်မြင့်မားမှုကြောင့် ညဘက်၌ အသက်ရှူကျပ်ပြီး အောက်ဆီဂျင်ကျသောလူနာများကို ဆေးရုံသို့ ပို့ပေးရသောဖြစ်စဉ်များ ရှိနေကြောင်း လူမှုကူညီရေးအသင်းများ ထံမှ သိရသည်။

အပူရှိန် သိသိသာသာမြင့်တက် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဧပြီလအတွင်း အပူရှိန် သိသိသာသာမြင့်တက်လာခဲ့ပြီး တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အချို့တွင် နေ့ပိုင်း၌ အပူလျှပ်၍ သတိလစ်မှုနှင့် သေဆုံးမှုများ ရှိနေသည့်အပြင် ညပိုင်းတွင်လည်း ချွေးထွက်လွန်ပြီး အောက်ဆီဂျင်ကျခြင်း၊ မောပန်းခြင်း၊ ရုတ်တရက် ကိုယ်အပူချိန် မြင့်တက်ခြင်းများကြောင့် ရန်ကုန်ဆေးရုံကြီးအရေးပေါ်ဌာနသို့ ပို့ဆောင်ခဲ့ရမှုများရှိကြောင်း ရွှေဂုံရိပ်မွန်လူမှုကူညီရေးအသင်းမှ သိရသည်။

“ယခင်နှစ်ရာသီဆိုင်ရာ နေ့ပိုင်းပူကြတာ၊ ညဘက်ကသိပ်မသိသာဘူး။ အခုနှစ်ရာသီက နေ့လည်းပူ၊ ညလည်းပူတော့ ကျန်းမာရေးကောင်းတဲ့သူတွေအပြင်မကောင်း



အပူရှိန်မြင့်မားမှုကြောင့် ညဘက်၌ အသက်ရှူကျပ်ပြီး အောက်ဆီဂျင်ကျသောလူနာတစ်ဦးအား ရွှေဂုံရိပ်မွန်လူမှုကူညီရေးအသင်းက ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ပေးစဉ်။ (ဓာတ်ပုံ - ရွှေဂုံရိပ်မွန်လူမှုကူညီရေးအသင်း)

တဲ့သူတွေလည်း အများအားဖြင့် ဂရုစိုက်သင့်ပါတယ်။ ချွေးတွေ တအားထွက်မယ်။ အောက်ဆီဂျင် ကျမယ်။ မောမယ်။ ရုတ်တရက် ကိုယ်အပူချိန်တက်မယ်။ အခန့် မသင့်ရင် သတိလစ်မယ်။ ဘေးလူ မသိရင် အသက်ပါဆုံးရှုံးတတ်ပါတယ်။ လတ်တလော ဖြစ်ပျက်နေ ကြလို့ပါ။ ဆေးရုံပို့ခဲ့ရတာ ပထမ

တစ်ယောက်က အသက် ၅၀ ကျော်၊ ဒုတိယတစ်ယောက်က အသက် ၃၀ ကျော်ပါ။ အိမ်မှာ တစ်ယောက်တည်း ရှိနေတုန်း ဖြစ်တာပါ။ ရန်ကုန်ဆေးရုံကြီး အရေးပေါ်ဌာနကို ပို့ခဲ့ရပါတယ်။ အိမ်ထဲမှာနေရင်း ဖြစ်နေကြပါတယ်။ အားလုံး ဂရုစိုက်ကြပါ” ဟု အဆိုပါ လူမှုကူညီရေးအသင်းမှ

တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက စေတနာစကားပြောသည်။

ဂရုစိုက်သင့်
ယင်းကဲ့သို့ဖြစ်စဉ်များကြောင့် သွေးတိုး၊ ဆီးချို၊ ကျောက်ကပ်၊ နှလုံးရောဂါစသဖြင့် ရောဂါအခံ ရှိသူများ၊ ပုံမှန်ထက်ဝသူများ သတိထားသင့်ကြောင်းနှင့် ချွေးထွက်များပါက ဂရုစိုက်သင့်ကြောင်းလည်း ၎င်းကပြောသည်။

ပြီးခဲ့သည့် ရက်ပိုင်းကလည်း ရန်ကုန်မြို့နေ အိမ်ရှင်မတစ်ဦးက “ညဘက် ပန်ကာဖွင့်ပြီး အိပ်ပျော်သွားတာ။ တရားနီးလာတော့ ချွေးစေးတွေပြန်ပြီး အာခေါင်တွေ ခြောက်၊ အသက်ရှူပါကျပ်လာလို့ ရေတစ်ဝသောက်၊ အိမ်ရှေ့ဝရန်တာကို ထွက်ပြီး အသက်ပြင်းပြင်းရှူလိုက်တော့မှ သက်သာသွားတယ်” ဟု ပြောသည်။

ယခုအခါ နေ့ဘက်သာမက ညပိုင်း၌ပါ အပူရှိန်မြင့်မားနေမှုကြောင့် လေဝင်လေထွက် မကောင်းသည့် အလုပ်တစ်ခုခုများတွင် နေထိုင်ကြသူများ သတိပြုရန်နှင့် အထူးဂရုစိုက်ရန် လိုအပ်သည်။

မွန်စာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီ (ရန်ကုန်) က ကြီးမှူး၍ မွန်သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဧပြီ ၁၇
မွန်စာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီ (ရန်ကုန်) က ကြီးမှူး၍ မွန်သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားကို ဧပြီ ၁၇ ရက်နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ် ရွှေတိဂုံဘုရားလမ်းရှိ မွန်ပိဋကတ်တိုက်၌ ကျင်းပရာ အသက် ၇၅ နှစ်နှင့်အထက် မွန်အဘိုးအဘွား ၉၀ တက်ရောက် ကန်တော့ခံကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် မွန်စာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီ (ရန်ကုန်) ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာမင်းခင်စိန်က မွန်သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ ကျင်းပခြင်း အကြောင်းကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး အဘိုးအဘွားများအား လက်ဆောင် ပစ္စည်းများပေးအပ်ကာ မြန်မာ့ရိုးရာအစဉ်အလာနှင့်အညီ ကန်တော့ကြသည်။

ထို့နောက် အဘိုးတစ်ဦးနှင့်အဘွားတစ်ဦးတို့က ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားကြသည်။ ဆက်လက်၍ တက်ရောက်လာကြသော ဧည့်ပရိသတ်များအား မွန်လူငယ်များက အမွှေးနံ့သာရည်များ ပက်ဖျန်းပြီး မွန်ရိုးရာ သင်္ကြန်ထမင်းဖြင့် ဧည့်ခံကျွေးမွေးကြသည်။ မျိုးမင်းသူရ



MT



ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန
ကျန်းမာရေးအသိပညာမြှင့်တင်ရေးဌာနခွဲ

ကြိုတင်ကာကွယ် အပူဒဏ်အန္တရာယ်

လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန်အချက်များ

- ❖ အရိပ်ရ၍ အေးမြသောနေရာများတွင်သာ နေပါ။
- ❖ မိမိ၏အသားကို နေရောင်ခြည်နှင့် တိုက်ရိုက်ထိတွေ့စေရန် လက်၊ လည်ပင်းနှင့် ပခုံးတို့ကိုပါ လုံခြုံသောအရောင်ဖျော့သည့် ပွပွချောင်ချောင် ချည်ထည်များကို ဝတ်ဆင်ပါ။
- ❖ နေ့ခင်းနေ့လယ်အပြင်သွားပါက ထီး၊ ဦးထုပ် ဆောင်းပါ။
- ❖ ရေများများသောက်ပါ။

ရှောင်ကြဉ်ရန်အချက်များ

- ❖ နံနက်(၁၀)နာရီမှ ညနေ(၄)နာရီအတွင်း နေရောင်ခြည်နှင့်တိုက်ရိုက်ထိတွေ့ခြင်းကို တတ်နိုင်သမျှ ရှောင်ကြဉ်ပါ။
- ❖ ပူပြင်းသည့်နေရောင်အောက်တွင် အလုပ်လုပ်ခြင်းနှင့် ကိုယ်လက်လှုပ်ရှားမှုပြုလုပ်ခြင်းတို့ကို တတ်နိုင်သမျှ ရှောင်ကြဉ်ပါ။
- ❖ နေပူထဲမှပြန်လာပြီး ချက်ချင်းရေချိုးခြင်းကို ရှောင်ကြဉ်ပါ။
- ❖ ပူပြင်းသောနေရောင်အောက်မှ အလွန်အေးသောအခန်းနှင့် ကားအတွင်းသို့ ချက်ချင်းဝင်ရောက်ခြင်း၊ အလွန်အေးသောအခန်းနှင့် ကားအတွင်းမှ ပူပြင်းသောနေရောင်ထဲသို့ ချက်ချင်းထွက်ခြင်းတို့ကို ရှောင်ကြဉ်ပါ။
- ❖ အရက်သေစာသောက်စားခြင်းကို ရှောင်ကြဉ်ပါ။

အပူဒဏ်အန္တရာယ်အထူးသတိပြုရမည့်သူများ

- ❖ သက်ကြီးဘိုးဘွားများနှင့် ကလေးသူငယ်များ၊ ကိုယ်ဝန်ဆောင်နှင့် နို့တိုက်မိခင်များ
- ❖ နာတာရှည်ရောဂါရှိသူများ (ဆီးချို၊ နှလုံး၊ သွေးတိုးရောဂါ၊ စိတ်ကျန်းမာရေးချို့ယွင်းသူများ)
- ❖ ကာယလုပ်သားများ၊ အားကစားသမားများ၊ ဝလွန်းသောသူများ
- ❖ အရက်စွဲသောသူများ၊ မူးယစ်ဆေးသုံးစွဲသူများ



သတိပြုရမည့် အပူဒဏ် အန္တရာယ်များ

<p>အပူဒဏ်ကြောင့်ပင်ပန်းနွမ်းနယ်ခြင်း (Heat Exhaustion)</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ ဂနာမငြိမ်ခြင်း ➤ ခေါင်းမူးနောက်ခြင်း၊ ခေါင်းကိုက်ခြင်း ➤ ကြွက်တက်ခြင်းနှင့် နုံးချိပျော့ခွေခြင်း ➤ အလွန်အမင်းရေဆာခြင်း ➤ ခန္ဓာကိုယ်အပူချိန်မြင့်တက်ခြင်း 	<p>အပူဒဏ်ကြောင့်သတိလစ်ခြင်း (Heat Stroke)</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ ခန္ဓာကိုယ်အပူချိန်အလွန်အကျွံ မြင့်တက်လာခြင်း ➤ အရေပြားပူ၍ခြောက်သွေ့ခြင်း(သို့) ချွေးခန်းခြောက်ခြင်း ➤ ကယောင်ကတမ်းဖြစ်ခြင်း ➤ သတိလစ်ခြင်း၊ တက်ခြင်း
--	--

အရေးပေါ်ရေးဦးပြုရခြင်း

- လူနာကိုအရိပ်ရအေးမြသောနေရာသို့ ရွှေ့ထားပါ။
- လေပန်ကာ၊ လေအေးပေးစက် ဖွင့်ထားပေးပါ။ မရှိပါကယပ်ခတ်ပေးပါ။
- လူနာ၏ခြေရင်းဘက်ကို မြှင့်ထားပေး၍ ပက်လက်အနေအထားဖြင့်ထားပါ။
- လူနာ၏အဝတ်အစားများကို ချွတ်ပါ။
- လူနာ၏ လည်ပင်း၊ ချိုင်းနှစ်ဖက်၊ ပေါင်ခြံနှစ်ဘက်တို့ကို ရေပတ်တိုက်ပါ။
- လူနာကောင်းစွာသတိရနေပါက ရေအေးအေး (သို့) ဓါတ်ဆားရည်တိုက်ပါ။

အပူဒဏ်ကြောင့် သတိလစ်ခြင်းဖြစ်ပွားမည့်လက္ခဏာများ ပေါ်ပေါက်လာပါကနီးစပ်ရာဆေးရုံဆေးခန်းသို့ ချက်ချင်းပို့ဆောင်ပါ။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ ကျန်းမာရေးအသိပညာမြှင့်တင်ရေးဌာနခွဲ မှပြုစုထုတ်ဝေသည်။

အရှေ့အလယ်ပိုင်းဒေသအရေး ရုရှားသမ္မတပူတင်နှင့် အီရန်သမ္မတ အီဘရာဟင်ရိုင်းဆီ အမြင်ချင်းဖလှယ်ဆွေးနွေး

မော်စကို ဧပြီ ၁၇
ရုရှားသမ္မတ ပူတင်သည် အရှေ့အလယ်ပိုင်းဒေသတွင် နောက်ဆုံးဖြစ်ပေါ်နေသော အခြေအနေနှင့်ပတ်သက်၍ အီရန်သမ္မတအီဘရာဟင်ရိုင်းဆီနှင့် အမြင်ချင်းဖလှယ်ဆွေးနွေးခဲ့ပြီး အခြေအနေကို ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်သည့်အဖွဲ့အစည်းများကို တောင်းဆိုခဲ့ကြောင်း ယနေ့ဆင်ဟွာသတင်းတစ်ရပ်အရ သိရသည်။

နောက်ထပ်ဖြစ်ပွားလာမည့် တင်းမာမှုများကို တားဆီးနိုင်လိမ့်မည်ဟု ပူတင်က ပြောကြားခဲ့ကြောင်း ကရင်မလင်နန်းတော်၏ ထုတ်ပြန်ချက်တွင် ဖော်ပြထားသည်။

အရှေ့အလယ်ပိုင်းတွင် တင်းမာမှုများ မြင့်တက်လာခြင်း၏ အရင်းခံအကြောင်းရင်းမှာ ပါလက်စတိုင်း-အစ္စရေး ပဋိပက္ခကြောင့်ဖြစ်ကြောင်း

ခေါင်းဆောင်နှစ်ဦးစလုံးက သဘောတူညီခဲ့ကြသည်။ ရုရှားနှင့် အီရန်တို့၏ ယခုဆောင်ရွက်သည့် ဆောင်ရွက်ချက်များသည် ဆိုးရွားလှသော လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုဆိုင်ရာ အခြေအနေများကို ဖြေလျှော့ပေးမည်ဖြစ်ပြီး အကျပ်အတည်းများကို သံတမန်နည်းလမ်းအရ ဖြေရှင်းရန် လမ်းခင်းပေးမည် ဖြစ်ကြောင်း ကရင်မလင်နန်းတော်က ပြောကြားခဲ့သည်။

လွန်ခဲ့သည့် သီတင်းနှစ်ပတ်ခန့်က ဆီးရီးယားရှိ အီရန်ကောင်စစ်ဝန်ရုံးကို အစ္စရေးက တိုက်ခိုက်ခဲ့သည့်အတွက် လက်တုံ့ပြန်သည့်အနေဖြင့် အစ္စရေးနိုင်ငံကို မောင်းသွားလေ့လာခဲ့ပြီး ခုံးကျည်များဖြင့် အီရန်နှင့် မဟာမိတ်များက ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်ခဲ့သည်။

ကိုးကား - ဆင်ဟွာဘာသာပြန် - စိုးသူရ



ရိုးရာနှစ်သစ်ကူးအားလပ်ရက်အတွင်း ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသို့ နိုင်ငံခြားသားခရီးသည် တစ်သိန်းကျော် စံချိန်တင်လာရောက်

ဖနောင့်ပင် ဧပြီ ၁၇
ရိုးရာနှစ်သစ်ကူးအားလပ်ရက်အတွင်း ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသို့ နိုင်ငံခြားသားခရီးသည် ၁၁၀၀၀ ကျော် စံချိန်တင်လာရောက်ခဲ့ကြောင်း ခရီးသွားလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန၏ ဧပြီ ၁၇ ရက်တွင် ထုတ်ပြန်သည့် အစီရင်ခံစာအရ သိရသည်။

ဧပြီ ၁၃ ရက်မှ ၁၆ ရက်အထိ နှစ်သစ်ကူးပွဲတော်များအတွင်း နိုင်ငံတစ်ဝန်း၌ ပြည်ပခရီးသွားစုစုပေါင်း ၁၁၀၃၂၂ ဦး လာရောက်ခဲ့ကြောင်း အစီရင်ခံစာတွင် ဖော်ပြထားသည်။

အားလပ်ရက်အတွင်း ပြည်ပခရီးသွားများအတွက် ဆွဲဆောင်မှုအရှိဆုံးနေရာမှာ ပီလင်းပြည်နယ်၊ ပရိုရိုဆီမာနီနော့ကမ်းရိုးတန်းပြည်နယ်၊ ဖနောင့်ပင်မြို့တော်၊ ဆီရမ်ယီယပ်ကျေးမှ နယ်မြေနှင့် ဆာဗေရိုင်ပြည်နယ်တို့ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား - ဆင်ဟွာဘာသာပြန် - အောင်ကျော်ကျော်

အလားတူ ပြည်တွင်းခရီးသွားများသည် နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ အထင်ကရနေရာများသို့ သွားရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပြောကြား
နှစ်သစ်ကူးအားလပ်ရက်အတွင်း လုံခြုံရေးနှင့် အများပြည်သူဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို အထူးကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း ခရီးသွားလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန၏ ဝန်ကြီးနှင့် ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ တော့ဝပ်ဆွပ်ဟိမ်က ပြောကြားသည်။

ရိုးရာ နှစ်သစ်ကူးပွဲတော်ကာလသည် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၏ အထင်ရှားဆုံး အားလပ်ရက်ဖြစ်သည်။

ကိုးကား - ဆင်ဟွာဘာသာပြန် - အောင်ကျော်ကျော်

အာရပ်စော်ဘွားများပြည်ထောင်စု(ယူအေအီး)၌ မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်ပွား

ဒူဘိုင်း ဧပြီ ၁၇
အာရပ်စော်ဘွားများပြည်ထောင်စု (ယူအေအီး)၌ မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် အဓိကလမ်းမကြီးများနှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်တို့တွင် ရေကြီးရေလျှံမှုများဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း ယနေ့အယ်လ်ဂျာဇီးယားသတင်းဌာန သတင်းတစ်ရပ်အရ သိရသည်။

ဧပြီ ၁၅ ရက်နေ့ခင်းပိုင်းတွင် မိုးရွာသွန်းမှု စတင်ခဲ့ပြီး မြို့တော်ဒူဘိုင်း၏ လမ်းများပေါ်တွင် မိုးရေချိန် မီလီမီတာ ၂၀ ခန့်ရွာသွန်းခဲ့ကြောင်း ဒူဘိုင်းအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှရရှိသည့် မိုးလေဝသအချက်အလက်များအရ သိရသည်။ ဧပြီ ၁၆ ရက်တွင် မုန်တိုင်းများ ပြင်းထန်လာပြီး မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်း၍ မိုးသီးများကြေကျခဲ့သည်။

ဒူဘိုင်း အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်တွင် ရေလွှမ်းမိုးမှုကြောင့် ခရီးသည်များ သက်ဆိုင်ရာ

လေကြောင်းကောင်တာများသို့ သွားရောက်ရေး အတွက် အခက်အခဲကြုံခဲ့ပြီး လေယာဉ်အမှုထမ်းများသည်လည်း မြို့တွင်းသယ်ယူပို့ဆောင်ရေးအခက်အခဲကြောင့် လေယာဉ်ကွင်းသို့ မရောက်ရှိနိုင်၍ လေကြောင်းခရီးစဉ်များ ထိခိုက်ခဲ့ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားသည်။ လေကြောင်းခရီးစဉ်များ ပြန်လည်ပြေးဆွဲနိုင်ရန်အတွက် အချိန်ယူဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း ဒူဘိုင်းလေဆိပ်မှ တာဝန်ရှိသူများက မှတ်ချက်ပြုပြောကြားသည်။

နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ စာသင်ကျောင်းအများစုကို ပိတ်ထားရပြီး အစိုးရဝန်ထမ်းအများစုမှာ နေအိမ်မှ အလုပ်လုပ်သည့်စနစ်ကို ကျင့်သုံးနေကြသည်။

အိမ်နီးချင်းအိမ်နိမ့်နိုင်ငံတွင်လည်း ပြီးခဲ့သည့် ရက်အနည်းငယ်အတွင်း မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် အနည်းဆုံး ၁၈ ဦး သေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား - အယ်လ်ဂျာဇီးယားဘာသာပြန် - စိုးသူရ



သီရိလင်္ကာအစိုးရက ၂၀၂၄ ခုနှစ်အတွင်း ပြည်ပရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပမာဏ အမေရိကန်ဒေါ်လာ လေးဘီလီယံ မျှော်မှန်း

ကိုလံဘို ဧပြီ ၁၇
သီရိလင်္ကာအစိုးရသည် ၂၀၂၄ ခုနှစ်အတွင်း ပြည်ပရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပမာဏ အမေရိကန်ဒေါ်လာ လေးဘီလီယံမှ ၄ ဒသမ ၅ ဘီလီယံအထိ ဆွဲဆောင်နိုင်မည်ဟု မျှော်မှန်းထားကြောင်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု မြှင့်တင်ရေးဝန်ကြီး ဒီလမ်အာမန်ဂါမာက ပြောကြားသည်။

ဆွဲဆောင်နိုင်ခဲ့
၂၀၂၃ ခုနှစ်တွင် ပြည်ပရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု

ပမာဏ ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၅ ဘီလီယံသာ မျှော်မှန်းထားသော်လည်း ပြည်ပရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၈ ဘီလီယံအထိ ဆွဲဆောင်နိုင်ခဲ့ကြောင်း ဒီလမ်အာမန်ဂါမာက ပြောကြားသည်။

၂၀၂၄ ခုနှစ်တွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပမာဏ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄ ဒသမ ၅ ဘီလီယံကို ရည်မှန်းထားသည်ဟု ၎င်းကပြောသည်။

နိုင်ငံတကာ ငွေကြေးရန်ပုံငွေအဖွဲ့ (IMF)နှင့် သဘောတူညီချက်ရရှိပြီးနောက်

အီရန်အား တုံ့ပြန်တိုက်ခိုက်ရေး အစ္စရေးဆောင်ရွက်

ဂျေရုဆလင် ဧပြီ ၁၇
အီရန်၏ မကြာသေးမီကပြုလုပ်ခဲ့သည့် ခုံးကျည်ဖြင့်တိုက်ခိုက်မှုအပေါ် တုံ့ပြန်ရေးအတွက် အစ္စရေးအစိုးရက သုံးသပ်ဆောင်ရွက်နေကြောင်း ယနေ့အင်န်အိတ်ချီကေသတင်းတစ်ရပ်အရ သိရသည်။

သို့ရာတွင် အီရန်၏တိုက်ခိုက်မှုအား တုံ့ပြန်ရေးဆွေးနွေးရာတွင် ဝန်ကြီးအဖွဲ့အတွင်း သဘောထားကွဲလွဲမှုများရှိနေကြောင်း မီဒီယာများကပြောကြားသည်။

မိမိတို့နိုင်ငံကို တိုက်ခိုက်လာသည့် ရန်သူများသည် မည်သည့်နေရာတွင် ရှိနေစေကာမူ မိမိတို့၏တုံ့ပြန်တိုက်ခိုက်မှုကို ခံရမည်ဖြစ်ကြောင်း အစ္စရေးကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး ရော့ဒါလန်က မှတ်ချက်ပြုပြောကြားသည်။ အီရန်နိုင်ငံ၏ ပိုင်နက်နယ်မြေနှင့် အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်လာမည့် မည်သည့်တိုက်ခိုက်မှုမျိုးကိုမဆို ပြင်းပြင်းထန်ထန် တုံ့ပြန်တိုက်ခိုက်သွားမည်ဟု အီရန်သမ္မတအီဘရာဟင်ရိုင်းဆီက တုံ့ပြန်ပြောကြားသည်။

ကိုးကား - အင်န်အိတ်ချီကေ၊ ဘာသာပြန် - စိုးသူရ

ကိုးကား - ဆင်ဟွာဘာသာပြန် - အောင်ကျော်ကျော်

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်၊ သီရိမာလာအရှေ့ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် ၁၉၈၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၂၅-၁)၊ ၆၅ လမ်း x ၈၈ x ၈၉ လမ်းကြားရှိ တိုးတက်မြေကွက် အမည်ပေါက်သူ ဦးစော်စော်အောင်၏(SP ရရှိသူ ဒေါ်မြတ် သစ်ခိုင်)ထံမှ မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အမှတ်(၄၁၈၈/၂၀၂၃)ဖြင့် ဝယ်ယူခဲ့သူ ဒေါ်သီတာလွင်(၉/မနမ(နိုင်)၀၉၈၉၆၂)က အမှုတွဲအမှတ် (၀၀၂၈/ဘ(ပြောင်း)၂၀၂၄-၂၀၂၅)ဖြင့် တိုးတက်အမည်ပြောင်းလျှောက်ထား လာပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မြို့သစ်-၅ ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် ၁-၄၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၆၄)၊ ၆၅ x ၆၆ လမ်းကြား၊ ၁၁၁ x ၁၁၂ လမ်းကြားရှိ ဂရုန်မြေကွက် အမည်ပေါက်သူ ဒေါ်အေးဟန်၏ (SP ရရှိသူ ဒေါ်စုကြိုင်မိနီ)ထံမှ မှတ်ပုံတင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ် အမှတ်(၆၂၀/၂၀၂၄)ဖြင့် ဝယ်ယူခဲ့သူ ဒေါ်ခင်ခင်အေး(၁၃/ကခန (နိုင်)၀၅၅၄၃၂)က အမှုတွဲအမှတ် (၀၀၉၈/၂၀၂၄-၂၀၂၅)ဖြင့် အမည် ပြောင်း လျှောက်ထားလာပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

Advertisement for 'သန္တိသုခ' (Danti Dukkan) featuring a product image and text: 'အသံတိတ်လူသတ်သမားဟုခေါ်သော သွေးတိုးရောဂါဝေဒနာရှင်များ သုံးစွဲနိုင်ရန်' and 'သွေးတိုးကျဆေးပြား'.

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ အမရပူရမြို့နယ်၊ နတ်ရေကန်ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် ၅၈၈-၇၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၈)၊ ၆၇(D) လမ်း၊ ၁၄၆ J နှင့် ၁၄၆ K လမ်းကြားရှိ ဂရုန်မြေကွက် အမည်ပေါက်သူ ဒေါ်ထွေးထွေးညွန့်၏(SP ရရှိသူ ဦးစိန်လွင်)ထံမှ မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အမှတ်(၈/၂၀၂၄)ဖြင့် ဝယ်ယူခဲ့သူ ဒေါ်သီရိအေးသန်းဝင်း(၉/မရတ(နိုင်)၀၀၀၄၁၄)က အမှုတွဲအမှတ် (၀၀၉၅/၂၀၂၄-၂၀၂၅)ဖြင့် အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားလာပါသည်။

Table with 12 columns: No., Name, Address, Plot Area, Building Area, etc. for various land parcels.

Table with 12 columns: No., Name, Address, Plot Area, Building Area, etc. for various land parcels.

Table with 12 columns: No., Name, Address, Plot Area, Building Area, etc. for various land parcels.

Advertisement for 'သန္တိသုခ' (Danti Dukkan) with text: 'မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မြို့သစ်-၄ ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် ၁-၄၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၂)၊ ၆၄ x ၆၅ လမ်းကြား၊ အောင်မင်္ဂလာနှင့် စိန်ပန်းလမ်းကြားရှိ ဂရုန်မြေကွက် အမည်ပေါက်သူ ဒေါ်နန်းမိုးမိုး၏ (SP ရရှိသူ ဒေါ်ချမ်းမြေစွမ်းရည်) ထံမှ မှတ်ပုံတင် အရောင်းအဝယ် စာချုပ်အမှတ် (၂၁၈/၂၀၂၄)ဖြင့် ဝယ်ယူခဲ့သူ ဒေါ်အေးလီ (၁၃/လရန(နိုင်) ၀၅၅၅၂၀)က အမှုတွဲအမှတ် (၀၀၂၈/၂၀၂၄-၂၀၂၅) ဖြင့် အမည်ပြောင်း လျှောက်ထားလာပါသည်။

Advertisement for 'သန္တိသုခ' (Danti Dukkan) with text: 'မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (ဂ)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် ၆-၇၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၅၅)၊ ၆၅ x ၆၇ လမ်းကြား၊ ကျန်စစ်နှင့်ဇော်ဂျီလမ်းကြားရှိ ဂရုန်မြေကွက်အမည်ပေါက်သူ ဦးအောင်ကိုလတ် (၉/မရတ(နိုင်)၁၂၃၃၇၅)၏ (SP ရရှိသူ ဦးထွန်းထွန်းဦး)က အမှုတွဲအမှတ် ၀၀၉၀/၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဖြင့် သက်တမ်းတိုးလျှောက် ထား လာပါသည်။

Advertisement for 'သန္တိသုခ' (Danti Dukkan) with text: 'မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစံမြို့နယ်၊ ကန်ကောက်ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် ၅၁၃/၃၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၉၂)၊ ၅၄ x ၅၅ လမ်းကြား၊ ၂၆ x ၂၉ လမ်းကြားရှိ ဂရုန်မြေကွက်အမည်ပေါက်သူ ဒေါ်ညိုညို (၁၃/တကန(နိုင်) ၀၉၄၅၅၉)က အမှုတွဲအမှတ် ၀၀၈၇/၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဖြင့် သက်တမ်းတိုး လျှောက်ထားလာပါသည်။

သင့် သွေးဖြင့် အသက် ကယ်ပါ

ကြီး မြန် သစ် ပင် စိုက် ပျိုး လျှင် စွမ်း အင် လည်း ရ ပြည် လည်း လှ

**ဒေါ်သန်းရီ(ပုလော)
အသက် (၉၈) နှစ်**

ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ်(၆၄)၊ ကျိုက်ပျံလမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်နေ၊ (ဦးညောင်သိန်း-ဒေါ်ဖွားစိန်)တို့၏ သမီး၊ (ဦးအေးဝင်း)၏ဇနီး၊ (ဦးသက်ဝင်း)-ဒေါ်သိန်းညွန့်၊ (ဗိုလ်မှူးကြီးညိုဝင်း)-ဒေါ်အေးမြင့်စိုး၊ ဦးချိုဝင်း-ဒေါ်သင်းသင်းအောင်၊ ဒေါ်သူဇာဝင်း၊ ဦးသန်းဝင်း-ဒေါ်နန်းသင်းသင်းကြည်တို့၏ ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီး၊ မြေ(၅)ယောက်၊ မြစ်(၂)ယောက်တို့၏ ဘွားဘွားကြီးသည် ၁၇-၄-၂၀၂၄ ရက်နေ့ ညနေ ၅:၁၅ နာရီအချိန်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၉-၄-၂၀၂၄(သောကြာနေ့) နံနက် ၁၁:၃၀နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်ခန်းမဆောင်သစ်မှ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၃-၄-၂၀၂၄(အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၀ နာရီအတွင်း အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရိုက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဦးစိုးသိမ်း(ဇီးကုန်း)
ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)
ကုန်သွယ်(လယ်ယာ)
အသက်(၉၃)နှစ်**

ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းလမ်း၊ အမှတ်(၁၁)နေ (ဒေါ်မြထွေးရီ)၏ ခင်ပွန်း၊ ပါမောက္ခ ဒေါက်တာဇော်မြင့်သိန်း(ငြိမ်း၊ သားဖွားမီးယပ်ညာဌာန၊ ဆေးတက္ကသိုလ်-မကွေး) - ဒေါ်သန္တာစိုး (ရွှေပြည်သာ အထူးကုဆေးခန်း)၊ (ဦးဝင်းမောင်စိုး)-ဒေါ်ငြိမ်းခင်ခင်တို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်၊ ဒေါက်တာခိုင်မြတ်သိမ်း၊ အောင်ခန့်မင်း (Blazon Group)၊ မေခိုင်ဇော်သိမ်းတို့၏ အဘိုးသည် ၁၆-၄-၂၀၂၄ ရက် မွန်းလွဲ ၂:၃၇ နာရီတွင် အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီး(ရန်ကုန်)၌ ဘဝတစ်ပါးသို့ ပြောင်းလဲသွားပါသဖြင့် ၁၈-၄-၂၀၂၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၇:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။)

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဆရာကြီး ဦးရွှေဘသိန်း
ဆူးလေ ဓမ္မကထိကဆရာကြီး ဦးမြင့်သိန်း၏
အန္တောသိက တပည့်ရင်း
ထေရဝါဒ သမ္မာပထ ဝိဘဇ္ဇဝါဒီ
ဓမ္မကထိက ဓမ္မကာလညူ
အသက်(၈၀)နှစ်**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ အမှတ် (၃၅/B)၊ (၁)လမ်း (တောင်)၊ အရှေ့ကြို့ကုန်းနေ (ဦးသာကျော်-ဒေါ်ဖြူဖြူမေ)တို့၏ သားကြီး၊ ဒေါ်ခင်မာမာ [လ/ထညွှန်မှူး-ငြိမ်း(M.I.C.S)]၏ ခင်ပွန်း၊ ဦးလှမောင်သိန်း၊ (ဒေါ်လှမြသိန်း)၊ (ဦးအောင်သိန်း)တို့၏ အစ်ကိုကြီး၊ ဦးမျိုးသုတ(ခေတ္တ-စင်ကာပူ)-ဒေါ်ညိုမိုးညိုမိုးဝင်းလွင်၊ ဒေါ်ဝေဝေတို့၏ဖခင်၊ မမေချယ် သုတခေတ်၊ မယုန်းမိမိအောင်တို့၏ အဘိုးဖြစ်သူသည် ရန်ကုန်မြို့ Grand Hantha International ဆေးရုံကြီး၌ ၁၆-၄-၂၀၂၄ (အင်္ဂါနေ့) ည ၉:၀၄ နာရီတွင် ခန္ဓာဝန်ချသွားပါကြောင်း အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူတပည့်၊ သားသမီး မိသားစု

**အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
တွဲဖက်ပါမောက္ခ ဒေါက်တာစုဟန်ထက်
အသက် (၄၈)နှစ်**
ရန်ကုန်မြို့၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ တိုက်အမှတ် (၂၈/B)၊ အခန်း (၃/B)၊ ကျောက်ကုန်းကွန်ဒိုနီ တွဲဖက်ပါမောက္ခ ဒေါက်တာ စုဟန်ထက် (ဆေးတက္ကသိုလ်-တောင်ကြီး)သည် ၁၅-၄-၂၀၂၄ (တနင်္လာနေ့)တွင် ဘဝတစ်ပါးသို့ ကူးပြောင်းကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ပါမောက္ခချုပ်၊ ဒု-ပါမောက္ခချုပ်၊ ပါမောက္ခများ၊ ပါမောက္ခ/ဌာနမှူးများ၊ ဆရာ၊ ဆရာမများ၊ အရာထမ်းများ၊ အမှုထမ်းများ၊ ဆေးတက္ကသိုလ်-တောင်ကြီး

**သင့်
သွေးဖြင့်
အသက်
ကယ်ပါ**

မူး ယစ် ကို ပစ် ပန်း တိုင် သစ် စိတ် သစ် လူ သစ် ဘ ဝ သစ်

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်နီနီသန်း(Betty)
အသက်(၈၈)နှစ်**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရွှေတောင်ကြား (၂)ရပ်ကွက်၊ (၄၁/၉-A)၊ ရွှေတောင်ကုန်းရိပ်သာ၊ အင်းယားမြိုင်လမ်းနေ (ဦးသန်းမောင်-ဒေါ်တင်တင်)တို့၏ သမီးလတ်၊ (ဦးစိန်သန်း)၏ဇနီး၊ ဦးမျိုးခင်-ဒေါ်ချိုနွယ်ဦး၊ ဦးသန့်စင်လေး-ဒေါ်သင်းသင်းဝေတို့၏မိခင်၊ မောင်မြတ်သူရမျိုး၊ မကေသန့်စင်၊ မဆောင်းယမုံမျိုးတို့၏အဘွား ဒေါ်နီနီသန်း(Betty)သည် ၁၇-၄-၂၀၂၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၅:၅၀ နာရီတွင် SSC ဆေးရုံ၌ (၉၆)ပါး သောရောဂါဖြင့် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ သင်္ဂြိုဟ်ပြီးစီးပါကြောင်း။ [ကွယ်လွန်သူအား ရည်စူး၍ ၂၃-၄-၂၀၂၄ (အင်္ဂါနေ့)တွင် ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားနာ ကြွရောက်ပါရန် ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အသိပေး ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။]

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်နီနီသန်း(Betty)
အသက်(၈၈)နှစ်**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရွှေတောင်ကြား (၂)ရပ်ကွက်၊ (၄၁/၉(A)၊ ရွှေတောင်ကုန်းရိပ်သာ၊ အင်းယားမြိုင်လမ်းနေ (ဦးသန်းမောင်-ဒေါ်တင်တင်)တို့၏ သမီးလတ်၊ (ဦးစိန်သန်း)၏ဇနီး၊ ဦးမျိုးခင်-ဒေါ်ချိုနွယ်ဦး၊ ဦးသန့်စင်လေး-ဒေါ်သင်းသင်းဝေတို့၏မိခင် ဒေါ်နီနီသန်း (Betty)သည် ၁၇-၄-၂၀၂၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၅:၅၀ နာရီတွင် (၉၆)ပါးသောရောဂါဖြင့် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

တပ်မတော်(ရေ)
စက်မှုလက်မှုအရာရှိများ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
တာမွေမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၈ ဝ Ni မြေကွက်အမှတ် ၂၂-အေ၊ ၀.၀၅၁၈၈၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၁၀၉၊ ကျောက်မြောင်းလမ်း၊ ကျားကွက်သစ်ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်။ ဦးအောင်ကြည် (တီဇက်အီး-၀၈၄၂၅၈) ။ ဒေါ်ညွန့်ဝေ(ကေကေကေ-၁၂၃၄၅) အမည်ပေါက် နှစ်(၉၀) ဂရန်(သက်ကုန်)မြေအား အမည်ပေါက် ဦးအောင်ကြည်၊ ဒေါ်ညွန့်ဝေတို့အပေါ် တရားပြိုင်ထားကာ ဦးကျော်စိန်ထွန်းမှ တရားလိုပြုလုပ်၍ တာမွေမြို့နယ် တရားရုံး၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် ၄/၂၀၂၂(၈-၁၁-၂၀၂၂)ဖြင့် အရောင်းအဝယ် မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ချုပ်ဆိုပေးစေလိုမှုဖြင့် တရားစွဲဆိုခဲ့ခြင်းအပေါ် အနိုင် ဒီကရီချမှတ်သည့် စီရင်ချက်၊ ဒီကရီနှင့် တရားမဝင်မှုအမှတ် ၂/၂၀၂၃ အရ တရားရုံးကိုယ်စား ဘီလစ် ဒေါ်အိအိမိုးမှ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မရှင်၊ ၁၆-၁၁-၂၀၂၃ ရက်စွဲပါစီစစ်ခန့်စာ၊ တရားရုံးအမိန့်များ၊ ဂရန်တို့ကိုတင်ပြ၍ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံး လုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)
မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၀)၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ နဝရတ်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၈) ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း (၄၀x၆၀)ပေရှိ ဦးညိုဝင်း အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော အဆောက်အဦအပါအဝင် ရေမီးစုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား ဦးသိဟအောင် [၁၂/တမန(နိုင်)၀၉၉၃၀၀] ကိုင်ဆောင်သူမှ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးနီမိုး [၉/မရမ(နိုင်)၀၀၂၁၈၇]မှ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ သည်။ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာ ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဘက်မှ အရောင်းအဝယ်ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးနီမိုး၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ဖြူဝေဝေအောင် (LL.B, D.B.L)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၈၂၅၀)
စုပေါင်းရုံးဝင်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- ၀၉-၇၇၇၂၉၁၇၇၊ ၀၉-၄၄၄၂၄၁၆၃၀၉

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက်(၉)ရပ်

၁။ နိုင်ငံရေး

- (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ စနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
- (ဂ) ပြည်သူ့လူထု၏ လူမှုစီးပွားဘဝ လုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။

၂။ စီးပွားရေး

- (က) တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးအတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူ တစ်ရပ်လုံးနှင့် အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကို ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် တိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
- (ခ) တိုးတက်ကောင်းမွန်လာသည့် စီးပွားရေးမောင်းနှင်အားကို မထူမြဲပြု၍ MSME စက်မှုလုပ်ငန်းများကို

အားပေးဆောင်ရွက်ကာ ပို့ကုန်ကဏ္ဍ မြှင့်တင်ရေး။

- (ဂ) ပြည်တွင်းစားသုံးဆီဖူလုံရေးအတွက် ဆီထွက်သီးနှံ စိုက်ပျိုးမှုကို အားပေးမြှင့်တင်ပြီး ပန်းတိုင်ရည်မှန်းချက်အတိုင်း ထွက်ရှိအောင် ဆောင်ရွက်၍ နိုင်ငံအတွင်း ဖူလုံမှုသည် ပြည်ပသို့တင်ပို့နိုင်သည်အထိ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။

၃။ လူမှုရေး

- (က) တစ်နိုင်ငံလုံး အသိပညာ၊ အတတ်ပညာ မြှင့်တင်တိုးတက်စေရေး၊ ကုန်ထုတ်လုပ်မှု အထောက်အကူပြုပညာရှင်များ ထွန်းကားလာစေရေးအတွက် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသည့် ဘက်စုံပညာရေးစနစ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (ခ) တစ်မျိုးသားလုံး သက်ရှည်ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးအတွက် ပြည်သူ့အားလုံးအကျိုးဝင်မည့် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍနှင့် အားကစားကဏ္ဍ မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (ဂ) နိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များ၌ လူငယ်များအနေဖြင့် အဓိကစွမ်းအားစုအဖြစ် ပါဝင်နိုင်ရေး ဗလင်းတန်နှင့် ပြည့်စုံသော လူငယ်များဖြစ်စေရန် လူငယ်ကဏ္ဍကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။

❖ ဆိုရှယ်မီဒီယာများကို အသုံးပြုကြသည့်နေရာတွင် စနစ်တကျအကျိုးရှိရှိ အသုံးချနိုင်ရေး အရေးကြီး...

❖ မိမိတို့၏အသုံးပြုမှုသည် အခြားသူကိုထိခိုက်နစ်နာမှုများမဖြစ်စေရေး၊ အထူးသဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ အမျိုးသားစရိုက်လက္ခဏာ၊ နိုင်ငံတော်လုံခြုံရေးနှင့် နိုင်ငံတော်၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်မှုမဖြစ်စေရေး အထူးဂရုပြုဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်...

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၂၆ ရက်နေ့တွင်ပြုလုပ်သော မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာအသင်းချုပ်နှင့် ကွန်ပျူတာအသင်းများ၏ ၂၅ နှစ်ပြည့် ငွေရတုအထိမ်းအမှတ်ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားတွင် အမှာစကားပြောကြားမှုမှ ကောက်နုတ်ချက်)

ယနေ့ ဖတ်စရာ

အပူရှိန်မြင့်မားမှုကြောင့် ညဘက်၌ အသက်ရှူကျပ်ပြီး အောက်ဆီဂျင်ကျသည့် လူနာများကို ဆေးရုံသို့ ပို့ပေးရသောဖြစ်စဉ်များ ရှိနေ

စာမျက်နှာ » ၂၁

မြန်မာ့ဂုဏ်ရည် ဆယ့်နှစ်လရာသီ

ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ » ၂၂



ရိုးရာနှစ်သစ်ကူးအားလပ်ရက်အတွင်း ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသို့ နိုင်ငံခြားသားခရီးသည် တစ်သိန်းကျော် စံချိန်တင်လာရောက်

စာမျက်နှာ » ၂၅



ဓာတ်ပုံ - ကနူး

ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ဖြင့် ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာသည့် အင်းစိန်အကျဉ်းထောင်မှ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူများကို တွေ့ရစဉ်။

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အသီးသီးရှိ အကျဉ်းထောင်/အချုပ်ထောင်/စခန်းအသီးသီးမှ အကျဉ်းကျခံနေရသူများကို ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြု

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇

အကျဉ်းထောင်၊ အချုပ်ထောင်၊ စခန်းအသီးသီးတို့တွင် အကျဉ်းကျခံနေကြရသော နိုင်ငံသား အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၃၃၃၃ ဦးနှင့် နိုင်ငံခြားသား အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၃၆ ဦး စုစုပေါင်း ၃၃၃၉ ဦးတို့ကို ယနေ့တွင် ပြစ်ဒဏ်လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပြုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စာမျက်နှာ ၁၈ ကော်လံ ၁ သို့ ☆



အာရှဖလား ဖူဆယ်ပြိုင်ပွဲ အုပ်စုအဖွင့်ပွဲတွင် မြန်မာနှင့် ဗီယက်နမ် သရေကျ

ရန်ကုန် ဧပြီ ၁၇

၂၀၂၄ အာရှဖလား ဖူဆယ်ပြိုင်ပွဲ နောက်ဆုံးအဆင့် အုပ်စုပထမနေ့ကို ဧပြီ ၁၇ ရက်က ထိုင်းနိုင်ငံ ဗန်ကောက်မြို့၌ စတင်ကျင်းပရာ မြန်မာအသင်း သရေပွဲကြုံတွေ့ခဲ့သည်။

မြန်မာအသင်းသည် အုပ်စုအဖွင့်ပွဲအဖြစ်

အာရှဖလား ဖူဆယ်ပြိုင်ပွဲအုပ်စုအဖွင့်ပွဲအဖြစ် မြန်မာအသင်းနှင့် ဗီယက်နမ်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။

အာဆီယံဒေသတွင်း ပြိုင်ဘက် ဗီယက်နမ်အသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ပြီး တစ်ဂိုးစီသရေကျခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းသည် နောက်မှလိုက်ကစားရသော်လည်း ကိုကိုလွင်၏ ချောပရီးကြောင့် သရေတစ်မှတ် ရယူနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ယခု သရေတစ်မှတ်မှာ မြန်မာအသင်းအတွက် အာရှဖလား ဖူဆယ်ပြိုင်ပွဲ နောက်ဆုံးအဆင့်တွင် ပထမဆုံးရယူနိုင်သည့် ရမှတ်ဖြစ်ပြီး ပထမဆုံးယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရသည့် ၂၀၁၈ ပြိုင်ပွဲတွင် အုပ်စုသုံးပွဲစလုံး အရေးနိမ့်ကာ အုပ်စုမှထွက်ခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။ စာမျက်နှာ ၂၄ ကော်လံ ၁ သို့ ၀